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تفاهم نامه سه جانبه میان یک بانک و دو سازمان دیگر برای پرداخت ۱۰ 
هزار فقره پرداخت تسهیلات ساخت نیروگاه از سوی یک بانک به خانواده 

های تحت پوشش نهادهای حمایتی مبادله شد.
شورای  نشست  در  نیرو،  وزارت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
کیلوواتی   ۵ حمایتی  خورشیدی  نیروگاه های  طرح  اجرای  راهبری  عالی 
نمایندگان  و  امداد  کمیته  رئیس  بختیاری،  مرتضی  سید  حضور  با  که 
دستگاه های ذیربط همچون بهزیستی و معاونت توسعه روستایی ریاست 
جمهوری در سالن شهید مطهری ساتبا برگزار شد، آخرین اقدامات اجرایی 
پوشش  تحت  خانواده  ویژه  کیلوواتی   ۵ خورشیدی  سامانه  ساخت  طرح 
با همکاری  اجرای طرح  روی  پیش  موانع  و  نهادهای حمایتی، چالش ها 

عوامل اجرای طرح بررسی شد.
در این نشست درباره نحوه تأمین منابع مالی این طرح تبادل نظر و مقرر 
شد، تفاهم نامه سه جانبه میان ساتبا، کمیته امداد و بانک رسالت، مبادله 
و در پی آن بانک رسالت متعهد شود در حدود ۱۰ هزار فقره تسهیلات به 
خانواده های مددجویان کمیته امداد برای ساخت نیروگاه های خورشیدی 

۵ کیلوواتی اختصاص دهد.
ساخت ۵۵۰ هزار سامانه خورشیدی طی ۵ سال

جعفر محمدنژاد، مدیرکل دفتر توسعه سامانه های مقیاس کوچک، گفت: 
تمام نهادهای ذیربط و شرکت های توزیع برق در سراسر کشور به عنوان 
ناظر این طرح تلاش خواهند کرد مددجویان را پس از ثبت نام و تأیید 
صلاحیت های فنی برای ساخت نیروگاه های خورشیدی به بانک ها معرفی 
ریاست جمهوری  اول  معاونت  مصوبه  این طرح  اینکه  به  توجه  با  کنند. 
است در ارسال پرونده های ارجاعی برای پرداخت تسهیلات به بانک با ابلاغ 

معاونت اول ریاست جمهوری تسریع می شود.
محمدنژاد با بیان اینکه زیرساخت های مناسبی از نظر مسائل فنی طرح 
ایجاد شده و شرکت های پشتیبانی کننده برای اجرای طرح حضور دارند، 
خاطرنشان کرد: ساتبا و شرکت های توزیع برق بارها در استان ها مسائل 
و چگونگی  پوشش  تحت  خانواده های  برای شناخت  این طرح  با  مرتبط 
که  صورتی  در  و  کرده اند  تبیین  را  طرح  این  اجرای  در  آنها  مشارکت 
راه اندازی  شاهد  امسال،  پایان  تا  حداقل  شود،  تسریع  بانک ها  همکاری 
بخش قابل توجهی از نیروگاه های خورشیدی ۵ کیلوواتی در سطح کشور 

باشیم.
لازم به ذکر است؛ قرار است طرح ساخت ۵۵۰ هزار سامانه خورشیدی 
تأثیر  این طرح  اجرای  اجرا شود.  کیلوواتی در مدت ۵ سال  حمایتی ۵ 
خواهد  حمایتی  نهادهای  پوشش  تحت  خانواده های  زندگی  بر  زیادی 
نهادهای  پوشش  تحت  خانواده  هزار   ۵۵۰ اقتصادی  وضعیت  داشت، 
تولیدات  محل  از  مگاوات   ۲۵۰۰ از  بیش  و  بخشیده  بهبود  را  حمایتی 

نیروگاه های خورشیدی حمایتی انرژی حاصل خواهد شد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

معاوناجراییرئیسجمهور:

آبونانمردمرابهدستکدخدا
گرهنزدیم

هیچفناوریجایگزینارتباطات
پرُسرعتفیبرنورینمیشود

وزیــر ارتباطــات و فنــاوری اطلاعــات بــا تاکیــد بــر اینکــه هیــچ فنــاوری 
نمــی توانــد جــای ارتباطــات پرســرعت مبتنــی بــر فیبــر نــوری را بگیرد، 
گفــت: فقــط در حــدود یــک ســال گذشــته بیــش از ۳.۵ میلیون پوشــش 

در پــروژه فیبــر نــوری منــازل و کســب و کارهــا ایجــاد شــده اســت.
2

وزیرراه:دولتسیزدهممشوقهای

مناسبنوسازیبافتفرسودهبهکار

گرفتهاست
3

وزیرفرهنگوارشاداسلامی:جلال
یکیازنقاطنهضتمقاومتاست

7

رویکرددولتبهرهمندیاز
ظرفیتجامعهنخبگانیبرای

ادارهبهترکشوراست

بهادری جهرمی: هیچ تصمیمی برای 
افزایش نرخ بنزین در دولت گرفته نشده 

است

2

زاکانی: کمیته ای برای ساماندهی 

تاکسی های اینترنتی تشکیل می شود

4

کیومرث هاشمی: ساخت 
ورزشگاه جدید یک پروژه 

بزرگ و بی سابقه است

6

استان ها 5

سلاجقه: دستگاه ها از اعتبارات خود قانون هوای 

پاک را اجرا کنند
 معــاون رییــس جمهــور و رییــس ســازمان حفاظــت محیــط زیســت 
ــارات  ــا از اعتب ــرده ت ــف ک گفــت: رییــس جمهــور دســتگاه ها را مکل
خــود بــرای اجــرای قانــون هــوای پــاک اســتفاده کننــد؛ بــا ایــن کار 

بهانــه نبــود اعتبــار بــرای اجــرای ایــن قانــون از بیــن مــی رود. 8 2

ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
زمینه  مهم ترین  و  گفت:نخستین 
توسعه  عراق  و  ایران  انرژی  همکاری 
بخش های  در  گاز  و  نفت  میدان های 

اکتشاف، تولید و بهره برداری است.
نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
خجسته مهر  محسن  نفت،  وزارت  از 
ایران  نفت  وزیران  دیدار  حاشیه  در 
تفاهم نامه  چند  امضای  و  عراق  و 
به  اشاره  با  کشور  دو  بین  همکاری 
و  ایران  نفت  وزارت  ارتباطات  اینکه 
به گسترش و توسعه است،  عراق رو 
افزود: مهم ترین جنبه در توسعه روابط 
دو کشور، تعمیق روابط اقتصادی در 

زمینه انرژی است.
وی با بیان اینکه عراق در زمینه های 
رو  و  عمیق  روابط  ایران  با  مختلفی 
نخستین  داد:  ادامه  دارد،  توسعه  به 
توسعه  همکاری،  زمینه  مهم ترین  و 
بخش های  در  گاز  و  نفت  میدان های 
مختلف اکتشاف، تولید و بهره برداری 

است.
اینکه  بر  تأکید  با  نفت  وزیر  معاون 
عمده ذخایر مشترک و مرزی ایران با 
کشور عراق است، گفت: این موضوع 
را  دوجانبه  همکاری های  زمینه 

افزایش می دهد.
همسو  کرد:  تصریح  خجسته مهر 
و  سازمان ها  در  ایران  با  عراق  بودن 
انرژی  بین المللی  بزرگ  ائتلاف های 
کشورهای  )سازمان  اوپک  مانند 
اوپک پلاس  و  نفت(  صادرکننده 
سبب  متحدانش(  و  اوپک  )ائتلاف 
در  نفت  قیمت  پایداری  و  ثبات 

بازارهای جهانی شده است.
وی با اشاره به اینکه در این نشست 
توافق های مطلوبی بین وزارتخانه های 
افزود:  شد،  ایجاد  عراق  و  ایران  نفت 
کمیته  که  بود  این  نخست  موضوع 
انجام  و  تبادل نظر  برای  مشترک 
توسعه  اکتشاف،  زمینه  در  مطالعات 
و تولید میدان های نفت و گاز مطرح 

شد.
غنی  گاز  با  ایران  شیرین  گاز  تهاتر 

عراق
ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
این  از مسائل  تأکید کرد: یکی دیگر 
بود که توافق شد در گام نخست کار 
مطالعات اکتشافی و زمین شناسی یکی 
از ساختارهای مشترک هیدروکربوری 
بین ایران و عراق انجام و پس از آن 

تصمیم گیری  یکپارچه  توسعه  برای 
داد  قرار  امضای  به  سرانجام  و  شود 

برسد.
موضوع  اینکه  بیان  با  خجسته مهر 
توافق جمع آوری گازهای  دیگر مورد 
مشعل از میدان های نفتی و تأسیسات 
نفتی عراق در نزدیک مرز ایران است، 
ملی  شرکت  کارگروه  این  در  گفت: 
ملی  شرکت  مشارکت  با  ایران  نفت 
گازهای  جمع آوری  برای  عراق  نفت 
توان  از  و  می کند  اقدام هایی  همراه 
تخصصی و فنی مهندسان ایرانی برای 
استفاده  مشعل  گازهای  جمع آوری 

خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه می توانیم بخشی 
از گازهای جمع آوری شده را به عنوان 
خوراک پتروشیمی یا برای تهاتر گاز 
مشعل  غنی  گاز  با  عراق  به  شیرین 
افزود:  کنیم،  استفاده  کشور  این 
در  مطرح شده  موارد  از  دیگر  یکی 
این دیدار که تفاهم نامه آن با حضور 
شد،  امضا  عراق  و  ایران  نفت  وزیران 
عراقی  متخصصان  آموزش  تفاهم نامه 
بالادستی  مختلف  بخش های  در 
به ویژه  نفت  صنعت  پایین دستی  و 
بخش ها  دیگر  و  مخازن  شبیه سازی 

بود.
دیگر  از  داد:  ادامه  نفت  وزیر  معاون 
توافق ها در این نشست، آمادگی ایران 
دیگر  و  حفاری  عملیات  انجام  برای 
طرف  موافقت  مورد  که  بود  خدمات 

عراقی قرار گرفت.
در  اینکه  بر  تأکید  با  مهر  خجسته 
کارگروه  چند  دیدار  این  در  مجموع 
فعالیت ها  عمده  گفت:  گرفت،  شکل 
ایران  نفت  ملی  شرکت  به  مربوط 
کارگروه ها  این  کار  به زودی  و  است 

آغاز می شود.
بهره برداری رسمی از میدان های نفتی 
سپهر و جفیر با حضور رئیس جمهوری

وی به توسعه میدان های نفتی سپهر 
در  و  ایران  غرب  جنوب  در  جفیر  و 
این  افزود:  و  کرد  اشاره  خوزستان 
میدان ها جزو میدان ها با تراوایی بالا، 
ساختار  با  خوب  بهره دهی  و  تولید 

کربناته شکاف دار هستند.
ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
ادامه داد: این پروژه در دو فاز به تولید 
آینده  اول که در  فاز  در  می رسد که 
به  شد،  خواهد  بهره برداری  نزدیک 
تولید ۳۵ هزار بشکه در روز خواهیم 

و  و عملیات  رسید 
فعالیت های اجرایی 
دوم  فاز  به  مربوط 
که  شده  آغاز  نیز 
 ۳۵ از  را  تولید 
هزار بشکه نفت در 
هزار   ۱۰۰ به  روز 
روز  در  نفت  بشکه 

می رساند.
بهره برداری  کرد:  تأکید  خجسته مهر 
از میدان های نفتی سپهر و جفیر در 
آینده نزدیک با حضور رئیس جمهوری 
به  خوزستان  استان  در  نفت  وزیر  و 
این  کنار  در  می رسد.  بهره برداری 
قرار  سهراب  نفتی  میدان  میدان ها، 
دارد که نخستین تولید از این میدان 

نیز تا پایان سال انجام خواهد شد.
با  ایران  نفت  ملی  مدیرعامل شرکت 
اشاره به اینکه میدان هایی که شرکت 
می دهد،  توسعه  ایران  نفت  ملی 
مجوزهای مختلفی از جمله مجوزهای 
را اخذ  رعایت شرایط زیست محیطی 
نفتی  میدان های  گفت:  می کند، 
شرایطی  دارای  بیشتر  خوزستان 
هستند که باید الزامات زیست محیطی 
موقعیت  جهت  به  را  ایمنی  و 
جغرافیایی، مرزی بودن و قرار گرفتن 
در ناحیه هور العظیم رعایت کنند تا 
آسیب  میدان ها،  این  توسعه  کنار  در 
و ضربه ای به محیط زیست وارد نشود.

صنعت  بالادستی  طرح های  اجرای 
نفت، بیش از ۸۰ درصد ایرانی است

خجسته مهر با تأکید بر اینکه اجرای 
در  نفت  صنعت  بالادستی  طرح های 
شرایط فعلی بیش از ۸۰ درصد ایرانی 
است، افزود: در مهندسی، اجرا، تولید، 
بهره برداری و حفاری ۱۰۰ درصد کار 
از سوی متخصصان و مهندسان ایرانی 
انجام می شود و تنها بخش کوچکی از 

کالاها خرید خارجی می شود.
طرح های  عمده  کرد:  تصریح  وی 
شرکت ملی نفت ایران، ایرانی است و 
از تمام ظرفیت ساخت داخل استفاده 

می شود.
برای  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر  معاون 
جبران ناترازی انرژی به ویژه در بخش 
رسیدن  ایران  نفت  ملی  گاز، شرکت 
در  مترمکعب  میلیارد   ۱.۵ تولید  به 
است،  کرده  هدف گذاری  را  گاز  روز 
که  است  حالی  در  این  کرد:  اظهار 
روزانه  ایران  غنی  گاز  تولید  اکنون 

برای  و  است  مترمکعب  میلیارد  یک 
 ۱۲۳ نیازمند  هدف  این  به  رسیدن 

میلیارد دلار سرمایه گذاری هستیم.
برای  هدف گذاری  خجسته مهر 
برنامه  یک  را  هدف  این  به  رسیدن 
اقدام های  انجام  با  توأم  هشت ساله 
در  گفت:  و  دانست  تولید  نگهداشت 
انجام  کار  این  مختلف کشور  مناطق 
می شود. شاخص ترین طرح ها در این 
زمینه اجرای ۱۵ طرح به ارزش ۳.۶ 
توسعه  همچنین  است،  دلار  میلیارد 
پارس  و  کیش  گازی  میدان های 
دارد.  قرار  کار  دستور  در  نیز  شمالی 
با این حال مهم ترین و راهبردی ترین 
گاز  تولید  نگهداشت  و  افزایش  طرح 
در کشور، طرح فشارافزایی در میدان 
تا  که  است  جنوبی  پارس  مشترک 
پایان امسال خبرهای خوبی از امضای 
این   )EPC( ای پی سی  قراردادهای 
پروژه بزرگ را اعلام می کنیم و انجام 
مطالعات مهندسی پایه و طراحی این 

طرح راهبردی رو به پایان است.
وی تأکید کرد: به طور کلی هم اکنون 
تمام ظرفیت توسعه ای و تولید شرکت 
ملی نفت ایران آماده است تا از حداکثر 
سرمایه گذاران  و  پیمانکاران  توان 
 ۴۰ تاکنون  و  کنیم  استفاده  ایرانی 
خصوصی  شرکت های  با  تفاهم نامه 

داخلی و خارجی امضا کردیم.
با  ایران  نفت  ملی  مدیرعامل شرکت 
اشاره به اینکه هرچقدر ظرفیت بخش 
خصوصی وجود دارد، به شرکت ملی 
نفت ایران مراجعه کرده است، اظهار 
کرد: امضای تفاهم نامه با شرکت های 
است  آن  به معنای  ایرانی  خصوصی 
محرمانگی  قرارداد  یک  اساس  بر  که 
اطلاعات میدان های نفتی و گازی در 
اختیارشان قرار می گیرد و آنها باید در 
یک بازه ۶ ماهه تا یک ساله، مطالعات 
را  مخازن  شبیه سازی  و  مهندسی 
ارائه  را  خود  فنی  پیشنهاد  و  انجام 
پایان  تا  نیز  زمینه  این  در  که  دهند 

سال خبرهای خوبی خواهیم داشت.

همکاری ایران و عراق برای جمع آوری گازهای مشعل پرداخت ۱۰ هزار فقره تسهیلات ایجاد 
نیروگاه های خورشیدی

نیرو، وزارت صمت و سازمان ملی  برنامه مشترک وزارت  اجرایی شدن  با   
استاندارد، برای افزایش بهره وری انرژی کولرهای آبی از ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان تولیدکننده الکتروموتورهای پربازده BLDC استفاده خواهد شد.

برق  انرژی  بهره برداری  و  تجدیدپذیر  انرژی های  از سازمان  ایرنا  گزارش  به 
)ساتبا(، از ابتدای دی ماه برنامه مشترک سازمان ملی استاندارد، وزارت نیرو و 
صمت برای افزایش بهره وری انرژی کولرهای آبی اجرایی شد و قانون ارتقای 
استاندارد کولرهای آبی به رده برچسب انرژی A و بالاتر ابلاغ شد و »محمود 
کمانی« معاون وزیر نیرو از خط تولید یک شرکت دانش بنیان تولیدکننده 

الکتروموتورهای پربازده BLDC بازدید کرد.
داخلی  منابع  از محل  و شکوفایی  نوآوری  تسهیلات صندوق  از  استفاده  با 
الکتروموتور  انبوه  تولید  برای  بنیان  دانش  شرکت   ۱۰ حدود  نیرو،  وزارت 
پربازده BLDC مورد حمایت قرار گرفتند. شرکت بازدید شده، یکی از این 
شرکت هایی است که خط تولید الکتروموتور BLDC و درایو آن فعال شده 

است.
تولید  درصد  )راندمان( حدود ۹۰  کارایی  با  پربازده  موتور  کارخانه  این  در 
 BLDC می شود. این شرکت توانایی تولید ۱۰ درصد الکترموتورهای پربازده

مورد نیاز بازار را دارد.
ظرفیت تولید الکتروموتور و درایو BLDC این کارخانه حدود ۱۰۰ تا ۱۲۰ 

هزار دستگاه در سال است که ظرفیت تولید آن در حال افزایش است.
ساخت الکتورموتورهای BLDC در این شرکت از سال ۱۳۹۳ آغاز شده و 
تمام مراحل ساخت و از جمله بخش الکترونیکی این موتور توسط مهندسان 
آن  دهنده  تشکیل  قطعات  درصد  تنها ۳۰  و  شده  تولید  و  طراحی  ایرانی 

وارداتی است.

استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان برای 
افزایش بهره وری کولرهای آبی

 طرح تشدید کنترل سلامت  فنی و 
معاینه  فنی و ایمنی وسایل نقلیه موتوری 

رییس پلیس راهور استان از طرح تشدید کنترل سلامت  فنی ، معاینه 
فنی  و ایمنی  وسایل نقلیه موتوری در شهرستان های حوزه غرب استان 
تهران خبر داد  و در این رابطه اظهار داشت : با توجه به نقش سلامت 
فني و ایمني وسایل نقلیه در ارتقاء ایمني و پیشگیري از تصادفات و 
همچنین کاهش آلاینده هاي زیست محیطي و پسامدهاي ناگوار آن از 
جمله افزایش ابتلا به بیماري هاي قلبي و تنفسي در شهرها ی پرجمعیت 
و تشدید این موضوع در نیمه دوم سال در اثر برودت هوا ، این یگان 
اقدام هاي کنترلي وضعیت سلامت فني و معاینه فني وسایل  تشدید 
نقلیه را از یوم جاری در سطح کلیه معابر شهري شهرستان های غرب 
استان تهران  را  در راستای ماموریت ویژه خود قرار داده و با تخلفاتی که 

در این زمینه رخ می دهد برخورد می کند.
رییس پلیس راهور استان پیرامون اعمال قانون خودروها و موتورسیکلت 
های فاقد معاینه فنی خاطر نشان کرد: معاینه فنی به منظور حفظ ایمنی 
، سلامت  و کارآمدی خودروها و همچنین ارزیابی وضعیت فنی و تکنیکی 
خودرو ها  جهت کاهش حوادث ترافیکی و آلودگی هوا انجام می شود . 
این پلیس از یوم جاری کنترل جدی سلامت فنی وسایل نقلیه موتوری 
از جمله ؛ نداشتن معاینه فنی ، نقص فنی موثر ، رانندگی با وسایل نقلیه 
دودزا ، آلودگی صوتی  ، نداشتن تجهیزات ایمنی و سایر نواقص فنی را 
تحت رصد قرار داده که توسط ماموران این پلیس اعمال قانون خواهند 

شد.
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افزایش قیمت   سخنگوی دولت درباره احتمال 
بنزین در هنگام بررسی لایحه بودجه سال آینده 
در مجلس گفت: لایحه بودجه به صورت عمومی 
و متن آن موجود  در رسانه ها منتشر می شود 
است و هیچ تصمیمی برای افزایش نرخ بنزین در 

دولت گرفته نشده است.
در  دولت  سخنگوی  جهرمی«  بهادری  »علی   
محکومیت  ضمن  خود  خبری  نشست  مقدمه 
اقدام تروریستی رژیم صهیونیستی در به شهادت 
رساندن سردار »سید رضی موسوی« خاطر نشان 
در  گذشته  روز  صهیونیستی  جعلی  رژیم  کرد: 
اقدامی تروریستی با حمله به منطقه مسکونی در 
سوریه سردار »سید رضی موسوی« را به شهادت 
رساند که این شهادت را به مردم ایران تسلیت 

می گوییم و آن را محکوم می کنیم.
پاسخ اقدام جنایتکارانه رژیم صهیونیستی را در 

زمان و مکان مناسب می دهیم 
و  تروریستی  اقدام  کرد:  بیان  ادامه  در  وی 
شهادت  به  در  صهیونیستی  رژیم  جنایتکارانه 
رساندن سردار سید رضی موسوی در زمان و مکان 
مناسب قطعا پاسخ داده خواهد شد. ذات و ماهیت 
رژیم صهیونیستی با جنگ غزه بر همه آشکار شده 
است و هر چه دست و پا بزنند، نمی توانند این 
سبوعیت را پنهان کنند. ایالات متحده و انگلستان 
هرگز نمی توانند بر این شکست سرپوش بگذارند.

رکورد بی سابقه تولید برق در دولت سیزدهم
رئیس جمهور در چهاردهمین  عنوان کرد:  وی 
بازدید میدانی یا نظارت ستادی روز گذشته به 
وزارت نیرو رفت و یکی از طرح هایی که به افتتاح 
رسید آغاز به کار ۴ هزار مگاوات برق خورشیدی 
بود که با نهایی شدن این طرح از ۸۰۰ مگاوات 
و ۱۰۰  هزار  به ۵  توانیم  انرژی خورشیدی می 

مگاوات انرژی خورشیدی دست یابیم.
اینکه در دولت مردمی  با بیان  بهادری جهرمی 
تاکنون ۸هزار و ۸۰۰ مگاوات ظرفیت جدید تولید 
برق وارد مدار شده است، گفت: این یک رکورد 
محسوب می شود. در حوزه برق ۸۵ درصد از برق 
جدیدی که وارد مدار شده است به بخش تولید 

اختصاص یافته است. 
دبیر هیأت دولت خاطر نشان کرد: ۴ هزار مگاوات 
افزایش تولید در انرژی پاک خواهیم داشت. وزارت 
نیرو در این دولت برنامه ریزی برای افزایش ده 

هزار مگاواتی را در دست اجرا دارد. 
سرانه ورزشی تهران دو برابر می شود

سخنگوی دولت گفت: تفاهم نامه احداث مجموعه 
اول  معاون  با حضور  روز گذشته  تهران  ورزشی 
رییس جمهور امضا شد که با تکمیل آن، سرانه 
مجموعه  این  شود،  می  برابر  دو  تهران  ورزشی 
برای  هکتار   ۳۷۰ مساحت  به  تهران  در  بزرگ 
برگزاری رویدادهای بزرگ ورزشی و بین المللی 
استفاده خواهد شد.  همه هماهنگی ها انجام شده 
و تامین منابع آن از طریق تهاتر نفت است پیش 
از  بینی های لازم برای اختصاص منابع حاصل 
تولید نفت به ساخت این مجموعه ورزشی انجام 

گرفته است.
رویکرد دولت افزایش سرعت و کیفیت و آزادی 

کامل سایت ها در چارچوب قانون است

در  نشست  مقدمه  از  پس  جهرمی  بهادری 
پاسخ به نخستین پرسش درباره اقدامات دولت 
درباره آخرین وضعیت پیگیری مسئه اینترنت و 
فیلترینگ توسط دولت، گفت: رویکرد دولت که 
بارها بر آن تاکید شده افزایش سرعت و کیفیت 
سایت ها و شبکه ها در چارجوب قانون و ایجاد 
چارچوب  در  آن  از  مردم  حداکثری  وری  بهره 
از  حمایت  قابلیت  آن  اساس  بر  تا  است  قانون 

حقوق مردم به طور موثر وجود داشته باشد.
بهادری جهرمی مطرح کرد: همانند قوانین سایر 
در  مردم  حقوق  استیفای  امکان  باید  کشورها، 
رابطه با پلتفرهم های خارجی چون توییتر فراهم 
باشد و دولت بیشتر معتقد به اصلاح ساختارها 
و روندها است. بر این اساس تصمیم گیری در 
عهده  بر  خارجی  های  پلتفرم  فعالیت  خصوص 

کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه است.
وزیر ارتباطات درخواست رفع فیلتر گوگل پلی را 

داده است
دبیر هیأت دولت افزود: با همین رویکرد، رئیس 
تا مرکز ملی فضای مجازی  داد  جمهور دستور 
بازبینی در ضوابط و رویکردها انجام دهد. رویکرد 
قانون  از  تخلفی  اگر  جایی  که  است  این  دولت 
صورت می گیرد، رویه خطا اصلاح شود، نه اینکه 

مسدودسازی شود.
وی ادامه داد: به پلتفرم های خارجی اعلام شده 
اقدام  اروپایی  کشورهای  در  فعالیت  روال  طبق 
کنند تا نماینده ای داشته باشند و امکان استیفای 
حقوق مردم وجود داشته باشد. انتظار مردم این 
است که اگر تخلفی صورت گرفت، امکان استیفای 
ارتباطات  وزیر  باشد.  داشته  وجود  آنها  حقوق 
درخواست رفع فیلتر گوگل پلی را داده است، اما 
کارگروه تعیین محتوای مجرمانه این کار را هنوز 

انجام نداده است.
ایران و ۵ کشور  قراردادتجاری بی سابقه  مزایای 

اوراسیا
سخنگوی دولت در پاسخ به ایرنا درباره امضای 
در  گفت:  اروسیا  کشور   ۵ با  تجاری  قرارداد 
چارچوب موافقتنامه و لایحه ای که برای عضویت 
در شانگهای تقدیم مجلس شد مجوز قانونی اخذ 
شده است اما اگر نیازمند اخذ مجوز قانونی دیگری 
باشد در همان مسیر قانونی اقدامات طی خواهد 

شد.
عنوان  موافقتنامه  این  مزایای  و  آثار  درباره  وی 
حضور  با  گذشته  روز  که  موافقتنامه ای  کرد: 
با ۵ کشور حوزه  و تجارت  وزیر صنعت، معدن 
اوراسیا از جمله بلاروس، قزاقستان، قرقیزستان، 
روسیه و ارمنستان امضا شد کمک کار توسعه و 
تسهیل تجارت میان این کشورهای خواهد بود 
و هزینه های تجارت را هم تسهیل و هم کاهش 

می دهد.
قرارداد  این  اینکه  بیان  با  دولت  سخنگوی 
بخش  در  به ویژه  غیرنفتی  تجارت  افزایش  به 
خصوصی که در حوزه های غیرنفتی بیشتر فعال 
هستند کمک می کند، مطرح کرد: بر این اساس 
تعرفه های گمرکی بین این کشورها کاهش پیدا 
می کند لذا تجارت در این کشورها به صرفه تر و 
رقابت پذیرتر می شود، جذابیت های تجاری ایران 
هم برای تجار سایر کشورها افزایش پیدا می کند 
که امکان تعاملات دوطرفه تجاری برای دوطرف 
سهل تر باشد.همچنین سازو کار ویژه ای نیز برای 
ایجاد  کشورها  این  بین  راهبردی  اقلام  تجارت 

می شود.
قراردادهای  کرد:  خاطرنشان  دولت  هیأت  دبیر 
مشترکی در حوزه های تامین اقلام راهبردی مانند 
داریم  کشورها  همین  با  اساسی  کالاهای  و  گاز 
که سازو کارها را به شدت تسهیل و باثبات تر و 
ایمن تر می کند و تعرفه گمرکی هم در بیش از 
۸۰ درصد اقلام در بازار اوراسیا برای صادرات ایران 
صفر خواهد شد یعنی امکان رقابت فعال را در این 

زمینه ایجاد می کند.
سخنگوی دولت درباره انتقاد نمایندگان از دولت 
درباره حقوق بازنشستگان گفت: افزایش حقوق 
بازنشستگان در لایحه اول دولت پیش بینی شده 
بود. چیزی اضافه یا کم نشده است. نظر نمایندگان 
این بود که افزایش حقوق بازنشستگان از منبع 
پایدار و مطمئن تامین شود. افزایش یک درصدی 
مالیات بر ارزش افزوده برای تضمین پایدار بودن 
تامین منابع برای افزیش حقوق بازنشستگان مد 

نظرقرار گرفت که مجلس تایید کرد.
قانونی شورای قیمت گذاری  انجام تکلیف  عدم 

سبب توقف دولت نشد 
درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
زراعی  سال  برای  گندم  تضمینی  خرید  قیمت 
محصولات  گذاری  قیمت  شورای  گفت:  جاری 
صرفا  و  است  فرابخشی  شورای  یک  کشاورزی، 
در اختیار دولت نیست این  شورا هنوز قیمتی به 
دولت اعلام نکرده است اما چون تکلیف آیین نامه 
داخلی مجلس این است که دولت لایحه بودجه را 
در موعد مقرر بدهد لذا دولت منابعی برای آن در 
نظر گرفته است عدم انجام تکلیف قانونی شورای 
قانونی  انجام تکلیف  قیمت گذاری سبب توقف 
دولت نشده  و دولت کار خود را انجام داده است.

بهادری جهرمی درباره میدان مشترک نفتی آرش 
و ادعاهای برخی کشورهای منطقه مبنی بر اینکه 
بر  کرد:  بیان  ندارد  میدان  این  از  سهمی  ایران 
اساس اسناد و مدارک، هر سه کشور ایران، کویت 
و عربستان در این میدان مشترک هستند و هر 
اقدامی غیر از این از سوی ایران پذیرفته نیست. 
دولت سیزدهم در چارچوب دیپلماسی مذاکراتی 
داشته و همچنان آماده است تا مذاکرات حقوقی 
همه  حقه  حقوق  تامین  و  فنی  های  بررسی  و 
داشته  نفتی  میدان  این  در  مشترک  کشورهای 
مشترک  بر حقوق  مبتنی  که  هایی  نگاه  باشد، 
نباشد، نمی تواند منافع مشترک کشورهای حاضر 

در این میدان را تأمین کند.
برای  قانونی  روال  از  یا خارج  نامتعارف  پرداخت 

دولت پذیرفتنی نیست
از فیش  انتشار تصویری  سخنگوی دولت درباره 
پتروشیمی  مسئولان  از  یکی  نجومی  حقوقی 
وابسته به صندوق ذخیره فرهنگیان گفت: دولت 
در چارچوب کارکنان دولت و شرکت های دولتی 
البته با تعریف قانونی ، اقدامات گسترده ای را طی 
دو سال گذشته در حوزه پرداخت حقوق و مزایا 
انجام داده است تا بتوانیم به سمت متناسب سازی 
کنترل   همچنین  و  پرداخت ها  عادلانه سازی  و 
پیش  نباشد  نامتعارفی  پرداخت  که  پرداخت ها 

برویم.
وی بیان کرد: رئیس جمهور همواره تاکید دارند 
که حتی یک مورد پرداخت خارج از روال قانونی 
نیز چه در دولت و چه در سایر بخش هایی که به 
هر نحو وابستگی به بخش های دولتی دارند مورد 
پذیرش نیست. در گزارشی که ارائه دادند غیر از 
برخورد و اقداماتی که در آن زمینه صورت گرفته 
و  ماموریت  حوزه  در  متعددی  عددهای  است 
پرداخت هایی که از گذشته باقی مانده بود، تجمیع 
یا  نامتعارف  پرداخت  صورت  هر  در  است.  شده 
قانونی حتی در یک مورد  روال  از  غیر  پرداخت 

برای دولت پذیرفتنی نیست.
دبیر هیأت دولت خاطر نشان کرد: آیت الله رئیسی 
علاوه بر معاون اداره امور استخدامی به طور خاص 
وزرا را نیز مامور کرده اند که این عدم عدالت بر 
پرداخت ها را نه تنها در دولت بلکه در بخش هایی 
که ارتباطی با دولت دارند یا می توانند ارتباط پیدا 
می کنند را  از مسیرهای قانونی پیگیری کنند. به 
عنوان سخنگوی دولت این را بیان می کنم که هر 
بخشی مکلف شده است که نسبت به زیرمجموعه 
خود نظارت موثری داشته باشد که حتی یک مورد 
برای  نامتعارف  و  قانونی  روال  از  خارج  پرداخت 
این دولت پذیرفتنی نیست. اقدامات لازم در آن 

وزارتخانه نسبت به این مورد صورت گرفته است.

اولویت تامین ارز برای واردات خودرو، با خودروهای 
هیبریدی است

کدام  اینکه  درباره  ادامه  در  دولت  سخنگوی 
دستگاه ها درباره رفع آلودگی هوا ترک فعل کردند 
گفت: در جهت اجرای هوای پاک در این دولت 
اقدامات متعددی صورت گرفته است که از جمله 
خودروها  برقی سازی  سمت  به  حرکت  می توان 
اشاره کرد. چرا که برای تامین ارز حوزه واردات 
خودرو، اولویت با خودروهای هیبریدی و تامین 
فناوری برای آن است.اصلی ترین دلیل آلودگی 
هوا، خودروها و موتورسیکلت ها است، به همین 
سازی  برقی  دولت،  اولویت  ترین  اصلی  دلیل 
خودروهاست. دولت با سرعت زیاد در حال تامین 
نقل عمومی  و  در حمل  بویژه  برقی  خودروهای 
داخل  تولید  برقی  اتوبوس  دستگاه   ۴۰ است. 
تحویل استان البرز شد. ۸۸ دستگاه تاکسی برقی 

تحویل شهرداری شد. 
وی ادامه داد: پیش از این ایستگاه شارژ خودرو 
ولی  نبود  شهرها  کلان  یا  شهر  سطح  در  برقی 
از ۱۰۰  در دولت سیزدهم فقط در تهران بیش 
ایستگاه شارژ خودرو برقی فعال شده است تا زیر 
حوزه  این  در  وری  بهره  برای  لازم  ساخت های 

فراهم شود.
بهادری جهرمی با بیان اینکه رییس جمهور برای 
سرعت بخشیدن به اجرای بهتر قانون هوای پاک، 
کرده اند،  مکلف  موضوع  این  برای  را  استانداران 
یادآور شد: طبق دستور رییس جمهور استانداران 
در سطح استانی پیگیر این بخش در حوزه اجرای 
خود هستند و در سطح ملی، معاون اجرایی رییس 
جمهور مکلف شدند علاوه بر نظارت و پیگیری، 
گزارشی درباره عملکرد دستگاه ها و نقاط ضعف 
و قوت آنها در این حوزه ارائه کنند که یکشنبه 
گذشته این گزارش ارائه شد. این پیگیری و نظارت 
به ویژه در بخش های که نیاز به اعتبارات مالی دارد 
توسط معاون اجرایی رییس مورد تاکید و پیگیری 

قرار گرفته است. 
تمام بنزینی که در کشور تولید می شود، استاندارد 

یورو ۴ و یورو۵ دارد
وی درباره طرحی برای جلوگیری از مازوت سوزی 
هایی  گزارش  بارها  دولت  این  در  کرد:  عنوان 
متعددی در حوزه انرژی در خصوص جمع آوری 
گازهای مشعل در غرب کارون و سطح هویزه اعلام 
شده است و قراردادهای متعددی وزارت نفت با 
شرکت های دانش بنیان برای رفع آلایندگی منعقد 

کرده است.
بهادری جهرمی با بیان اینکه تقریبا گازهای مشعل 
هدایت  بودند،  آلاینده  منطقه  آن  در  که  فلر  و 
شده اند، گفت: این گازهای به نحوی هدایت شده 
در  تولید  سمت  به  آلایندگی  عدم  بر  علاوه  که 
فرآیندهای پتروشیمی ها و سایر حوزه ها در حوزه 
انرژی مورد بهره بردای قرار گرفته است تا منبع 

تولید انرژی شوند. 
سخنگوی دولت با اشاره به افزایش کیفیت بنزین 
و گازوییل در کشور یادآور شد: تمام بنزینی که در 
کشور تولید می شود، استاندارد یورو ۴ و یورو۵ را 
دارد. به عنوان مثال در اصفهان ۱۵ میلیون لیتر 
گازوییل تولید می شد که به یورو ۵ ارتقاء یافت تا از 
بروز آلایندگی جلوگیری کند. البته حوزه مدیریت 
مصرف و جلوگیری از آلایندگی یک حوزه ملی 
است که باید در کنار فعالیت همه دستگاه ها، همه 
مردم برای مدیریت مصرف و کاهش آلایندگی ها 

کمک کنند.
بهادری جهرمی درپاسخ به سوال دیگری مبنی 
بر اینکه، برنامه دولت برای جلوگیری از کاهش 
کاهش  استمرار  گفت:  چیست،  خزر  دریای  آب 
آب دریای خزر در دهه های اخیر بیشتر ناشی 
از تاثیرات جهانی اقلیمی بوده که البته برای حفظ 
آن باید کشورهای حاشیه دریای خزر در این باره 
مختلف  گونه های  انقراض  از  تا  کنند  همکاری 
زیست محیطی دریای خزر جلوگیری شده و منابع 
موجود آن حفظ شود. کنوانسیون زیست محیطی 
دریای خزر درباره حفظ آن اقدامات لازم را انجام 
داده است که مصوبات آن به تصویب کشورهای 
نیازمند تلاش  راه  ادامه  و در  عضو رسیده است 
جمعی فراکشوری و منطقه ای برای حفظ دریای 

خزر وجود دارد.
سخنگوی دولت تاکید کرد که دیپلماسی کشور 
دیپلماسی  اساس  بر  و  است  فعال  این حوزه  در 
همسایگی، حفظ دریای خزر در دستور کار دولت 

قرار دارد.
گرگان  خلیج  هکتار  رییس جمهور ۶  دستور  با 

توسعه یافت
وی درباره سوال دیگری مبنی بر اینکه با توجه به 
اینکه خلیج گرگان همزمان با سفر رییس جمهور 
به استان گلستان احیاء شد، آیا وضعیت پیشروی 
بهبود خواهد  بندر ترکمن  بندرگز و  آب ساحل 
یافت، تصریح کرد: با توجه به شرایط وخیمی که 
در خلیج گرگان ایجاد شده بود و به دلیل خشک 
شدن بخشی از آب این خلیج، ریز گردها توسعه 
یافته بودند و فضای زیست محیطی و گونه های 

جانوری در خطر نابودی و انقراض قرار گرفتند.
بهادری جهرمی تصریح کرد: همچنین به دلیل 
از بین رفتن رونق گردشگری در استان گلستان، 
اقتصاد منطقه دچار مشکل شده بود و اقدامات 
جدی در این حوزه ضروری به نظر می رسید. بر 
همین اساس در سفر نخست رییس جمهور به 
استان گلستان دستور ایشان برای لای روبی خلیج 
انجام شد. در دومین سفر طبق بررسی میدانی و 
تصاویر ماهواره ای، فقط یک ماه پس از اتمام لای 
روبی، کانال جزیره آشوراده باز شد و افزایش آب 
در خلیج گرگان را فراهم کرد. به نحوی که خلیج 
به میزان ۳۵ سانتیمتر افزایش آب یافت و مساحت 
خلیج از حدود ۲۴ هکتار به حدود ۳۰ هزار هکتار 

رسیده است.
انتقال آب های زیر سطحی اصلا مطرح نیست

سخنگوی دولت در پاسخ به سوالی درباره انتقال 
آب های زیرسطحی، گفت: متولی محوری در حوزه 
تأمین آب، وزارت نیرو است. اما به طور کلی و در 
حال حاضر، برای انتقال آب زیرسطحی طرحی در 

انتقال آب دریای  دولت در حال اجرا نیست. ما 
به فلات مرکزی  را  خلیج فارس و دریای عمان 
سطحی  زیر  آب های  انتقال  بحث  اصلًا  و  داریم 

مطرح نیست.
آب های  حوزه  در  کرد:  اضافه  جهرمی  بهادری 
زیرسطحی، یک مورد مربوط به آبیاری زیرسطحی 
آبیاری  تا  در حوزه وزارت جهاد کشاورزی است 
بهره وری  و  بگیرد  صورت  زیرسطحی  صورت  به 
افزایش پیدا کند. همچنین مدیریت نحوه مصرف 
اتفاقاً همکاری  آب های زیر سطحی را داریم که 
خوبی بین وزارت نیرو و وزارت جهاد کشاورزی 
در  کشاورزی  حوزه  در  طرح هایی  و  دارد  وجود 
استان های مختلف دنبال می شود. برای انتقال آب، 
۵ طرح مختلف وجود دارد و برای تقسیم کار، یک 
همکاری جدی بین وزارت صنعت و وزارتخانه های 
مختلف با مدیریت وزارت نیرو صورت گرفته است. 
در جلساتی که به همین منظور در حضور معاون 
به  نیرو  وزیر  می شود  برگزار  جمهور  رئیس  اول 
می کند.  ارائه  گزارش هایی  جلسه  دبیر  عنوان 
همکاری و هم افزایی خوبی وجود دارد و طی این 

دو سال، قریب به ۶ یا ۷ مصوبه آماده شده است.
سوال  به  پاسخ  در  همچنین  دولت  هیأت  دبیر 
دیگری درباره نظارت بر مجوزهای کسب و کار 
گفت: تفاوتی بین کسب و کارها مختلف وجود 
از شیوه سامانه جدید  ندارد. ممکن است مجوز 
که تسهیل شده دریافت شده یا در گذشته مجوز 
قانون گذار  صورت  هر  در  باشد.  شده  دریافت 
ابزارهای نظارتی را برای کسب و کارها پیش بینی 
اصناف،  صنفی،  اتحادیه های  مثلًا  است.  کرده 
سازمان تعزیرات، سازمان حمایت از تولید کننده و 
مصرف کننده نهادهای نظاری هستند که در حوزه 

نظارت بر کسب و کارها فعال هستند.
و  زمان  در  تفاوتی  کرد:  تأکید  جهرمی  بهادری 
نحوه دریافت مجوزها وجود ندارد. اما با توجه به 
تقویت  لزوم  و  صادر شده  مجوزهای  زیاد  حجم 
ساز و کارهای نظارتی، هیأت مقررات زدایی همه 
دستگاه های مرتبط، یعنی نهادهای فرابخشی در 
حوزه نظارت بر کسب و کارها را مکلف کرده که 
ابزارها و سازوکارهای نظارتی خود را به ویژه در 
حوزه های هوشمند و اینترنتی توسعه و تقویت کند 
تا بتوانند نظارت های الکترونیکی یا غیرحضوری را 
هم فعال کنند. چون نظارت های پیشینی تسهیل 
فعالیت  با  پسینی  نظارت  حوزه  در  است،  شده 
هیأت  مصوبه  باشد.  داشته  وجود  باید  بیشتری 
نهادها  همه  برای  طبیعتاً  هم  مقررات زدایی 

لازم الاتباع است.
 واردات کالاهای رژیم جعلی صهیونیستی ممنوع 

است
سخنگوی دولت درباره ممنوعیت واردات کالاهای 
صهیونیستی تصریح کرد: در کشور دو قانون در 
این زمینه داریم که در حال اجراست یکی اینکه 
واردات کلیه کشورهای تولید رژیم صهیونیستی 
آنها  واردات  ممنوع است و جلوی ثبت سفارش 
گرفته می شود اگر هم احیانا کسی بتواند ثبت 
سفارش کند، گمرک جلوی واردات را می گیرد 
به این معنا که احیانا اگر تخلفی شود، گمرک هم 
امکان واردات را گرفته است، لیست کلیه کالاهای 
دیپلماسی  معاونت  را  صهیونیستی  ممنوعه 
اقتصادی وزارت خارجه مرتبا پایش و به روز رسانی 
می کند و در اختیار وزارت صمت قرار می دهد تا 

ثبت سفارشی صورت نگیرد. 
درخصوص جزایر سه گانه با کسی تعارف نداریم

به  نسبت  ایران  رویکرد  درباره  جهرمی  بهادری 
بلافاصله  ایران  گفت:  روسیه  اخیر  موضع  اعلام 
پس از بیانیه مشترک اتحادیه عرب و روسیه اعلام 
موضع کرد سپس کاردار روسیه احضار شد وزیر 
امور خارجه در تماس تلفنی با همتای روس خود 
اعلام موضع کرد با هیچ طرفی در این زمینه تعارف 

نداریم. 
ایرانی  زندانی   ۳۵۰ از  بیش  سیزدهم  دولت  در 

خارج از کشور به داخل منتقل شده است
وی در پاسخ به پرسشی در خصوص حکم حبس 
ابد حمید نوری در دادگاه سوئد و امکان مبادله وی 
با برخی اتباع سوئدی محکوم در ایران مطرح کرد: 
مسأله مهم در این زمینه این است که یک سازمان 
بدنام تروریستی مورد استناد محاکم قضایی دولت 
اروپایی قرار گرفته و این بدترین اتفاق است، سابقه 
این سازمان تروریستی بر همگان عیان است و این 
یک آبروریزی سیاسی- حقوقی برای سوئد است 
اینکه یک کشور سیستم قضایی خود را در راستای 
آبروریزی  دهد،  قرار  تریستی  جریان  از  حمایت 
است البته در ماجرای غزه آبرویزی های گسترده 
ای برای کشورهای مدعی پیشرو بودن در حقوق 
بشر رقم خورد. امکان ملاقات و استفاده از وکیل 
و حقوق بین المللی اولیه آقای نوری تأمین نشده 
است،دستگاه قضایی و وزارت خارجه تمام تلاش 
در  زندانی  ایرانی  آزادی شهروندان  برای  را  خود 
اروپا و آمریکا به کار بسته اند بعد از این هم ادامه 
می یابد در این دولت بیش از ۳۵۰ زندانی ایرانی 
در خارج از کشور را موفق شدیم به داخل منتقل 
راستای  در  و  بودند  محکوم  فقط  برخی  کنیم 
استرداد مجرمان انجام شده است اما در فقره آقای 

نوری اصلا جرمی صورت نگرفته است.
درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  دولت  سخنگوی 
بررسی  هنگام  در  بنزین  قیمت  افزایش  احتمال 
لایحه بودجه سال آینده در مجلس گفت: وقتی 
ها  رسانه  در  رود،  می  مجلس  به  بودجه  لایحه 
منتشر می شود و متن آن موجود است در هیچ 
یک از دو لایحه ای که منتشر شده این موضوع 

دیده نشده است.
منابع آزاد شده صرف رشد اقتصادی می شود

وی درباره آزادسازی پول های بلوکه شده گفت: 
اخیرا از بانک مرکزی سوال کردم که گفتند این 
آنها حفظ  تا ارزش  پول ها به یورو تبدیل شده 
شود، این پولها تحت اختیار بانک مرکزی است و 
دستور ریس جمهور این بوده که در زمینه رشد 
اقتصادی مصرف شود و بانک مرکزی آن را اولویت 
بندی می کند و در اختیار منابع مورد نظر قرار 

می دهد.

بهادری جهرمی: هیچ تصمیمی برای افزایش 
نرخ بنزین در دولت گرفته نشده است
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هیچ فناوری جایگزین ارتباطات پرُسرعت 
فیبرنوری نمی شود

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با تاکید بر اینکه هیچ فناوری نمی تواند جای 
ارتباطات پرسرعت مبتنی بر فیبر نوری را بگیرد، گفت: فقط در حدود یک 
سال گذشته بیش از ۳.۵ میلیون پوشش در پروژه فیبر نوری منازل و کسب و 

کارها ایجاد شده است.
ارتباطات و فناوری اطلاعات، »عیسی زارع پور« در  از وزارت  ایرنا  به گزارش 
جلسه بررسی وضعیت پروژه فیبر نوری منازل و کسب و کارهای استان البرز که 
با حضور »مجتبی عبداللهی« استاندار این استان برگزار شد، با اشاره به اهمیت 
و ضرورت این پروژه، تاکید کرد: پروژه ملی منازل و کسب و کارها، زیرساخت 

ارتباطات کشور را تا دهه های آینده تامین می کند.
وی با اشاره به اینکه اجرای این پروژه در قانون بودجه و لایحه برنامه هفتم 
توسعه نیز قید شده است، افزود: بر اساس همین قوانین، اجرای پروژه فیبر 
نوری منازل و کسب و کارها برای وزارت ارتباطات و همه دستگاه ها تبدیل 

به تکلیف شده است.
زارع پور با بیان اینکه عنوان می شود به جای فیبر نوری می توانیم از ارتباطات 
ماهواره ای استفاده کنیم، تصریح کرد: در آمریکا که ارتباطات ماهواره ای هم 
مبلغی ۴۰  آن  منازل  نوری  فیبر  توسعه  برای  این کشور  دارد، کنگره  وجود 
میلیارد دلار تصویب کرده است، زیرا هیچ فناوری نمی تواند جای ارتباطات 

پرسرعت مبتنی بر فیبر نوری را بگیرد.
ایجاد ۳.۵ میلیون پوشش فیبر نوری در یک سال اخیر

وزیر ارتباطات با اعلام اینکه پس از افتتاح فیبر نوری استان گلستان به پوشش 
پنج میلیون و ۲۰۰ هزار خانوار رسیده ایم، گفت: این در حالی است که فقط در 
حدود یک سال گذشته بیش از ۳.۵ میلیون پوشش در پروژه فیبر نوری منازل 

و کسب و کارها ایجاد شده است.
وی با بیان اینکه هماهنگی و همکاری دستگاه های سطح استان شرط موفقیت 
این پروژه است، تاکید کرد: اگر این هماهنگی و همکاری انجام شود، می توانیم 
در ۶ ماه آینده کل استان البرز را تحت پوشش شبکه فیبر نوری منازل و کسب 

وکارها قرار دهیم.
شهرداری ها پیگیر اجرای فیبر نوری باشند

زارع پور تصریح کرد: اجرای این پروژه، چهره ارتباطات هر شهری را متحول می 
کند و به همین دلیل خود شهرداری ها باید پیگیر اجرای این پروژه در شهر 
خود باشند و اگر مذاکرات با شهرداری ها برای اجرای پروژه زمان بسیاری ببرد، 

چاره ای نداریم که این پروژه را در شهرهای دیگری اجرا کنیم.
در این جلسه که شهردار کرج و مدیران اپراتورها و معاونان و مدیران وزارت 
ارتباطات نیز حضور داشتند، وزیر ارتباطات به رییس سازمان تنظیم مقررات و 
ارتباطات رادیویی ماموریت داد تا در ۱۰ روز آینده با شهرداری کرج به توافق 

نهایی برسد.
استاندار البرز نیز در این جلسه برای رفع مشکلات و موانع پروژه فیبرنوری 
اعلام  استان  روستایی  ارتباطات  توسعه  همچنین  و  وکارها  کسب  و  منازل 

آمادگی کرد و قول پیگیری موضوعات مطرح شده را داد.
وفناوری  ارتباطات  مدیرکل  یوسف زاده«  »مهدی  جلسه  این  در  همچنین 
اطلاعات استان البرز گزارشی از آخرین وضعیت اجرای پروژه فیبرنوری منازل 

و کسب و کارها و توسعه ارتباطات در روستاها را ارائه کرد.
به هیچ عنوان موافق افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه اینترنت نیستیم

 ۱۰۰ افزایش  درخواست  اپراتورها  گفت:  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
درصدی تعرفه اینترنت را داشتند که هنوز تصمیمی گرفته نشده و قطعا به 

هیچ عنوان موافق افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه نیستیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »عیسی زارع پور« روز چهارشنبه در حاشیه 
نشست هیات دولت در پاسخ به سوالات خبرنگاران، اظهار کرد: افزایش تعرفه 
در تمامی بخش ها مطرح است و صرفا مربوط به حوزه ارتباطات نیست. در ۱۰ 
سال گذشته تورم های سنگین داشتیم و طبیعی است که هزینه های اپراتورهای 

ارتباطی افزایش یافته است.
وی افزود: اپراتورها مدت هاست که درخواست افزایش تعرفه دارند، چراکه به 
از  ندارند و حتی برخی  را  امکان توسعه شبکه  با درآمد کنونی  اعتقاد آن ها 
اپراتورها استدلال می کنند که با درآمد خود نمی توانند وضع موجود را حفظ 

کنند.
وزیر ارتباطات تاکید کرد: جلسات متعددی در وزارت ارتباطات برگزار شده و 
مسائل مورد بررسی قرار گرفته است. اخیراً نیز نامه ای به رئیس جمهور نوشتند 
و درخواست افزایش تعرفه زیادی داشتند که ما برخی از استدلال های آن ها 

را نپذیرفتیم.
زارع پور گفت: از سال ۹۶ تعرفه ها تغییر نکرده است، اما در حوزه نیروی انسانی 
و تجهیزات و قیمت ارز افزایش قیمت را داشتیم. سازمان تنظیم مقررات شرط 
و شروطی را برای افزایش تعرفه ها به اپراتورها اعلام کرده و آن را منوط به 

افزایش کیفیت شبکه ارتباطی کشور کردیم.
وی ادامه داد: ما دنبال سود اپراتور نیستیم و هدف ما افزایش کیفیت شبکه 
است. اگر شرایطی که رگولاتوری به اپراتور ابلاغ کرده بپذیرند، ما درباره آن 

تصمیم گیری می کنیم.
وزیر ارتباطات بیان کرد: هر چند درخواست افزایش ۱۰۰ درصدی تعرفه را 
به هیچ وجه نمی پذیریم، چراکه در شرایط فعلی کشور امکان پذیر نیست. اگر 
تصمیمی گرفته شود حتماً بر سقف تورم کشور خواهد بود، البته اگر شرایط 
اپراتور را جریمه خواهیم کرد. شرط و  وزارت ارتباطات برآورده نشود، حتماً 

شروط نیز به الحاقیه پروانه فعالیت آن ها تبدیل می شود.
زارع پور اعلام کرد: با توجه به اینکه به پایان سال نزدیک هستیم و هزینه های 
مردم در حال افزایش است، اگر تصمیمی گرفته شود حتماً بسته هایی را از 

سوی اپراتورها به عنوان هدیه برای مردم درنظر خواهیم گرفت.
وی بیان کرد: بر اساس مصوبه سال ۹۶ برای اینترنت همراه یک سقف و کفی 
تعریف شده است و ما افزایش تعرفه ای نخواهیم داشت. همه چیز بر اساس 
اصلاح  است.  است که در سال ۹۶ مصوب شده  قیمتی  و کف  همان سقف 

تعرفه ها در آن قالب انجام خواهد شد.
وزیر ارتباطات درباره تنوع بسته های اینترنت خاطرنشان کرد: در بازنگری که 
در خصوص اصلاح تعرفه ها صورت خواهند گرفت، اپراتورها را مکلف می کنیم 

که بسته های متنوعی را ارائه دهند.

معاون اجرایی رئیس جمهور:آب و نان مردم را 

به دست کدخدا گره نزدیم

به گزارش اتفاق روز ، محسن منصوری در دانشگاه صنعتی اصفهان با بیان اینکه 
مهم ترین اقدام دولت سیزدهم، جبران کسری و ناترازی بودجه بود، اظهار کرد: تورم 

مسکن و خودرو در چند ماه اخیر نزولی بوده است.
وی افزود: وعده ایجاد سالانه یک میلیون شغل محقق شده و قابل صحت سنجی است. 
در بیش از ۲۰ استان در حوزه اشتغال کارگری صنعت بر اشتغال پیشی گرفته است 
و کارخانه ها به دنبال کارگر هستند. در حوزه اشتغال پایه اتفاقات خوبی افتاده است 

اما در زمینه اشتغال تحصیلات تکمیلی ضعف داریم.
منصوری با اشاره به اینکه در استان اصفهان بیش از یک میلیارد متر مکعب کسری 
منابع آب وجود دارد، گفت: طرح انتقال آب از خلیج فارس به فلات مرکزی یکی از 
کارهای بزرگ دولت سیزدهم است که در ۵ محور از جمله محور اصفهان با سرعت 
در حال اجراست؛ تا کنون ۱۰ هزار میلیارد تومان در این طرح هزینه شده است. طرح 

های انتقال آب کوهرنگ سه و سد خرسان هم با جدیت دنبال می شود
معاون اجرایی رئیس جمهور همچنین خاطرنشان کرد: درآمد حاصل از مولدسازی 
بخشی از اراضی دولتی، صرف پروژه های آب استان اصفهان اختصاص خواهد شد. 
از  بخشی  مردم  برسانیم.  نتیجه  به  را  اصفهان  آب  های  طرح  که  دهیم  می  قول 
مشکلات مربوط به خشکسالی را درک می کنند اما مشکلات حوزه مدیریتی آب 
آب  مسئله  پیگیر حل  طور جدی  به  دولت  شود؛  رفع  باید  و  نیست  توجیه  قابل 

اصفهان است.
رتبه  طرح  اول  گام  در  کرد:  تصریح  معلمان،  بندی  رتبه  طرح  اجرای  درباره  وی 
بندی معلمان را اجرا کردیم. در سال گذشته بیش از ۵۰ هزار میلیارد تومان برای 
رتبه بندی هزینه کردیم. به دلیل حساسیت جایگاه و اهمیت تعلیم و تربیت؛ حتما 
معلمان کشور باید در دانشگاه های فرهنگیان و تربیت معلم شهید رجایی آموزش 
ببینند. نگاه دولت تقویت جامعه فرهنگیان کشور است. معلمان نباید دغدغه معیشتی 

داشته باشند.
منصوری درخصوص رویکرد دولت در زمینه سیاست خارجی، اظهار کرد: به ما می 
گفتند زبان دنیا را بلد نیستید. کثرت سفرهای موثر رئیس جمهور منجر به گره 
گشایی های مالی و حل مسائلی از جنس گاز ترکمنستان، برق پاکستان، آزادی 
سازی پول های بلوکه شده، دور زدن تحریم ها و گسترش روابط سیاسی معطوف به 

منافع اقتصادی شده است.
معاون رئیس جمهور با بیان اینکه دولت سیزدهم با عزت مسائل سیاست خارجی را 
دنبال می کند، گفت: ما آب و نان مردم را به دست کدخدا و برجام و مذاکرات گره 
نزدیم و برای حل مشکلات کاسه گدایی به دست نگرفتیم. تحریم ها اثرگذار است اما 
معتقدیم با استفاده از ظرفیت های درون زای داخلی می توانیم مسائل را حل کنیم.

وزیر کشور: مردم به سرافرازی کشور 

می اندیشند
 وزیر کشور با بیان اینکه یکپارچگی اقوام و مذاهب در کشور به اوج خود رسیده است، 
گفت: یکپارچگی اقوام و مذاهب بسیار عالی بوده، همه به ایران قوی و سرافرازی ملت 

و کشور می اندیشند و قطعا دشمنان، اتحادِ ملت ما را برنمی تابند.
از توابع شهرستان  ایرنا، احمد وحیدی در جمع مردم گچین  به گزارش خبرنگار 
در کشور، گفت: وحدت  مذاهب  و  اقوام  مثال زدنی  به وحدت  اشاره  با  بندرعباس 
موجود در کشور نشان می دهد که همه به تحقق ایران قوی و عزت و سرافرازی 

کشور می اندیشند.
وی با بیان اینکه دشمنان این مرز و بوم وحدت موجود در کشور را بر نمی تابند 
گفت: وحدت شیعه و سنی حقیقتا دشمن شکن است و امروز امت اسلامی به عنوان 
یدی واحده در برابر دشمنی مشترک قرار گرفته که رژیم صهیونیستی و استکبار 

جهانی است.
علیه مسلمانان  بر  امروز همه شاهد جنایات صهیونیست ها  داد:  ادامه  وزیر کشور 
فلسطین هستند و با وجود این که  اهالی غزه اهل سنت به شمار می آیند اما جمهوری 
اسلامی ایران تمام قد در حمایت از آن ها ایستاده است که نشان از وحدت امت 

اسلامی است .
وزیر کشور در ادامه با قدردانی از وزیر سابق جهاد کشاورزی به عنوان ایده پرداز طرح 
کاشت یک میلیارد درخت در کشور، گفت: چشم انداز کاشت یک میلیارد درخت 
در کشور چشم اندازی واقعی است که برای تحقق آن برنامه ریزی دقیقی شده است 
همچنین باید از رهبر معظم انقلاب نیز سپاسگزاری کرد که این ایده را تایید کردند 
و با کاشت سه اصله نهال در روز درختکاری و تکلیف کاشت سه نهال به ازای هر 

ایرانی از این طرح حمایت کردند.
وی افزود: از استاندار پر تلاش، خوش فکر، جهادی و انقلابیِ هرمزگان نیز نهایت 
به  بذر  تحویل  و  نهال  کاشت  و  تولید  مردمی سازی  ایده  با  که  داریم  را  قدردانی 
مردم ضمن ایجاد اشتغال و درآمد برای مردم، جوامع بومی محلی را نیز در این 

امر مشارکت داد.
وحیدی با اشاره به موضوع بیابان زایی در کشور گفت: باید جلوی بیابان زایی را بگیریم 
از این رو کاشت درختان از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است و با توجه به اینکه 
درختان حرا علاوه بر منافع مشترکی که با سایر درختان دارند بستری برای تولید 

مثل آبزیان نیز هستند و از اهمیت ویژه ای برخوردارند.
به مردم سالاری دینی افتخار می کنیم

 وزیر کشور با بیان اینکه نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران بر مبنای مردم سالاری 
دینی، اخلاقی، انسانی و الهی شکل گرفته است، گفت: به این مردم سالاری افتخار 

می کنیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، احمد وحیدی در نشست تخصصی انتخابات ویژه مدیران 
و حراست دستگاه های اجرایی استان تهران که سالن همایش های در برج میلاد در 
حال برگزاری است، با بیان اینکه اکنون رژیم صهیونیستی با حمایت آمریکایی ها 
دست به جنایت تاریخی در غزه زدند، افزود: تاریخ رژیم صهیونیستی با تروریسم 

شکل گرفته و همچنان با تروریسم به حیاتش ادامه می دهد.
وی اظهار کرد: آمریکا به دروغ خود را کشور آزاد و انسان دوست به جهانیان معرفی 
می کند اما در غزه دست به جنایت تاریخی می زند و تاکنون بیش از ۲۰ هزار انسان 

بی گناه را کشته است.
وزیر کشور ادامه داد: مردم فلسطین در انتخابات به حماس رای داده اند اما اینها 
با  که  نبود  همین حماس  مگر  است،  تروریستی  گروه  که حماس  می کنند  اعلام 
برخورد خوب و انسان دوستانه خود اسیران رژیم صهیونیستی را آزاد کرد و همین 
اسیران پس از آزادی مُبلغ حماس شدند، شما چه کردید؟ شما تعدادی از کودکان و 

انسان های بی گناه را کشتید و خود را مدعی حقوق بشر معرفی می کنید.
وی خطاب به آمریکایی ها تاکید کرد: در نهایت تلاش می کنید آتش بس در غزه را 

وتو کنید تا همچنان در حال جنایت و کشتار انسان های بی دفاع باشید.
وحیدی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع انتخابات در جمهوری اسلامی 
ایران اشاره کرد و گفت: یکی از مقتدر ترین و همچنین واقعی ترین انتخابات در 
کشورهای جهان متعلق به جمهوری اسلامی ایران است چرا که مبنای شکل گیری 

نظام اسلامی ایران بر پایه مردم سالاری دینی، اخلاقی، انسانی و الهی است.



اقتصاد
اخبار

وزیر صمت: تأخیری در واردات خودرو 
نیست

 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: تاخیری در واردات خودرو نیست اکنون 
خودرو  متقاضیان  از  درخواست  زیادی  تعداد  و  است  شده  برقرار  سامانه ها 
دریافت کرده و عده ای هم در مسیر شماره گذاری هستند و بقیه هم تا چند 

ماه آینده خودرو تحویل می گیرند.
سومین  حاشیه  در  علی آبادی«  »عباس  ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
رویداد صنعت دانش بنیان با محوریت صنایع کوچک و زیست بوم فناوری در 
جمع خبرنگاران با اشاره به وضعیت خودروهای وارداتی گفت: تا دو ماه آینده 
و قبل از پایان سال، ۳۱ هزار نفری که برای واردات خودرو ثبت نام کرده بودند، 

تعیین تکلیف می شوند.
وی افزود: اکنون ۱۷ هزار نفر تعیین تکلیف شده اند و تعدادی از خودروها 
در مسیر استاندارد است که رسیدگی و مشکلات شماره گذاری حل می شود؛ 

ازاین رو مشکل اساسی در این زمینه نداریم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه آزادسازی قیمت ها به طورکلی ایده 
را  انحصارها  باید  است  اقدامات  نیازمند سلسله  امر  این  اصلی ماست گفت: 
شکست و شرایط رقابتی را فراهم شود تا زمانی که رانت در اختیار بنگاه ها  و 
شرکت ها است باید مدیریت و کنترل کنیم. هدف از اختصاص رانت ها بهبود 
وضعیت و فرصت بهتر برای مردم است؛ ازاین رو در قیمت گذاری ورود می کنیم.

وی تاکید کرد: در آینده نزدیک در خودرو به شرایطی نزدیک می شویم که 
و دولت  است  افزایش  تولید در حال  نیست،  قیمت گذاری دستوری  به  نیاز 
تعرفه واردات خودروهای برقی تجدیدنظر کرده است این امر فرصتی را فراهم 

می کند تا مردم بدون محدودیت و انحصار نیاز خود را فراهم کنند.
تولید داخلی و صنعتی کردن  بر  بارها  انقلاب  اینکه رهبر  بیان  با  علی آبادی 
راستای  در  از ظرفیت های کشور  باید  راستا  در همین  کردند، گفت:  تأکید 

صنعتی شدن باتکیه بر دانش بنیان ها استفاده کرد.
تولید دانش بنیان ها رفت؛ چون  به سمت  باید  وی گفت: در صنعت خودرو 
شغل و حداکثر بهره وری ایجاد می کند ضمن اینکه صنعت خودرو دانش بنیان 

و صادرات محور است.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به سومین رویداد ملی صنعت دانش بنیان 
با محوریت صنایع کوچک و زیست بوم فناوری گفت: در یک رویداد دایمی قرار 
داریم که تلاش می شود شهرک های صنعتی را به دانش بنیان ها متصل کند 
و این هدف اصلی است؛ ازاین رو در این رویداد مسائل صنعت به شرکت های 
و  کرده  حرکت  کشور  مسائل  حل  سمت  به  تا  می شود  سپرده  دانش بنیان 

نیازهای فناورانه را پاسخ دهند.
وی عنوان کرد: شهرک های صنعتی را به شهرک های تخصصی تبدیل خواهیم 
کنند،  را حل  فناورانه  نیازهای  که  می شود  ایجاد  را  فناوری  و شهرک  کرد 
شهرکی که از حیث فناوری و تجهیزات به سایر صنایع و شرکت ها کمک کند.

علی آبادی افزود: این شرکت های دانش بنیان و کارگزاران فناوری هستند که 
ایده ها را تبدیل به محصولات فناورانه می کنند.

به همت سازمان  دانش بنیان  ملی صنعت  رویداد  نخستین  ایرنا،  گزارش  به 
توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( ۶ مهرماه امسال، 
و  چهارم  صنعتی  »انقلاب  عنوان  با  دانش بنیان  ملی صنعت  رویداد  دومین 
و  آذرماه  دوم  صنعتی  مدیریت  سازمان  میزبانی  به  هوشمند«  شهر  صنعت 
سومین رویداد ملی صنعت دانش بنیان با محوریت صنایع کوچک و زیست بوم 
با حضور وزیر صنعت، معدن و تجارت و معاون علمی، فناوری و  فناوری،  

اقتصاد دانش بنیان رئیس جمهور در هتل ارم برگزار شد.
ورود ایران به بازار ۱۷۰ میلیون نفری اوراسیا برای نخستین بار

 وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به موافقت نامه تجارت آزاد ایران 
و اوراسیا گفت: نخستین بار است که در دولت سیزدهم توانسته ایم با 
پنج کشور بزرگ و پرُجمعیت ۱۷۰ میلیون نفری ارتباط تجارت آزاد 

برقرار کنیم.
»عباس علی آبادی« در گفت و گوی اختصاصی با خبرنگار اقتصادی 
در خصوص ثمرات اولین موافقت نامه تجارت آزاد میان ایران و اتحادیه 
اوراسیا اظهار داشت: پنج کشور عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا نیازمند 
از جمله صنعتی و  توانمندی های کشور ما در عرصه های مختلف 

اقتصادی هستند.
وی افزود: اکنون ما از بازار این کشورها، اقلام کشاورزی از جمله ذرت 
و گندم وارد می کنیم که با امضای این توافقنامه ارتباط ها گسترده 
تر و تجارت آزاد بین کشورمان و سایر کشورهای عضو این اتحادیه 

صورت می گیرد.
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اولویت ها در موافقت نامه 
تجارت آزاد ایران و اوراسیا گفت: قواعدی در این موافقت نامه تعریف 
شده است که در آن تامین از تامین کنندگان داخلی اولویت است ولی 

به هر حال فضای رقابتی برای همه به وجود آمده است.
وی تاکید کرد: این موافقت نامه فرصت و فضای خوبی را برای همه 
در  نفوذ  برای  تولیدکنندگان  و  بازرگانان  ویژه  به  اقتصادی  فعالان 
باید  که  است  کرده  فراهم  اتحادیه  عضو  کشورهای  بزرگ  بازارهای 

بیشترین بهره را ببرند.
علی آبادی با بیان اینکه این موافقت نامه از جنبه های مختلف مهم 
خواهد بود، گفت: اکنون در شرایط تحریم قرار داریم و این امر فرصت 

خوبی برای کشورمان برای حضور در عرصه های جهانی است.
وی عنوان کرد: در وزارت صنعت، معدن و تجارت به زودی نشستی در 
خصوص بررسی ابعاد مختلف این موافقت نامه برگزار خواهیم کرد که 

در آن به زوایا و مزایای این موافقت نامه خواهیم پرداخت.
به گزارش ایرنا، اولین موافقت نامه تجارت آزاد ایران با اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا )۴ دی ماه ۱۴۰۲( توسط وزیر صنعت، معدن و تجارت ایران 
و مقامات ۵ کشور عضو آن اتحادیه و کمیسیون اقتصادی اوراسیا، طی 
مراسمی در حاشیه اجلاس سران اتحادیه اقتصادی اوراسیا در سنت 

پترزبورگ روسیه امضا شد.
مطابق این موافقت نامه تجارت آزاد، جهت افزایش تجارت فی مابین و 
گسترش همکاری ها، علاوه بر تسهیل تجارت و رفع موانع غیرتعرفه ای، 

تعرفه ورودی حدود ۸۷ درصد اقلام کالایی فی مابین حذف می شود.
اتحادیه اقتصادی اوراسیا با واردات ۳۸۸ میلیارد دلاری از جهان، بازاری 
بسیار بزرگ در نزدیکی ایران محسوب می شود و افزایش مناسبات 
فی مابین امکان استفاده حداکثری از این پتانسیل و بازار بزرگ را برای 

کشورمان فراهم خواهد آورد.
با توجه به واردات قابل ملاحظه اوراسیا از جهان، با انعقاد موافقت نامه 
تجارت آزاد فی مابین، پیش بینی می شود با افزایش سرمایه گذاری ها 
تجارت  مناسب،  زیرساخت های  آوردن  فراهم  و  مشترک  تولیدات  و 

فی مابین افزایش قابل قبولی داشته باشد.

به  پیامی  در  شهرسازی  و  راه  وزیر   
مناسبت سالگرد زلزله بم گفت: دولت 
بسته های  تصویب  با  کرده  تلاش 
تسهیلات  پرداخت  مختلف،  تشویقی 
حمایت  و  اسکان  ودیعه  و  نوسازی 
شرکای  عنوان  به  شهرداری ها  از 
نوسازی  عرصه  در  دولت  راهبردی 
و  انبوه سازان  از  دعوت  و  مسکن 
سازندگان خُرد برای حضور فعالانه تر، 
بافت های فرسوده را  سرعت نوسازی 

در سطح کشور شتاب بخشد.
با بیستمین  ایرنا همزمان  به گزارش 
روز  مناسبت  در  و  بم  زلزله  سالگرد 
ایمنی و کاهش اثرات بلایای طبیعی، 
مهرداد بذرپاش وزیر راه و شهرسازی 
روز سه شنبه پیامی صادر کرد که در 
بازآفرینی  اقدامات  از  تقدیر  نشست 
شد  قرائت  بم  شهرستان  در  شهری 
است:  آمده  پیام  این  از  بخشی  در  و 
یادآوری سالانه این اتفاق و نامگذاری 
این روز به عنوان روز ایمنی و کاهش 
این  مصداق  طبیعی  بلایای  اثرات 
علاج  که  ماست  پیشینیان  سخن 

واقعه قبل از وقوع است.
لزوم  به  توجه  با  و  راستا  این  »در 
و  بم  زلزله  آموزه های  از  بهره گیری 
فرسوده  بافت های  نوسازی  به  توجه 
سقف های  که  ناپایدار  بناهای  و 
لرزان آنها هر لحظه در معرض خطر 
هستند و حفظ جان میلیون ها نفر از 
هموطنان ساکن در این ساختمان ها، 
نوسازی مسکن در این محدوده ها به 
قرار  سیزدهم  دولت  اولویت  عنوان 

گرفت«.
تاکید  پیام  این  ادامه  در  بذرپاش 
 ۲ طی  اساس  این  بر  است:  کرده 
با  کرده  تلاش  دولت  گذشته  سال 
مختلف  تشویقی  بسته های  تصویب 
بندی شهرسازانه  بسته ۱۹  از جمله 
و پرداخت تسهیلات نوسازی، ودیعه 
به  شهرداری ها  از  حمایت  و  اسکان 
در  دولت  راهبردی  شرکای  عنوان 
عرصه نوسازی مسکن در این مناطق 
سازندگان  و  انبوه سازان  از  دعوت  و 
این  برای حضور فعالانه تری در  خرد 
بافت های  نوسازی  سرعت  مناطق، 
شتاب  کشور  سطح  در  را  فرسوده 

بخشد.
همانگونه  شهرسازی  و  راه  »وزارت 
تصویب  آماده  کرده  اعلام  بارها  که 
در  نیاز  مورد  جدید  مشوق های 
چارچوب قانون از طریق شورای عالی 
شهرسازی و معماری ایران و همچنین 
انتظار  و  است  مسکن  عالی  شورای 
می رود این جریان مبارک و مقدس 
نجات  هدفش  همانا  که  نوسازی 
ارتقای منزلت و شان  انسان ها،  جان 
و  با مردمی سازی، مشارکت  آنهاست 
و سازندگان،  مردم  حضور حداکثری 
ترویج، اطلاع رسانی و توجیه حقوق 
نوسازی مردم توسط حلقه های میانی 
فعالیت گروه های مختلف جهادی،  و 
داوطلب و دفاتر تسهیلگری محله ای 
شهرداری ها سبب شود تا در آینده ای 
مقاوم  محلاتی  شاهد  دور  چندان  نه 
زلزله  چون  طبیعی  بلایای  دربرابر 

باشیم«.
در  همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر 
پایان پیام ضمن تشکر از همکارانش 
در شرکت بازآفرینی شهری ایران که 
از سال گذشته و در قالب پویش ملی 
ترویج  جریان  قوی"  ایران  برای  "بم 
محلات  در  مقاوم سازی  و  نوسازی  و 
همکاری  با  را  ناکارآمد  و  فرسوده 

وسایر  شهرداری ها  فرمانداری ها، 
نهادهای مربوطه استانی و شهرستانی 
کردند  آغاز  شهر   ۱۰۰ از  بیش  در 
شهرداری ها  همراهی  از  کرد:  تصریح 
و شورای اسلامی شهرها و سازندگان 
در  و  نقطه  هزار   ۵۰ از  بیش  در  که 
قالب بیش از ۱۸۰ هزار واحد، درحال 
نیز  ساز هستند  و  و ساخت  نوسازی 

قدردانی می کنم.
بازآفرینی  شرکت  ایرنا  گزارش  به 
سالگرد  مناسبت  به  ایران  شهری 
محمد  حضور  با  امسال  بم  زلزله 
شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  آیینی 
همراه  به  شرکت  این  مدیرعامل  و 
شهرستان  در  استانی  مسئولان 
برتر  اقدامات  از  تقدیر  رویداد  بم، 
تدارک  را  ایران  شهری  بازآفرینی 
در  امروز  رویداد  این  که  است  دیده 
آن شهرستان در حال برگزاری است.

پویش  این شرکت،  نیز  گذشته  سال 
برای  نوسازی  سفیر  بم،  جهادی 
با هدف ترویج فرهنگ  ایران قوی را 
نوسازی مسکن در بافت های فرسوده 

برگزار کرد.
اجرایی  عملیات  آغاز  و  بهره برداری 
۴۰ هزار میلیارد تومان پروژه در بندر 

چابهار
به  اشاره  با  شهرسازی  و  راه  وزیر   
اجرایی  عملیات  آغاز  و  برداری  بهره 
۴۰ هزار میلیارد تومان پروژه در بندر 
اتصال  گفت:  چابهار،  بهشتی  شهید 
و  یونسی  زاهدان،  به  چابهار  ریل  به 
سرخس، ارزش راهبردی این بندر را 

افزایش خواهد داد.
ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه  پایان  در  بذرپاش«   »مهرداد 
خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیات 
افزود: بزرگترین پروژه ریلی در تاریخ 
است  به چابهار  زاهدان  کشور، قطعه 
سال  اواخر  تا  کنیم  می  تلاش  که 
آینده این پروژه به طور کامل به بهره 

برداری برسد.
کوه  با  پروژه  این  بیان داشت:  وی 
همین  در  است،  مواجه  سختی  های 
راستا ۳۹ رشته تونل در این مسیر به 

بهره برداری رسیده است.
 ۲ ادامه داد:  شهرسازی  و  راه  وزیر 
هزار و ۱۰۰ کیلومتر پروژه راهسازی 
به  بلوچستان  و  سیستان  استان  در 
بهره برداری رسیده و یا در حال اجرا 
است و با اجرای این پروژه ها، استان 
سیستان و بلوچستان به کارگاه بزرگ 

راهسازی تبدیل شده است.
شاهد  گذشته  روز  شد:  یادآور  وی 
بخش  بین  قرارداد  اجرایی  عملیات 
خصوصی با بندر شهید بهشتی چابهار 
به ارزش هشت هزار و ۱۰۰ میلیارد 
هزار   ۴۰ به  نزدیک  و  بودیم  تومان 
برداری  بهره  به  پروژه  تومان  میلیارد 
آغاز  آنها  اجرایی  عملیات  یا  رسیده 

شده است.
بذرپاش گفت: دیروز همچنین تصمیم 
گرفته شد تا فاز دوم توسعه این بندر 
به کنسرسیومی از شرکت های داخلی 
نقل  و  محوریت شرکت های حمل  با 

دریایی یا کشتیرانی واگذار شود.
وی ادامه داد: در این زمینه مذاکرات 
سریعتر  چه  هر  تا  شده  انجام  خوبی 
طرح توسعه فاز ۲ این بندر به وسعت 

۴۰ هکتار آغاز شود.
این عضو کابینه دولت سیزدهم تاکید 
کرد: بندر شهید بهشتی چابهار ارزش 
و  دارد  کالا  ترانزیت  حوزه  در  بالایی 
چابهار-  ریلی  شبکه  به  آن  اتصال 

خواهد  آن  ارزش  به  زاهدان 
نزدیکترین  بندری که  افزود. 
و  بنادر  به  را  دسترسی 
بین المللی  و  آزاد  آب های 
محور  به  آن  اتصال  و  دارد 
و  زاهدان  و  چابهار  کریدور 
سرخس  و  یونسی  ادامه  در 
به  مضاعفی  ارزش  می تواند 

این بندر ببخشد.
وی، پروژه چابهار به زاهدان 
را بزرگترین پروژه ریلی کشور 
خاطرنشان کرد:  و  توصیف 
سال گذشته قطعه زاهدان به 
رسید  برداری  بهره  به  خاش 
ترافیکی  بار  زیر  اکنون  که 
حمل و نقل ریلی است و در 
به  خاش  مسیر  حاضر  حال 
زاهدان نیز با سرعت در حال 

پیشرفت است.
بذرپاش گفت: این پروژه ها گرچه در 
نگاه اول آسان به نظر می رسد، اما با 
طول  در  خشنی  و  سخت  کوه های 

مسیر مواجهیم.
بازدید  در  و  گذشته  روز  افزود:  وی 
انجام شده، از عوامل ۳۹ رشته تونل 
تشکر  کیلومتر   ۱۸ طول  به  مسیر 
یک  حدود  که  تونل هایی  کردیم، 
لاینینگ  و  حفر  عملیات  پیش  ماه 
نزدیک  و  بود  رسیده  اتمام  به  آنها 
یک  قطعات  زیرسازی  درصد   ۸۰ به 
و ۲ نیز به پایان رسیده و در مجموع 
۷۰ درصد در همه بخش ها پیشرفت 

داشته است.
داشت:  اظهار  شهرسازی  و  راه  وزیر 
منابعی  و  شده  انجام  توافق های  با 
که تزریق شد، تلاش می شود تا این 
پروژه راهبردی و مهم که مورد تاکید 
رییس جمهور  و  انقلاب  معظم  رهبر 
بوده به اتمام برسد تا علاوه بر اتصال 
اقتصادی  توسعه  چابهار،  بندر  به  آن 

این منطقه را به دنبال داشته باشد.
و  هزار   ۲ همچنین  امروز  گفت:  وی 
اصلی  راهسازی  پروژه  کیلومتر   ۱۰۰
و بزرگراهی در سطح استان سیستان 
و بلوچستان به بهره برداری رسیده یا 

در حال انجام است.
 ۹۶ گذشته  روز  ادامه داد:  بذرپاش 
کیلومتر از این بزرگراه به بهره برداری 
رسید که ۵۸ کیلومتر آن در تکمیل 
کریدور ساحلی کشور و ۳۸ کیلومتر 
شمال-  کریدور  تکمیل  در  آن  دیگر 
کیلومتر   ۸۰ همچنین  است.  جنوب 
پایان سال اضافه خواهد  تا  نیز  دیگر 
شد و قطعه به قطعه در حال تکمیل 

و اضافه شدن است.
و  سیستان  یادآوری کرد:  وی 
پهناوری  بسیار  استان  بلوچستان 
اصلی  نیازهای  از  یکی  که  است 
و  طرح ها  با  و  است  راهسازی  آن 
این  امروز  شده،  تعریف  پروژه های 
استان به یک کارگاه بزرگ راهسازی 

تبدیل شده است.  
وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: 
راه های  پروژه های  به جز  این  البته 
استان سیستان  در  و  است  روستایی 
و بلوچستان بیش از سه هزار روستا 

وجود دارد.
مسکن  پروژه های  داشت:  اظهار  وی 
نیز در این استان با سرعت خوبی در 

حال انجام است.
آستارا  ترانزیتی  حوزه  از  بهره برداری 
روز  چند  در  آذربایجان  جمهوری  به 

آینده
روز  چند  در  بیان داشت:  بذرپاش 
اصلی  ترانزیتی  دوم  محور  آینده، 
جمهوری  به  آستارا  حوزه  در  کشور 
خواهد  برداری  بهره  به  آذربایجان 
دست اندرکاران  همه  تلاش  و  رسید 
امر، همچنین گمرک، مرزبانی، پلیس 
هرچه  تا  است  این  غیره  و  گذرنامه 
سریعتر این محور ترانزیتی وارد مدار 

فعالیت شود.
معاون  اعلام  مطابق  گفت:  وی 
آذربایجان  جمهوری  وزیر  نخست 
مشترک  کمیسیون  مسوولیت  که 
عهده  بر  نیز  را  کشور  دو  اقتصادی 
دو  بین  نقل  و  حمل  رشد  دارد، 
کشور در سال ۲۰۲۳ نسبت به سال 
میلادی گذشته بیش از ۴۰ درصد و 
رشد ترانزیت افزون بر ۵۷ درصد بوده 
است که نشان دهنده به ثمر نشستن 
توافقات و تعاملات است و این رشد را 
در سایر کشورهای همسایه نیز شاهد 

هستیم.
سیزدهم  دولت  کابینه  عضو  این 
توسعه  کنار  در  تصریح کرد: 
جاده ای،  و  ریلی  زیرساخت های 
ترانزیت  برای رشد  نرم افزاری  توسعه 
از  یکی  که  بوده  کار  دستور  در  هم 

اصلی ترین تاکیدات دولت است.
نیز  تا حرم«  پروژه »حرم  وی درباره 
گفت: تامین اعتبار این پروژه از محل 
تهاتر زمین از منابع عمومی دولت در 
حال انجام بوده و استانداری خراسان 
به  همچنین  است.  آن  پیگیر  رضوی 
مسیر  از  کار  از  بخشی  تزریق  دنبال 
سرعت  پروژه  تا  هستیم  مولدسازی 

بگیرد.
و  ایران  بین  پروازها  سرگیری  از 

عربستان از حج عمره
به  پاسخ  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
سوالی درباره از سرگیری پروازها بین 
ایران و عربستان گفت: با شروع حج 
عمره، پروازها بین ایران و عربستان از 

سر گرفته خواهد شد.
عملیات اجرایی ۴۰ هزار میلیارد ریال 
آغاز  پروژه سرمایه گذاری در چابهار 

شد
سرمایه  پروژه  پنج  اجرایی  عملیات   
اعتبار ۴۰  با  گذاری بخش خصوصی 
شهید  بندر  در  ریال  میلیارد  هزار 
و  راه  وزیر  حضور  با  چابهار  بهشتی 

شهرسازی آغاز شد.
هزار   ۱۰۰ سیلوی  دوم  فاز  احداث 
تنی غلات با سرمایه گذاری ۲۰ هزار 
 ۲۵ نیروگاه  احداث  ریال؛  میلیارد 
مگاواتی و تولید پنج هزار متر مکعب 
نگهداری  انبار  احداث  و  شیرین  آب 
با ظرفیت سالانه ۷۳۴ هزار تن  کالا 
ریال،  میلیارد   ۸۸۰ سرمایه گذاری  با 
از جمله پروژه هایی هست که عملیات 
و  راه  وزیر  حضور  با  آن ها  اجرایی 

شهرسازی آغاز شد.
چندمنظوره  پایانه  احداث  همچنین 
پشتیبانی کالا با ظرفیت سالانه ۲۹۶ 
 ۷۱۰ سرمایه گذاری  با  و  تن  هزار 
میلیارد ریال و احداث پایانه خدمات 
سالانه  ظرفیت  با  کانتینر  پشتیبانی 
سرمایه گذاری  با  و   TEU هزار   ۵۰
از  ریال  میلیارد   ۵۰۰ و  هزار  هفت 
اجرایی  و  توسعه ای  پروژه های  دیگر 

بندر شهید بهشتی قلمداد می شود.
جهت  مناسب  بستر  کردن  فراهم 
و  بندری  زیرساخت های  از  استفاده 
بهشتی،  شهید  بندر  در  تجهیزات 
در  خصوصی  بخش  مشارکت 
جذب  و  بندری  فعالیت های  توسعه 
خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه 
و  محور  دریا  اقتصاد  توسعه  در 
جمله  از  مکران  سواحل  توسعه 
لجستیکی  پروژه های  اجرایی  اهداف 

محسوب می شود.
وزیر راه و شهرسازی در سفر به استان 
بازدید  ضمن  بلوچستان،  و  سیستان 
و  بندری  تجهیزات  زیرساخت ها،  از 
بندر  لجستیکی  پروژه های  و  دریایی 
اجرایی  عملیات  آغاز  دستور  چابهار، 
پنج پروژه بزرگ سرمایه گذاری بخش 
میلیارد  هزار   ۴۰ اعتبار  با  خصوصی 

ریال در بندر چابهار را صادر کرد.
بذرپاش در ادامه حضور در چابهار که 
سازمان  مدیرعامل  صفایی  علی اکبر 
مدیران  و  معاونین  بنادرودریانوردی، 
فرمانده  عابد  سردار  بنادر،  سازمان 
و  خاتم الانبیا  سازندگی  قرارگاه 
پروژه های  از  داشتند  استاندار حضور 
بخش  سرمایه گذاری  و  شاخص 
شامل  چابهار  بندر  در  خصوصی 
نفتی  فرآورده های  مخازن  احداث 
 ۹۳۰ سرمایه گذاری  با  سنگین 
سالانه ۴۰۰  با ظرفیت  ریال  میلیارد 
 ۹۰ فیزیکی  پیشرفت  با  و  تن  هزار 
یک(  )فاز  تنی   ۱۰۰ سیلوی  درصد؛ 
و  دلار  میلیون   ۴۳ سرمایه گذاری  با 
پیشرفت فیزیکی ۷۲ درصد؛ کریدور 
 ۱۸ سرمایه گذاری  با  لجستیکی 
با پیشرفت فیزیکی  میلیون دلاری و 
حفاظتی  دیوار  احداث  درصد؛   ۷۲
و  هزار   ۲ سرمایه گذاری  با  ساحلی 
پیشرفت  با  و  ریال  میلیارد   ۵۰۰
مخازن  احداث  و  درصد   ۹۵ فیزیکی 
با  پتروشیمی  محصولات  ذخیره 
 ۲۰۰ و  هزار  هشت  سرمایه گذاری 
میلیارد ریال و ظرفیت سالانه بیش از 
هفت میلیون تن با پیشرفت فیزیکی 

۵۰ درصد بازدید کرد.

وزیر راه: دولت سیزدهم مشوق های مناسب 
نوسازی بافت فرسوده به کار گرفته است

گزارش

وزیر نفت اعلام کرد : آمادگی ایران برای صدور 

خدمات فنی و مهندسی در حوزه نفت و گاز

وزیر نفت با بیان اینکه تحریم ها هیچ گونه خللی را در بحث توسعه صنعت نفت و 
گاز ایجاد نکرده است، گفت: با توجه به توانمندی پیمانکاران و سازندگان حوزه 
نفت، به طور کامل در این صنعت خودکفا هستیم و توانایی صادرات خدمات فنی 

و مهندسی را داریم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، جواد اوجی  پس از امضای تفاهمنامه با وزیر 
نفت عراق، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: امروز با توجه به جلسه آتی اوپک و 

اپک پلاس، در این حوزه مذاکراتی را با وزیر نفت عراق انجام دادیم.
وی در مورد توسعه همکاری ها با عراق، افزود: جمهوری اسلامی ایران ظرفیت و 
پتانسیل خوبی در حوزه صنعت نفت و گاز دارد و با توجه به توانمندی پیمانکاران 
و سازندگان حوزه نفت، به طور کامل در این صنعت خودکفا هستیم؛ از همین رو 

برای توسعه صنعت نفت، گاز و پتروشیمی عراق اعلام آمادگی کردیم.
وزیر نفت با بیان اینکه در بحث صادرات گاز به عراق و تهاتر گاز به گاز اقدامات 
خوبی انجام شده است، گفت: عراق برای جمع آوری گاز مشعل پروژه هایی را 
طراحی کرده و آمادگی داریم گازهای جمع آوری شده خام و ترش عراق را 
در مجتمع های خودمان استفاده کنیم و در مقابل گاز شیرین به این کشور 

صادرات کنیم.
اوجی با اشاره به امضای تفاهمنامه بین ایران و عراق تاکید کرد: برای انجام 
اقدامات مشترک با عراق کمیته ای مشخص کردیم که به  زودی کار خود را 

آغاز می کند.
و  پژوهشگاه  نیروهای متخصصین عراقی در  آموزش  داد: در بحث  ادامه  وی 
دانشگاه امور صنعت نفت و گاز کشور توافقاتی داشتیم و با توجه به پیمانکاران و 
سازندگان توانمند ایرانی برای صدور خدمات فنی مهندسی به این کشور آمادگی 

داریم.
وزیر نفت اظهار تاکید کرد: خوشبختانه اجرای برخی از پروژه های مشترک بین 
ایران و عراق آغاز شده و امروز تکالیف کمیته ها مشخص شد که امیدوارم هرچه 
زودتر این تفاهمنامه ها به خصوص توسعه میادین مشترک اجرایی شود که مورد 

توافق دو طرف قرار دارد.
اوجی در خصوص اثر تحریم ها در صنعت نفت و گاز، گفت: تنها کشوری هستیم 
که مورد تحریم های ظالمانه آمریکاست اما با توجه به متخصصان و پیمانکاران 

صنعت نفت در تمام حوزه ها خودکفا هستیم.
وزیر نفت با بیان اینکه تحریم ها هیچ گونه خللی را در بحث توسعه صنعت نفت 
و گاز ایجاد نکرده است، بیان داشت: حتی امروز برای صادرات خدمات فنی و 
مهندسی به کشورهای دوست، برادر و همسایه مثل عراق آمادگی داریم تا توسعه 

بخش بالادست و پایین دست صنعت نفت عراق را انجام دهیم.
پتروشیمی  و  پالایش  گاز،  نفت،  در حوزه  همکاری  تفاهمنامه  امضای چند 

میان ایران و عراق
 چند تفاهمنامه همکاری از جمله در حوزه توسعه میادین مشترک و آموزش 

نیروی انسانی میان ایران و عراق با حضور وزرای نفت دو کشور امضا شد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، جواد اوجی، وزیر نفت کشورمان صبح امروز 
با در مرکز همایش های بین المللی وزارت نفت با هیان عبدالغنی عبدالزهرا، 

وزیر نفت کشور عراق دیدار و گفت وگو کرد.
خصوص  در  سند  مجموعه  یک  عراق،  و  ایران  وزرای  دیدار  این  از  پس 
همکاری های مختلف در حوزه نفت و گاز و پتروشیمی و پالایشگاه ها بین دو 
کشور امضا شد که مهم ترین بخش آن همکاری ها در میادین مشترک نفتی 

بین ایران و عراق است. ایران ۱۳ میدان نفتی مشترک با عراق دارد.
توسعه میادین مشترک نفت و گاز میان دو کشور به خصوص میدان خرمشهر 
ایران و سندباد عراق یکی از موارد این تفاهمنامه ها است؛ همچنین ارتقای 
و  متخصصان  برای  مدت  میان  و  مدت  کوتاه  آموزشی  همکاری های  سطح 
تکنسین های حوزه نفت و گاز عراق شامل اعطای بورسیه تحصیلی به تعدادی 

از دانشجویان عراقی از موارد دیگر است که امروز امضا شد.
گسترش صادرات خدمات فنی مهندسی و کالاها و تجهیزات مرتبط با صنعت 
نفت و گاز به عراق و پیگیری مذاکرات مربوط به مشارکت شرکت های توانمند 
ایرانی در پروژه های ارتقای کمی و کیفی پالایشگاه های عراق از توافقاتی است 

که وزارت دو کشور سند آن را امضا کردند.
افزایش  برای  این کشور  از موارد در حوزه پالایشگاهی عراق است که  یکی 
برای  بالایی  ظرفیت  یک  که  دارد  ارتقا  به  نیاز  خود  پالایشگاهی  ظرفیت 

همکاری در حوزه پالایش برای شرکت های توانمند ایران است.
آمادگی ایران برای حضور در طرح های پالایشگاهی و صدور خدمات مهندسی 

به نیکاراگوئه
آمادگی شرکت های  از  نیکاراگوئه  خارجه  امور  وزیر  با  دیدار  در  نفت  وزیر   
توانمند ایرانی برای حضور در طرح های پالایشگاهی و تأمین فرآورده های نفتی 

این کشور خبر داد.
به گزارش ایرنا از شانا، جواد اوجی در دیدار با دنیس مونکادا گفت: در سفر 
اخیر خود به نیکاراگوئه در زمینه تأمین سوخت و فرآورده های نفتی و نیز 
کشور  این  انرژی  وزیر  با  خوبی  مذاکرات  مهندسی  و  فنی  خدمات  صدور 

آمریکای مرکزی انجام شد.
احداث  و  بازسازی  برای  ایرانی  شرکت های  توانمندی  به  اشاره  با  وی 
پالایشگاه های نفتی نیکاراگوئه اظهار داشت: این شرکت ها می توانند در زمینه 
تأمین تجهیزات و خدمات فنی و مهندسی به پروژه های پالایشی نیکاراگوئه 

همکاری کنند.
وزیر نفت با تاکید بر اینکه ایران و نیکاراگوئه از نظر اعتقادی و مبارزه با استکبار 
جهانی همسو و هم نظر هستند، گفت: انقلاب اسلامی ایران و انقلاب نیکاراگوئه 
تقریبا از نظر زمانی یکی بوده و امروزه به انقلاب های »دوقلو« معروف هستند.

به  نسبت  سیزدهم  دولت  در  نیکاراگوئه  و  ایران  روابط  اینکه  بیان  با  اوجی 
توافق های  در  تسریع  برای  می رسد  نظر  به  افزود:  داشته،  پیشرفت  گذشته 
دو کشور تشکیل هیئت های فنی و تخصصی ضروری باشد، از این رو آماده 

استقبال از هیئت های تخصصی نیکاراگوئه هستیم.
منتظر برگزاری کمیسیون مشترک ایران و نیکاراگوئه هستیم

وزیر امور خارجه نیکاراگوئه نیز در این دیدار با تأکید بر اینکه حضور مسئولان 
نظر  به  ضروری  گذشته  توافق های  اجرای  برای  کشور  این  در  نفت  صنعت 
بالای  توان  و  همکاری  روحیه  از  نیکاراگوئه  به  بازگشت  در  گفت:  می رسد، 
متخصصان و کارشناسان ایرانی برای حضور در پروژه های پالایشی نیکاراگوئه 

به رئیس جمهوری خود گزارشی ارائه خواهم داد.
دنیس مونکادا با تأکید بر اینکه پروژه های پالایشی برای این کشور بسیار مهم 
و حیاتی است، اظهار کرد: ما به شدت منتظر برگزاری کمیسیون مشترک دو 
کشور برای بهره مندی و تسریع در استفاده از توان تخصصان صنعت نفت ایران 

در پروژه های پالایشی خود هستیم.
وی با یادآوری اینکه این چهارمین سفر وی طی دو سال و نیم اخیر به ایران 
از  داشتند  نیکاراگوئه  به  که  سفری  در  ایران  نفت  وزیر  کرد:  تصریح  است، 
نزدیک به صورت تخصصی از وضع و نیازهای ما در حوزه پالایش نفت مطلع 
همکاری  این حوزه  در  بتوانند  دو طرف  نزدیک  آینده  در  امیدواریم  شدند، 

خوبی داشته باشند.
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اجتماعی
خبر

معاون رئیس جمهور: بنای دولت 
تعامل و همگرایی با مجلس است

معاون پارلمانی رئیس جمهور بنای دولت را تعامل و همگرایی 
روزافزون با مجلس شورای اسلامی دانست و گفت: وزارتخانه ها 
و دستگاههای مختلف بطور مستمر و دقیق باید رصد و پایش 
مطالب  به  بلافاصله  و  باشند  داشته  را  مواضع  و  نظرها  اظهار 
و  داده  پاسخ  دارد،  آثار سوء در جامعه  نابجایی که  و  نادرست 

آنرا تصحیح کردند.
ایرنا، سید محمد حسینی در  به گزارش خبرنگار حوزه دولت 
نشست مشترک معاونت امور مجلس ریاست جمهور با معاونت 
قوانین مجلس شورای اسلامی، حضور فعال در مباحث مربوط به 
بررسی طرح ها و لوایح در کمیسیون های مجلس شورای اسلامی 
مربوط  مباحث  اگر  داشت:  اظهار  و  دانست  موثر  و  را ضروری 
بررسی شود، در  در کمیسیون ها بطور کارشناسی و تخصصی 
مرحله تصویب نهایی در صحن و اجرا با مشکل کمتری مواجه 

خواهیم بود.
معاون رئیس جمهور در امور مجلس خاطرنشان کرد: دولت طرح 
های نمایندگان را با دقت و جدیت پیگیری می کند و نقاط قوت 
و ضعف آنها را با کمک دستگاه های اجرایی و تقنینی بررسی 
می کند و در دولت مطرح می کند و پس از نهایی شدن نظر 

دولت، تلاش می کند تا این نظر به نتیجه برسد.
وی افزود: همچنین روند بررسی لوایح اینگونه است که ابتدا در 
کارگروه  در  پیشنهاد می شود، سپس  و  وزارتخانه مطرح  یک 
مدیران  و  کارشناسان  حضور  با  ذیربط  کمیسیون  تخصصی 
قرار  نظر  تبادل  و  بحث  مورد  مختلف  زوایای  از  دستگاهها 
می گیرد، مرحله بعد رسیدگی در کمیسیون است و در نهایت در 
جلسه دولت مورد بحث و رأی گیری قرار می گیرد و در صورت 

تصویب از سوی رئیس جمهور به مجلس تقدیم می شود.
حسینی با تاکید بر اینکه دولت قانون گرا است و نسبت به اجرای 
قوانین اهتمام ویژه دارد، گفت: دولت حتی اگر قانونی را جامع و 
کامل نداند تا زمانی که آن قانون حاکم باشد به آن عمل می کند 
و رئیس جمهور به وزراء و مسئولین دستگاههای اجرایی همواره 
تاکید دارد که اگر نمی توانید قانونی را اجرا کنید نسبت به آن 
پیشنهاد اصلاحیه بدهید ولی تا زمانی که قانون پابرجا است همه 

موظف هستند آنرا اجرا کنند.
معاون رئیس جمهور بر اهمیت تصویب قوانینی که قابلیت اجرا 
قوانینی  مواردی  در  داشت:  اظهار  و  کرد  تاکید  باشد  داشته 
تصویب شده ولی زیرساخت های لازم برای اجرا وجود نداشته و 
با مشکل مواجه شده است، بعنوان نمونه می توان به قانون نظام 
رتبه بندی معلمان در مهلتی که برای این کار بزرگ کافی نبود 
و یا تکلیف اجرای کالابرگ الکترونیک که هنوز زیرساخت های 

آن آماده نبود، اشاره کرد.
حسینی لزوم شفافیت و غیر قابل تفسیر بودن قوانین را مورد 
که  نوشته شود  ای  بگونه  نباید  قانون  گفت:  و  داد  قرار  تاکید 
هرکسی بتواند تفسیر مورد نظر خود را از آن برداشت کند و 

باید تمام الفاظ و اصطلاحات حقوقی آن دقیق و مستدل باشد.
معاون رئیس جمهور مشارکت صاحب نظران در تدوین قوانین را 
حائز اهمیت دانست و گفت: اگر هنوز امکان و زمینه مناسب 
برای استفاده از نظرات و دیدگاه عموم مردم در تدوین قوانین 
و ذی  پژوهشگران  نخبگان،  نظرات  باید  نیست، حداقل  فراهم 
نفعان و نهادهای حقوقی در فرایند قانونگذاری اخذ و از آن ها 

استفاده کرد.
معاون پارلمانی رئیس جمهور خاطرنشان کرد: بنای دولت تعامل 
و همگرایی روزافزون با مجلس شورای اسلامی است و بویژه در 
شرایط کنونی که زمان زیادی تا انتخابات باقی نمانده است باید 
همه برای مشارکت حداکثری مردم تلاش کنند و اجازه ندهند 
برخی با سخنان نامعقول و خلاف واقع که موجب دلسردی مردم 
بطور  مختلف  دستگاههای  و  وزارتخانه ها  اینکه  ضمن  شوند، 
مستمر و دقیق باید رصد و پایش اظهار نظرها و مواضع را داشته 
در  سوء  آثار  که  نابجایی  و  نادرست  مطالب  بلافاصله  و  باشند 

جامعه دارد، پاسخ داد و آنرا تصحیح کرد.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با تاکید بر قانون گرا بودن دولت و 
آمادگی برای تعامل سازنده با مجلس برای تصویب قوانین متقن 
در چارچوب سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری در حوزه 
نظام قانون گذاری، گفت: یکی از برنامه های محوری معاونت امور 
مجلس ریاست جمهوری مشارکت در فرایند بررسی طرح ها و 
لوایح در کارگروه های تخصصی و کمیسیون های دولت و مجلس 
است تا در نهایت متون حقوقی شفاف، قابل اجرا و معطوف به 
نیازهای واقعی در صحن مجلس، تصویب و به قانون تبدیل شود.

معاون رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنان خود جنایت 
به شهادت رساندن سردار سرافراز سید  رژیم صهیونیستی در 
رضی موسوی را مورد اشاره قرار داد و گفت: در مقابل حجم 
جنایات رژیم صهیونیستی و حامیانش وظیفه داریم با همدلی 
اقتدار و نیل به قله پیشرفت و  و همکاری روزافزون در مسیر 

تعالی گام برداریم.
در این مراسم ادیانی معاون تقنینی معاونت امور پارلمانی ریاست 
جمهوری گزارشی از اهداف و برنامه ریزی های انجام شده برای 
تشکیل این نشست ارایه کرد و اظهارداشت: این نشست نمادی 
از همکاری حرفه ای و تخصصی دولت و مجلس در حوزه تقنین 

است.
باید  تصویب می شود  در مجلس  که  قوانینی  کرد:  تاکید  وی 
در تراز جمهوری اسلامی و در شان نظام تقنینی اسلام و ایران 
باشد و در این راستا لازم است فرایند بررسی لوایح و طرح ها در 
کمیسیون های مجلس با نگاه کارشناسی و تخصصی نخبگان و 
بدنه کارشناسی دستگاههای اجرایی همراه باشد و در این راستا 
همکاری و تعامل سازنده دستگاه های تخصصی دولت و اعضای 
کمیسیونهای مجلس شورای اسلامی می تواند به اتقان متون 

حقوقی طرح ها و مصوبات کمیسیون ها کمک کند.
به  توجه  با  مجریه  قوه  مجموعه  در  کرد:  خاطرنشان  ادیانی 
بخشنامه و دستوالعمل معاون اول رئیس جمهور، معاونت امور 
مجلس ریاست جمهوری محوریت بررسی حوزه تقنین در طرح 
ها و لوایح را برعهده دارد و تمام دستگاه های ذیل این قوه باید 
در رسیدگی به طرح ها و لوایح در کمیسیون ها، کارگروه های 
و صحن علنی مجلس در هماهنگی کامل با معاونت پارلمانی 

باشند.
وی تصریح کرد: مدیران کل امور مجلس دستگاههای اجرایی 
و دبیران کمیسیون های مجلس شورای اسلامی بعنوان متولی 
اصلی در حوزه تقنین، مسئولیت میدانی برعهده دارند و مدیران 
این دو حوزه با همدلی، همفکری و هم افزایی می تواننند در 

تصویب قوانین مستحکم نقش مهمی ایفا کنند.
معاون تقنینی معاون امور مجلس رئیس جمهور تاکید کرد: باید 
بدور از بخشی نگری صدای واحدی از سوی دستگاههای دولتی 
در فرایند بررسی و تصویب لوایح و طرح ها بگوش برسد و در 
رویکرد  صرفا  اجرایی  دستگاههای  است  ضروری  راستا  همین 

کارشناسی و تخصصی دولت را ارایه دهند.

 وزیر اقتصاد گفت: در ۹ ماهه امسال ۱۹ تن 
و  پرداخت عوارض، حقوق گمرکی  بدون  طلا 
مالیات وارد کشور شد، در حالی که در ۹ ماهه 
سال گذشته عدد واردات رسمی طلا صفر بود.

به گزارش ایرنا از وزارت اقتصاد، »سید احسان 
خاندوزی« در سومین نشست کارآفرینان ایران 
پیگیری  موضوع جلسه  با  که  در سال ۱۴۰۲ 
برگزار  تولید  و  گذاری  موانع سرمایه  و حذف 
شرایطی  سخت ترین  در  داشت:  اظهار  شد، 
که عده ای فکر می کردند که بعد از یک یا دو 
سه سال می توانند کشور را از پای در بیاورند، 
امسال برای سومین سال شاهد این هستیم که 
اقتصاد کشور نرخ رشد نسبتاً خوبی را تجربه 

خواهد کرد.
اقتصاد  وزارت  و  دولت  در  کرد:  بیان  وی 
داخل  در  که  فشارهایی  از  تا  می کنیم  تلاش 
خسته  رویه های  و  اجرایی  دستگاه های  و 
و  کننده  دافعه  ایجاد  و  دهنده  آزار  و  کننده 
ناسالمی که وجود دارد تا حد ممکن  فاسد و 
فقط  طرف  یک  از  فشارها  این  زیرا  بکاهیم، 
منجر به افزایش هزینه های تولید و هزینه های 
مبادلاتی می شود و از سوی دیگر قدرت رقابت 
کاهش  رقبایتان  برابر  در  را  تولیدکنندگان 

می دهد.
به  همواره  ایران  اقتصاد  افزود:  خاندوزی 
و  صادرکنندگان  به  نفتی  اقتصاد  یک  عنوان 
تولیدکنندگان کشور گفته است که من به شما 
نیاز ندارم و خودم نفت تولید و کشور را اداره 
می کنم، اما امروز باید یاد بگیرد اگر نگذاشتند 
صادرکنندگان  پای  باید  کند،  تولید  نفت 
و  تولیدکنندگان  همین  با  و  بایستد  خود 

صادرکنندگان به حیات خود ادامه دهد.
خاندوزی در بخش دیگری از سخنان خود به 
کرد  اشاره  بنگاه داری  از  دولت  خروج  موضوع 
بار دولت  این زمینه گفت: سبک کردن  و در 
نیزموفق  زمینه  این  در  و  است  بنگاه داری  از 
سطح  در  وفاقی  مشکل  این  حل  برای  شدیم 
بالای دولت و قوه قضاییه ایجاد کنیم و انشالله 
روش  این  که  دید  خواهید  آینده  ماه های  در 
بزرگی  بخش  و  معکوس خواهد شد  فرایند  و 
و  بود  بانک ها  اختیار  در  که  بنگاه هایی  از 
آنها  از  نبودند  حاضر  نیز  اجرایی  دستگاه های 

دل بکنند واگذار خواهد شد .
زمینه  این  در  ما  ترجیح  گفت:  اقتصاد  وزیر 
به نحوی  تکرار نشود  است که تجربه گذشته 
که دوباره از سازمان تامین اجتماعی و صندوق 

بازنشستگی کشوری و ستاد اجرایی فرمان امام 
نهادهای عمومی کشور بخواهیم  )ره( و سایر 

وارد عرصه مدیریت این شرکت ها شوند.
و  تولیدکنندگان  کارآفرینان،  از  با دعوت  وی 
زمینه  این  در  مشارکت  برای  صادرکنندگان 
همان  به  باید  شرکت ها  این  واگذاری  گفت: 
اعتقاد  اقتصادی به آن  قیمتی باشد که فعال 
این  قیمت گذاری  که  نباشد  طور  این  و  دارد 
واقعی  ارزش  برابر  سه  یا  برابر  دو  به  بنگاه ها 
حتماً  صورت  این  در  زیرا  شود  قیمت گذاری 
و  کرد  نخواهند  استقبال  اقتصادی  فعالان 
اینجا هم با صراحت می گویم، حتماً بخشی از 
مدیران دولتی نیز دوست ندارند فعالان بخش 
خصوصی در این عرصه ورود کنند، اما دولت 
زمینه  این  در  که  دارند  توافق  قضاییه  قوه  و 
کمک و پشتیبانی کنند تا تصمیمات لازم در 
این زمینه با جرات و همت و همراه با شفافیت 

و پیروی از قانون اتخاذ شود.
مالی  تامین  موضوع  به  اشاره  با  خاندوزی 
یک  که  کرد  خواهیم  تلاش  گفت:  بنگاه ها 
شود  برگزار  جمهور  رییس  حضور  در  جلسه 
که در آن رییس کل بانک مرکزی نیز حضور 
صورت  به  نیز  جمهور  رییس  و  باشند  داشته 
را بشنوند  از زبان کارآفرینان مسائل  مستقیم 
یا  شود  گرفته  تصمیمی  است  لازم  اگر  و 
دستوری صادر شود، این اتفاق در این نشست 

رقم بخورد.
مالی  تامین  هستیم  تولید  رشد  دنبال  به  اگر 

مسئله اول کشور است
تولید  رشد  و  تولید  دنبال  به  اگر  گفت:  وی 
صورت  به  هم  مالی  تامین  مسئله  هستیم، 
مسئله  بالاخره  ارزی  صورت  به  هم  و  ریالی 
تولید  کنونی  وضعیت  اگر  و  است  کشور  اول 
را با پنج سال گذشته مقایسه کنیم، مشاهده 
شکل  به  تولیدکنندگان  تولید  که  می کنیم 
ظرفیت  این  هرچند  داشته  رشد  محسوسی 
کامل تولیدکنندگان ما نیست و خیلی بیشتر 

از این باید تولید در کشور اتفاق بیفتد.
کرد:  بیان  گام  اوراق  درخصوص  اقتصاد  وزیر 
کرده ایم،  سعی  اقتصاد  وزارت  مجموعه  در  ما 
مصارف اوراق گام را بالا بریم و حتی به رییس 
هر کس  گفتیم  نیز  مالیاتی  امور  سازمان  کل 
باشد  سال  اخر  تا  آن  سررسید  که  اوراق  این 
ارایه کند به عنوان  و به سازمان امور مالیاتی 
مالیات از ارایه کنندگان بپذیرند تا این اوراق 
در دست تولیدکنندگان باقی نماند و جذابیت 

داشته باشد .
وی درباره رفع تعهد ارزی گفت: در این زمینه 
روش های متعددی می توان بهره گرفت، برای 
مثال سرمایه گذار خارجی در مقابل رفع تعهد 
ارزی خود بیاید و سرمایه گذاری انجام دهد و 
یا بدون تعیین منشاء ارز باشد بتواند راحت تر 

ارز را وارد کند.
رفع  حوزه  در  اقتصادی  فعالان  مشکلات  حل 

تعهدات ارزی
اقتصاد  وزارت  آمادگی  بر  تاکید  با  خاندوزی 
برای حل مشکلات فعالان اقتصادی در حوزه 
دامنه  آماده ایم  گفت:  ارزی  تعهدات  رفع 
روش های رفع تعهدات ارزی را باز کنیم و البته 
باید در نظر داشته باشیم که بانک مرکزی برای 
مدیریت طرفین بازار ارز و منابع و مصارف این 
با هر  بازار، نمی تواند به همه بگوید هر کسی 
مرکزی  بانک  بلکه،  کند  تعامل  دیگری  طرف 
باید به جهت اطلاع و اشراف بر جریان ها  نیز 
بتواند نیاز تولیدکنندگان صنعتی را نیز تامین 
نیز  حکمران  و  سیاستگذار  ملاحظات  و  کند 

باید در این زمینه در نظر گرفته شود.
عدد  گذشته  سال  ماهه   ۹ در  کرد:  بیان  وی 
واردات  امسال  بود و  واردات رسمی طلا صفر 
دولت  و  است  رسیده  تن   ۱۹ به  طلا  رسمی 
اعلام کرد، نه عوارض و نه حقوق گمرکی و نه 
مالیاتی در این زمینه مطالبه نمی کند و امروز 
جاری  سال  ماه   ۹ مدت  ظرف  هستیم  شاهد 

۱۹ تن طلا وارد کشور شد.
مصوبه  یک  تصویب  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
برای سرمایه گذاری  از طلا  استفاده  زمینه  در 

گفت: در این خصوص فقط به یک آیین نامه 
نیاز داشتیم که چند ماهی معطل بود اما قبل 
مرکزی  بانک  با  امروز  نشست  در  حضور  از 
تصویب  از  نیز  مرکزی  بانک  و  گرفتم  تماس 

آیین نامه مربوطه خبر داد.
افزایش ۷ درصدی تجارت خارجی در ۹ ماهه 

امسال/ تراز تجاری مثبت ۱۵ میلیارد دلاری
خارجی  تجارت  مجموع  گفت:  اقتصاد  وزیر 
کشور در ۹ ماهه امسال عدد ۱۱۲ میلیارد دلار 
بوده است که نسبت به ۹ ماهه مشابه سال قبل 

بیش از هفت درصد افزایش را نشان می دهد.
به گزارش ایرنا از وزارت اقتصاد، »سیداحسان 
خارجی  تجارت  میزان  به  اشاره  با  خاندوزی« 
کرد:  اظهار  ایران،  اسلامی  جمهوری  گمرک 
گمرک برای اولین بار گزارش تجارت خارجی 
ماهانه را با احتساب آمار صادرات نفت، برق و 

خدمات فنی و مهندسی محاسبه کرد.
وی افزود: این گزارش حاکی از این است که 
 ۱۵ کشور  صادرات  میزان   ۱۴۰۲ ماهه   ۹ در 
میلیارد دلار بیش از میزان واردات کشور بوده 
است، به این معنا که بیش از ۶۳ میلیارد دلار 
ارزش صادرات نفت و غیرنفتی کشور و بیش 
از ۴۸ میلیارد دلار ارزش واردات کشور در ۹ 

ماهه ۱۴۰۲ بوده است.
مجموع  اساس  این  بر  کرد:  بیان  خاندوزی 
تجارت خارجی کشور در ۹ ماهه امسال عدد 
به ۹  بوده است که نسبت  ۱۱۲ میلیارد دلار 
درصد  هفت  از  بیش  قبل  سال  مشابه  ماهه 

افزایش را نشان می دهد.

وزیر اقتصاد: ۱۹ تن طلا بدون پرداخت 
عوارض و مالیات وارد کشور شد

خبر

زاکانی: کمیته ای برای ساماندهی 
تاکسی های اینترنتی تشکیل می شود

در  اینترنتی  تاکسی های  ساماندهی  موضوع  گفت:  تهران   شهردار 
قرار شد  و  هیات دولت و در حضور شخص رییس جمهور مطرح 

کمیته ای برای ساماندهی آن تشکیل شود.
شهر  اسلامی  شورای  حاشیه  در  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
تهران در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در خصوص صدور مجوزهای 
تاکسی های اینترنتی یک اختلاف نظر وجود دارد که از یک صنف 
مجوز می گیرند یا از شهرداری؛ ما اصرارمان این است که مجوز را از 

شهرداری بگیرند که قاعده رفتاری هم باید اینگونه باشد.
این مورد در جلسه هیات  ادامه داد: چهارشنبه هفته گذشته  وی 
دولت مطرح و قرار شد کمیته ای شکل بگیرد که بنده هم عضو این 
کمیته هستم و مقرر شد در این کمیته مسایلی در حوزه حمل و نقل 

و پسماند و به ویژه استثمار کودکان کار مطرح شود.
زاکانی همچنین شهادت سیدرضی موسوی را تبریک و تسلیت گفت 
و افزود: اسراییل ۸۰  روز است مردم زیر بدترین فشار قرار داده است 

که استیفای تمام ملت های مظلوم را خواستاریم.
وی اضافه کرد: امروز بیستمین سالروز فاجعه زلزله بم هم است و 
امید دارم که با پیشگیری و دقت در مسوولیت راه علاج مشکلات 

را پیدا کنیم.
به گفته زاکانی، قریب ۱۳ هزار بافت ناپایدار شهری در تهران داریم 
که حرکت در راه نوسازی از مسوولیت های ما است و طی این ۲ 
سال کار نوسازی در این بافت ۲ برابر شده است چون معتقدیم بافت 
با بافت درستی که چارچوب مناسبی دارد، جایگزین  باید  قدیمی 

شود.
وی یادآور شد: بازیابی شناخت نسبت به جغرافیای ساختمان های 
تهران هم در حال انجام است؛ ۱۶ هزار ساختمان را پایش کردیم و 
بیش از ۲ هزار ساختمان مشخص شد که کدام باید نوسازی و کدام 

بازسازی شود.
است  دوم  گام  بازسازی  و  سازی  مقاوم  کرد:  تاکید  تهران  شهردار 
همچنین ایجاد رفع خطر از کالبد شهر هم مهم است که برای آن 
سازمان بحران اقدام جدی انجام داده و این نقاط را شناسایی کرده 

که البته این اقدامات کالبدی است.
وی ادامه داد: در خصوص ایمن بخشی هم مبتنی بر آموزش،  کارهای 
خوبی انجام شده و امروز تفاهم نامه ای با هلال احمر امضا کردیم تا 
توسعه امدادرسانی داشته باشیم و برای ایجاد آمادگی، مانورهایی در 

تهران برگزار کنیم که همه دستگاه ها در آن حضور داشته باشند.
به گفته زاکانی، تلاش می کنیم با تجهیزات نوین زودتر از حادثه، 
شده  انجام  اقدامات  خصوص  در  البته  باشیم  داشته  را  پیشگیری 
مثلا  بپرسید  بحران  مدیریت  سازمان  از  را  اقدامات  ریز  می توانید 
برخی از سوله های مدیریت بحران درگیر کارهای دیگر بود که آزاد 

سازی شد.
وی درخصوص مقاوم سازی ساختمان ها در برابر زلزله هم گفت: در 
سال های اخیر تصمیمات سختگیرانه ای صورت گرفته و یک سری 
ارتباط یک سری وظایف شهرداری، یک  این  تفکیک داشتیم؛ در 
سری نظام مهندسی و یک سری وزارت مسکن است که خوشبختانه 
با این تفکیک ساختمان ها الان بسیار متفاوت تر، بهتر و استانداردتر 

از قبل ساخته می شود.
نامه به ارتش برای دوشان تپه

زاکانی در مورد نامه به ارتش برای باند دوشان تپه هم  اظهار کرد: 
انتظار دارم فارغ از سلایق مان آن چیزی که در شهر می گذرد با نگاه 
علمی جلو ببریم؛ پادگان دوشان تپه ده ها سال است که هواپیما به 
خود ندیده و با توجه به ساختمان هایی که ساخته شده امکان پرواز 

در آنجا نیست؛ این را خود فرماندهی ارتش هم گفته است.
و  است  ضروری  بحران  موقع  به  شهر  برای  اقتضائات  افزود:  وی 
را داشته  باند  این  توانایی نشستن در  باید  بال متحرک  پرنده های 
باشند لذا با ارتش توافق کردیم باند دوشان تپه برای پرنده های بال 
البته  متحرک مورد استفاده قرار گیرد و این تفاهم صورت گرفت 
تغییرات آسیبی به باند نمی زند چون در کمیسیون ماده پنج به حفظ 

این باند تاکید شده است.
رسیدگی به طرح جامع ترافیک در کمیسیون مربوطه شورا

شد:  یادآور  نقل  و  حمل  جامع  طرح  خصوص  در  تهران  شهردار 
این طرح در روال خاص خود توسط شهرداری تنظیم و به شورای 
ترافیک استان تهران سپس به شورای عالی برای تصویب می رود که 
این قاعده کار است البته طرح متفاوت با طرح تفصیلی و جامع است.

زاکانی ادامه داد: این قاعده کار در تمام کشور است و با طرح تفصیلی 
و تنظیم حدود شهر متفاوت است. در طرح جامع ترافیک هیچ الزامی 
دیده نشده و همه موارد مشخص است و در دفعات پیشین نیز به 

همین روند عمل شده است.
وی افزود: در برنامه چهارم الزام در جهت ارجاع این طرح به شورا 
ایجاد شده و ما عین قاعده رسما به شورا ارجاع دادیم و پنج مرتبه 
در کمیسیون مربوطه مراتب آن طی شد و آنچه رییس شورا بر آن 
تاکید داشته بر اساس مر قانون عمل کرده ایم البته برخی مصاحبه ها 
از اساس غلط است و خوب است از قانون تمکین کنیم چون ما بر 

اساس آن عمل کرده ایم.
شهردار تهران یادآور شد: ناظر بر طرح جامع عمل کرده و مهر امسال 
به کمیسیون تخصصی آن را تقدیم و از آن تمکین کردیم و آنچه 

قانون می خواهد را اجرایی کرده ایم.
وی تاکید کرد: کل قوانین را دیده و بسیار حسرت خوردم چرا کسانی 
این روند  قانون صیانت کنند گفتند که  از  از همه  بیشتر  باید  که 

درست نیست.
زاکانی با بیان اینکه چارچوب قانونی بالادستی را با جزییات دیده ام، 

گفت: اقدامات ما کاملا منطبق با قانون بوده است.
در  گفت:  و  پرداخت  هم  گردی  زباله  موضوع  به  پایتخت  شهردار 
حوزه پسماند اختلاف نظر وجود دارد که منجر به استثمار کودکان و 
پیدایش کولی کتفی ها شده و ما در کمیته های مربوطه عضو شدیم 

تا امور این ۲ حوزه را دنبال کنیم.
تبدیل ۱۵۴ قرارداد در حوزه پسماند به ۱۴ قرارداد

آن  در  و  داشتیم  پسماند  قرارداد   ۱۵۴ گذشته  در  داد:  ادامه  وی 
تر، یک قرارداد؛  زباله  به  تعارض وجود داشت، یک قرارداد مربوط 
زباله خشک و دیگر بخش ها برف روبی و سایر موارد هر یک قرارداد 

مجزا داشتند که این باعث سوء استفاده شده بود.
زاکانی اضافه کرد: کار بسیار بزرگی را سازمان مدیریت پسماند دنبال 
و قراردادها را تجمیع کرد و قرار بر این شد شرکت های مشارکتی 
شکل بگیرد و در نهایت ۱۵۴ قرارداد به ۱۴ قرارداد تبدیل و در ۱۰ 
بدین  تا  می شود  عملیاتی  آینده  در  مابقی  و  شد  عملیاتی  منطقه 

ترتیب تعارض را در سطح شهر شاهد نباشیم.
مورد  نیز  زباله  مافیای  سوی  از  شده  آوری  جمع  اقلام  افزود:  وی 
البته اختلاف نظری وجود داشت که در مسیر  بررسی قرار گرفت 
حل شدن کلی است و قرار شد مسیر را در راستای ایجاد خدمت 

دنبال کنیم.
شهردار پایتخت به موضوع زباله گردی هم پرداخت و گفت: در حوزه 
پسماند نیز اختلاف نظر وجود دارد و منجر به استثمار کودکان و 
پیدایش کولی کتفی ها شده که ما در کمیته های مربوطه عضو شدیم 

تا امور این دو حوزه را دنبال کنیم.
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کارشناس  رستمی«  »فاطمه  با  گفتگو  در 
والدین  نقش  بررسی شد:  روان شناسی  ارشد 
روند  فرزندان  اجتماعی  جایگاه  و  تربیت  در 
اجتماعی شدن در دوران کودکی بسیار سریع تر 
ازدوران میانسالی و یا حتی بزرگسالی رخ می 
دهد. کودکان از زمانی که متولد می شود،درحال 
یادگیری هستند و به جرات می توان نیمی از 
دورانابتدایی  از  قبل  تا  کودکان  های  آموخته 
رو،  این  از  شود.  می  آموخته  کودک  توسط 
والدین در تربیت اجتماعی فرزندان نقشحیاتی 
باشد که  به گونه ای  باید  فرزند  تربیت  و  دارند 
وناملایمات،  سختی ها  با  اجتماع  در  بتواند 
کنار آمده و شخصیت اجتماعی مناسبی بیابد. 
و  روش ها  رعایتاصول،  به  نیاز  تربیت صحیح، 
مادری  و  پدر  دارد که هر  مهارت های خاصی 
باید به آنها توجه داشتهباشد و در کنار استفاده 
از تجارب دیگران، آنها را نیز به کار بندد.  برخی 
اصل  تکریم شخصیت،  اصل  مثل  ایناصول  از 
وفای به عهد، اصل مسئولیت دادن، اصل عزّت 
از  اگر   ... و  انضباط  و  نظم  اصلتقویت  و  نفس 
به بچه ها آموزش داده شوند،  دوران کودکی 
نسلی مسئولیت  پرورش  آینده شاهد  یقینادر 
بود.  خواهیم  آداب  مبادی  و  بهنجار  پذیر، 
.خانواده ها در این مسیر خود نیز باید اصولی را 

رعایت کنند. مواردی نظیر محبت کردن،توجه 
حل  اطرافیان،  با  رابطه  دوست یابی،  کردن، 
مساله و تصمیم گیری، حسن معاشرت،مهارت 
ها  بچه  فراغت  اوقات  غنی سازی  گفتن«،  »نه 
و ... بهمنظور آشنایی بیشتر با مختصات فرزند 
پروری و تبیین نقش والدین در خلق جایگاه 
»فاطمه  با  فرزندان،  برای  اجتماعیشایسته 
رستمی« کارشناس ارشد روان شناسی و استاد 
دانشگاههم کلام شدیم: هماهنگی و همکاری 
والدین در تربیت کودکان چه اثریدارند؟ یکی 
است که  این  تربیتی کودکان  نکات مهمی  از 
تربیتی  متفاوت  سبک  دو  مادر  و  وقتیپدر 
دارند، بچه ها دچار دوگانگی و گُم و گیج می 
شوند.آنها با سبک تربیتی ضد و نقیضی بزرگ 
و  تناقضات  از  سرشار  وجودشان  و  شوند  می 
تعارضاتحل نشده باقی می ماند چون هماهنگی 
است.  نداشته  وجود  تربیتی  یکنواختی  و 
هماهنگی والدین در تربیت کودک، بزرگترین 
عاملآرامش کودکان است! وقتی کودک متوجه 
می شود در خانه یکدستی وجود ندارد و بچه 
می شوند،  بزرگ  نفر  تربیتی چند  بااصول  ها 
غلطی  و  درست  که  رسد  می  نتیجه  این  به 
هست!  کاری  هر  انجام  به  مجاز  نداردو  وجود 
برای تربیت درست فرزندان باید دو بعد یعنی 
و عدم  باشند  با همدیگر هماهنگ  ومادر  پدر 
برای  موضوع  بدترین  مادر  و  پدر  هماهنگی 
از  بهتر  غلط  هماهنگی  است،  تربیتفرزندان 
ناهماهنگی است چون ناهماهنگی به غلط در 
یک زمینهمنجر به اعمال تربیت اشتباه در این 
زمینه است، وقتی بچه بزرگتر می شود متوجه 
در  اینکه  به  توجه  با  اصلاح می کند.  و  آنشده 
هفت سال اول زندگی فرزند تحتتأثیر مادر قرار 
دارد و در هفت سال دوم تحت تأثیر پدر است، 
اگر با هم هماهنگنباشند تأثیر گذاری هر دو از 
بین می رود و شخصیت فرزند خراب می شود، 
پدر مادر بایدبا هم هماهنگ باشند و اگر مادر 
در  بود  بالعکس  یا  و  است  پدر  اشتباه  شاهد 
عنوان  و  باشند  هماهنگ  فرزندباهم  حضور 
شخصیت  ثبات  دو  این  اختلاف  زیرا  نکنند 
بودن  متناسب  مشکلنکند.  دچار  را  کودک 

انتظار پدر و مادر از کودکان را به عنوان یکی 
می  تبیین  چگونه  تربیتی  مهمترینعناصر  از 
از کودک،  بینانه  واقع  انتظارات  تعیین  کنید؟ 
نیستند  زیاد  یا خیلی  کم  انتظاراتی کهخیلی 
احساس  و  شایستگی  تا  می کند  کمک  او  به 
سالمی از عزتنفس ایجاد کند. انتظارات سالم 
کودک را تشویق می کند و به او اجازه می دهد 
بدون این کهبه او فشار بیاورد خوب عمل کند. 
بین او و والدین احساس امنیت و اعتماد ایجاد 
در  مسئولیت  و  استقلال  احساس  می شودو 
بینانه  واقع  انتظارات  می یابد.  افزایش  کودک 
همچنینشامل پذیرش اشتباهات در طول مسیر 
است و به کودک کمک می کند تا شکست ها 
از زندگی درک کند.  به عنوانبخشی عادی  را 
پس والدین باید نقاط قوت فرزندشان را پیدا 
استعداد های  که  کنند  ایجاد  ومحیطی  کنند 
انتظارات  پرورش دهد. داشتن  و  را تشویق  او 
درزمینه ای که فرزند شما در آن مهارت دارد، او 
را برای موفقیت آماده می کند و اجازهمی دهد 
انتظارات شما واقع بینانه باشد. والدین همچنین 
باید به خاطر داشته باشند کهحتی اگر کودک 
را  او  موفقیت  باشد،  فوتبال  ستاره  یا  هنرمند 
تا آخر عمر تضمین نمی کند.درس های زندگی 
اغلب  کاری،  اخلاق  و  مسئولیت پذیری  مانند 
کارنامه  از  بسیاربیشتر  را  شما  فرزند  موفقیت 
از  که  انتظاراتی  بنابراین  می کند؛  تعیین  او 
بین  تعادل  بایدشامل  دارید  توقع  کودک 
استعدادها و مهارت های زندگی باشد. ۳-تربیت 
عاطفی چیست و خانواده برای رسیدن به آن 
تربیت عاطفی  باید طی کنند؟  را  چهمراحلی 
شیوه ای از فرزندپروری است که بهاحساسات 
کودکان بها می دهد و رفتار آنان را نیز هدایت 
تربیت  توانگفت  می  کلی  طور  به  کند.  می 
به کودک  عاطفی آموزش مدیریت احساسات 
مختلفخود  احساسات  بگیرد  یاد  اینکه  است؛ 
با   . کند  ابراز  مناسبی  شکل  به  و  بشناسد  را 
استفاده از این موضوع ، والدین بهکودک کمک 
می کنند تا در حد توانایی های متناسب با سن 

خود درک و تبادل احساسی داشته باشد.
باشید  آگاه  خود  کودک  ۱-ازاحساسات 

بدهید  به کودکان  را  احساسات  ۲-اجازهبیان 
زیرا احساسات فرصتی برای نزدیکی کودک به 
کودک  احساسات  به  است. ۳-با همدلی  شما 
کودک  برای  را  ۴-محدودیتهایی  کنید  گوش 
مشخص کنید و به او کمک کنید راه حل های 
اجتماعی  در  رفتارهایی  چه  کند.  پیدا  خوب 
زیاد  های  بهمشغله  توجه  با  کودکان  شدن 
خانواده ها و تک فرزند بودن اکثر کودکان تاثیر 
دارد؟ متاسفانه این مشکل، امروزه در بسیاری از 
خانوادهها مطرح می شود؛ پدر و مادر به قدری 
وقتی  دیگر  که  هستند  خود  مسائل  درگیر 
برایدلجویی از فرزندان برایشان باقی نمی ماند؛ 
در حالی که داشتن این ارتباط از هروظیفه ای 
مهمتر است اغلب والدین از کودکانشان انتظار 
خواسته  وتسلیم  باشند  ساکت  آنها  که  دارند 
های آنان شوند؛ به خصوص زمانی که خارج از 
منزل همراه آنها هستند واین انتظار، حداقل تا 
بیست سالگی فرزند ادامه دارد و بعد از این سن 
منتظرند کهحصارها شکسته شود و فرزندشان 
ارتباط اجتماعی سالمی با دیگران برقرار کند!. 
اجتماعی  مهارت  افزایش  برای  بهترینکار 
فرزندانتان  ۱-برای  که:  است  این  کودکان 
وقت بگذارید،۲- به صحبت های کودکتان به 
دقت گوش بدهید۳-زمان خواب برای کودک 
تان داستان بخوانید،۴-به صحبت های کودک 
خردسال تان نخندید۵-فرزندتان را در تعامل 
قرار  یابزرگسالان  ها  سال  و  سن  هم  سایر  با 
بهتر  است،  پر  به کلی  شما  زمان  اگر  دهید. 
با  دوستانه  ایجادروابط  به  را  بچه ها  است 
و  مهدکودک ها  کنید.  تشویق  خود  هم سالان 
خانه های بازی مخصوص بچه ها،یکی از بهترین 
انتخاب ها برای شروع روابط اجتماعی هستند. 
پیش  و  جدید  مکان های  به  که  ۵-هنگامی 
افراد غریبه می روید،در ابتدا علت ارتباط برقرار 
نکردن کودکان را از آن ها جویا شوید. سپس با 
برخوردیگرم با سایرین، فرزند خود را به تقلید 
از خود تشویق کنید.۶-با کودک خود کارتون 
تماشا کنید و آن را با همتحلیل کنید؛ تماشای 
عامل  بچه هامهمترین  با  آن  تحلیل  و  کارتون 

اجتماعی شدن کودک است.

در گفتگو با »فاطمه رستمی« کارشناس ارشد روان شناسی بررسی شد: 

نقش والدین در تربیت و جایگاه اجتماعی فرزندان
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اخبار

سلاجقه: دستگاه ها از اعتبارات خود 

قانون هوای پاک را اجرا کنند/بررسی 

محوشدن ابرها روی دریاچه ارومیه

 معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط زیست 
اعتبارات  از  تا  را مکلف کرده  گفت: رییس جمهور دستگاه ها 
این کار  با  قانون هوای پاک استفاده کنند؛  برای اجرای  خود 

بهانه نبود اعتبار برای اجرای این قانون از بین می رود.
به گزارش خبرنگار ایرنا، علی سلاجقه در حاشیه جلسه هیات 
دولت در جمع خبرنگاران افزود: در سال ۱۴۰۱ اعتباراتی برای 
توسط دستگاه های مختلف مصوب  پاک  قانون هوای  اجرای 
شده بود اما در قانون بودجه دیده نشد؛ امسال با این تاکید که 
چون زمان بودجه ریزی است، این مساله در دستور کار همه 

دستگاه ها قرار گرفته است.
اجرای  در  خود  وظایف  به  ها  دستگاه  چرا  اینکه  درباره  وی 
قانون هوای پاک عمل نمی کنند گفت: در این زمینه جلسات 
به  زمینه  این  در  را  گزارش  آخرین  و  شده  گذاشته  مفصلی 
رییس جمهور ارائه دادیم که در آن وضعیت عملکرد دستگاه 
ها و اینکه در روند اجرای قانون هوای پاک در چه شرایطی قرار 

دارند، مورد بررسی قرار گرفت.
وی تاکید کرد: جلسات مفصلی مبنی بر اینکه دستگاه هایی 
پاک  هوای  قانون  زمینه  در  را  خود  تکالیف  دلیلی  هر  به  که 
انجام ندادند در چه مرحله ای هستند و میزان اعتبارات مورد 
این  در  برگزار می شود،  مداوم  به طور  است،  نیازشان چقدر 
را  بحثی  و  روشن  را  ها  تکلیف دستگاه  رییس جمهور  زمینه 
اعتباری  لحاظ  از  ها  اینکه همه دستگاه  بر  مطرح کرد مبنی 
مشکلی در زمینه اجرای قانون هوای پاک ندارند، باید اجرای 
اعتبارات  از  و  بدانند  خود  ذاتی  وظایف  جزو  را  قانون  این 
را  آن  اجرای  هم  ما  کنند  استفاده  زمینه  این  در  خودشان 

پیگیری می کنیم.
سلاجقه ادامه داد: شاید پیگیری ها تا حدودی زمان ببرد اما 
رییس جمهور تمام دستگاه ها را مکلف کرده تا به وظایفشان 
اعتبارات  از  نیز  آن  اجرای  در  و  کنند  عمل  قانون  اساس  بر 
برای اجرا نشدن  بهانه ای که  موجود استفاده کنند، در واقع 
قانون هوای پاک مطرح می شود نبود اعتبار است که رییس 
ها  دستگاه  اعتبارات  قالب  در  مسائل  این  کرد  تاکید  جمهور 
راستای  در  که  کرد  مکلف  را  ها  دستگاه  و  شود  می  دیده 
اجرای قانون هوای پاک از آن استفاده کنند، برنامه های آن 
تهیه می شود و اجرای این در وزارت کشور و سازمان محیط 
زیست پیگیری خواهد شد؛ همچنین در این زمینه نشستی با 
معاون اجرایی ریس جمهور داشتیم بنابراین با جدیت در حال 

پیگیری هستیم.
وی درباره اینکه گفته می شود درختان شمال امسال به علت 
تغییر اقلیم دیرتر به خواب زمستانی رفته اند، گفت: از لحاظ 
فیزیولوژی گیاه معمولا وقتی نور و درجه حرارت مناسب داشته 
هر  روال  دهد، طبق  ادامه  به رشد خود  کند  باشد سعی می 
داشته  ادامه  اسفند  تا  و  شروع  پاییز  اواخر  از  سرما  که  سال 
مناسب  و درجه حرارت  نور  بنابراین  نیفتاد  اتفاق  این  امسال 
وجود داشت ، در این شرایط قطعا مدت زمان خواب گیاه نیز 
کاهش می یابد و باعث می شود گیاه از ذخایر خودش استفاده 
به  اینکه  هم  و  ضعیف  ای  بینه  لحاظ  از  هم  نتیجه  در  کند 
تنش های مختلف مانند آبی حساس می شود و گرفتار مشکل 

خشکیدگی می شود.
بررسی ادعای محو شدن ابرها از روی دریاچه ارومیه

رییس سازمان حفاظت محیط زیست درباره ادعای محو شدن 
مرجع  داشت:  اظهار  ارومیه  دریاچه  روی  بر  زا  باران  ابرهای 
علمی تغییر اقلیم کشور و پژوهشکده محیط زیست را مکلف 
با تمام  با نشستی که  بازه زمانی دو هفته ای  کردیم در یک 
دستگاه ها می گذارند مسائل مربوط به تغییر اقلیم و عواقبی 
ارومیه  را بررسی کنند؛ آن چه که در بحث دریاچه  که دارد 
روش  هر کشوری  واقع  در  بررسی شود،  مطرح می شود هم 
های علمی خاصی را بر اساس تغییر اقلیم استفاده می کند، 
میانگین  به  نسبت  در کشورهای همسایه هم  بارش  میانگین 
تغیرات  شدید  تاثیر  تحت  و  است  یافته  کاهش  مدت  بلند 
اقلیمی قرار گرفتند اما اینکه جبهه هوایی بارانی و روی دریاچه 
ارومیه محو شود نیاز به بررسی علمی دارد اینکه گاز متانی که 
آنجا تولید می شود یا افزایش دما تاثیر دارد یا نه ، روی این 

مسائل کار می شود.
سال  به ۵۰  مربوط  زیستی  مسائل  باید  محیط زیست  سازمان 

آینده را تبیین کند 
 رییس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: این سازمان باید 
پاسخگوی سوالات متعدد در زمینه مولفه های زیستی باشد، اما 
اکنون فقط به مسائل روزمره آنهم اگر در صورت سوال مردم و 
یا سمن ها باشد، پاسخ می دهیم، این در حالیست که بر اساس 
را  آینده  سال   ۵۰ تا   ۲۰ به  مربوط  مسائل  باید  خود  وظیفه 
از روابط عمومی سازمان حفاظت  ایرنا  تبیین کنیم.به گزارش 
محیط زیست، علی سلاجقه در جشنواره تجلیل از پژوهشگران 
و فناوران برتر سازمان حفاظت محیط زیست، ضمن تبریک و 
تسلیت شهادت سردار سید رضی موسوی، از فرماندهان ارشد 
سپاه قدس و از یاران شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی به دست 
رژیم غاصب صهیونیستی، اظهار داشت: این افراد دلیرانی بودند 
که کوه ها و دشت ها را از افغانستان، سوریه، عراق و... را پیمودند 
و در راه اندیشه های متعالی نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
که همان علو انسانیت است گام برداشتند و برای رسیدن به این 
کمالات انسانی به دنبال شهادت بودند.وی ادامه داد: انشالله غزه 
مظلوم مقتدر با خون این شهیدان به پیروزی نزدیک تر شده و 
رژیم صهیونیستی نیز به حذف از صفحه گیتی نزدیک تر می شود. 
مسیر ما مسیر شهادت است و فرزندان این سرزمین در جای 
جای گیتی آماده جان فشانی هستند. راه ما، راه انسانیت است 
ثابت قدم کند و  این مسیر  از خدا می خواهم همه ما را در  و 
حفاظت  سازمان  دهد.رییس  قرار  شهادت  در  را  ما  کار  پایان 
محیط زیست با اشاره به فرا رسیدن هفته پژوهش گفت: اعتقاد 
است.  اصلی حیات  بنای  پژوهش سنگ  این است که  ما  همه 
یکی از مهم ترین منابع پژوهشی ما نیز خود قرآن کریم است 
که با تحقیق دقیق روی آن می توانیم به علوم طبیعی مختلف 
است،  داده شده  قرار  زمین  و  آسمان ها  در  توسط خداوند   که 

پی ببریم و جواب سوالات خود را بگیریم.

تمام  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر   
همت دولت سیزدهم به عنوان دولت مردمی 
سپهبد شهید  یاران  و  یاد  نام،  که  است  این 
بمانند  پایدار  همواره  سلیمانی  قاسم  حاج 
گفت: تمام ویژگی های حاج قاسم را به نشان 

تبدیل خواهیم کرد.
آیین  در  مرادصحرایی  رضا  ایرنا،  گزارش  به 
افزود:  اجتماع دختران حاج قاسم در کرمان 
آرمانی  تربیت نسل  پرورش  و  آموزش  آرمان 

همانند سپهبد شهید سلیمانی است.
وی اظهار داشت: ویژگی های سپهبد شهید 
شد  خواهند  تبدیل  فرهنگ  به  سلیمانی 
های  نشانه  ما  آموزان  دانش  آینده  سال  و 
غیرت، شجاعت، مردم دوستی، سخت کوشی، 
پرکاری و ولایت پذیری دریافت خواهند کرد.

وزیر آموزش و پرورش همچنین گفت: حاج 
قاسم در فرهنگ ما نماد ولی الله است، او اهل 
معنویت و اخلاص بود که نشان داد آنچه دنیا 
بلکه  نیست  ثروت  و  پول  دهد  می  تغییر  را 

اخلاص و معنویت است.
وی ادامه داد: سردار دلها نماد انقلابی بودن 
انقلابی  برای  ثابت کرد  این شهید  زیرا  است 
وابسته  جناحی  هیچ  به  نیست  لازم  بودن 
باید  نبینید،  را  انقلاب  که  حدی  به  باشید 

انقلابی بود نه پیرو خط و خطوط.
صحرایی بیان کرد: حاج قاسم نماد شجاعت، 
تدبیر و پرکاری بود و نشان داد حتی می توان 

تمام شبانه روز را خدمت کرد و خسته نشد.
نماد  یادآور شد: سپهبد شهید سلیمانی  وی 
ایزدی  مردم  لذا  بود  دوستی  نوع  و  فداکاری 
اهل  و  داد  رهایی  داعش  چنگال  از  را  عراق 

درایت و باهوش ساده و بسیار با تدبیر بود.
وزیر آموزش و پرورش گفت: سردار سلیمانی 
نماد سرباز امام )ره( و ولی امر مسلمین بود 
تبدیل  ما  تاریخ  در  ملی  قهرمانی  نماد  به  و 
شد، قهرمانان ما در جمع ما زندگی می کنند، 
حاج  همچون  ایران  تاریخ  در  قهرمان  کدام 
قاسم معادلات جهان را تغییر داد و همچون 
یاران او و سید رضی توانست با دست خالی 

چشم شیطان را کور کند.
وی ابراز داشت: سپهبد شهید سلیمانی نماد 
مستضعفان  پیروزی  و  باطل  بر  پیروزی حق 
دشمن  نماد  قاسم  حاج  لذا  است  ظالمان  بر 
ستیزی و استکبارستیزی تاریخ ما است و این 
شهید نه تنها متعلق به ما بلکه نوری خاموش 
جهان  آزادگان  تمامی  به  متعلق  و  ناشدنی 

است.
صحرایی عنوان کرد: شهادت سردار دلها ثابت 
کرد که نور خدا را نمی توان خاموش کرد و 
حالا دشمن ببیند شهید سلیمانی به مراتب از 

حاج قاسم قدرتمندتر است.
وی افزود: بچه های حاج قاسم گرد هم آمدند 
تا نسل آرمانی را نشان دهند و ثابت کنند که 
ظالمان  روبروی  بزرگ  سردار  این  های  بچه 
قرار دارند لذا شاهد شکوفا شدن اندیشه حاج 

قاسم نه در ایران بلکه در جهان هستیم.
وزیر آموزش و پرورش گفت: دشمن بیش از 
هر زمانی فهمید چه غلط جبران ناپذیری در 
مرتکب شد، دشمن  بزرگوار  این شهید  ترور 
کند  حذف  را  قاسم  حاج  اگر  کرد  می  فکر 
اندیشه این شهید حذف می شود اما سپهبد 
کلاس  و  مدرسه  در  امروز  سلیمانی  شهید 
های درس ما، به مکتب ما تبدیل شده و نماد 

بصیرت ما است.
غیرت  نماد  سلیمانی  سردار  کرد:  بیان  وی 
پرداخت  برای  بچگی  در  شهید  این  است، 
به  یقین  نماد  و  کرد  می  کار  پدرش  بدهی 
باورهای دینی برای رفع تمام مشکلات و نماد 

عبودیت و بندگی خدا است.
نماد  سلیمانی  شهید  اینکه  بیان  با  صحرایی 
عشق به مردم است تصریح کرد: حاج قاسم 

فدایتان،  به  جانم  ایران  مردم  "ای  می گفت 
دوست  بیشتر  فرزاندانم  و  خانواده  از  را  شما 
به مردم مرام شهدا است،  می دارم". عشقم 
حاج قاسم جان خود را فدای مردمی کرد که 

او را بیش از هر زمانی باور کرده بودند.
کوتاه  انقلاب  های  آرمان  از  آموزان  دانش 

نخواهند آمد
نیز  مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان 
در این آیین گفت: دانش آموزان با حضور در 
این آیین اثبات کردند که ایران قوی هرگز از 

آرمان های انقلاب کوتاه نخواهد آمد.
رضا رضایی با بیان اینکه کرمانی ها در دوران 
زیادی  افتخارآفرینی  مقدس  دفاع  و  انقلاب 
کردند افزود: دانش آموزان در تمامی رویدادها 

همراهی می کنند.
وی با اشاره به مدرسه ای که تمامی شاگردان 
آن چادری هستند ادامه داد: چادر به عنوان 
حجاب برتر برای دانش آموزان ما یک افتخار 
است و به عنوان فرزاندان وطن از چادر مادران 

شهدا درس می گیریم.
استان کرمان بیش از ۶ هزار و ۵۰۰ شهید، 
از  بیش  و  آموز  دانش  شهید   ۳۲۰ و  یکهزار 

۳۰۰ معلم شهید دارد.
شهدای  فرزندان  از  آیین  این  در  همچنین 

مدافع حرم نیز قدردانی شد.
وزیر آموزش وپرورش: دولت سیزدهم بر بسته 
شدن درب بیکاری از مقطع دبیرستان  اهتمام 

دارد
درب  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر   
از  نه  بست،  دبیرستان ها  از  باید  را  بیکاری 
انتهای دانشگاه ها گفت: دولت سیزدهم بر این 

مهم اهتمام دارد.
روز  صحرایی  مراد  رضا  ایرنا،  گزارش  به 
خیرساز  هنرستان  افتتاح  آیین  در  پنجشنبه 
دولت  سیاست  افزود:  کرمان  شوروئی  راضیه 
هاست  هنرستان  تقویت  سیزدهم  خدمتگزار 
دانش  از  درصد   ۴۰ امروزه  زمینه  این  در  و 
هدایت  ها  هنرستان  به سمت  کشور  آموزان 
شده اند و مجلس شورای اسلامی با بلندنظری 
درصد   ۵۰ به  باید  آمار  این  که  کرد  مصوب 

افزایش یابد.
سلامت  و  توانایی  بین  داشت:  اظهار  وی 
جسمی، روحی و روانی دانش آموزان رابطه ای 
وجود دارد، دانش آموزان هنرستان زود وارد 
با  و  شوند  می  اجتماع  آفرین  نقش  و  بازار 

کسب مهارت، سلامت بیشتری دارند.
افتتاح  خصوص  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
روستای  شورویی  راضیه  خیرساز  هنرستان 
سیدی کرمان نیز گفت: افتتاح مدرسه یکی از 
شیرین ترین اتفاقات در هر منطقه است زیرا 

هر مدرسه ای یک ایران کوچک است.
صحرایی بیان کرد: مدرسه مطابق سند تحول 
و  رشد  و  ملت  دولت،  اتکای  نقطه  بنیادین، 
اتفاق خوبی  هر  نهال  زیرا  است  تعالی کشور 
برای آینده محله، شهر و یا کشور، در مدرسه 

کاشته می شود.
وی افزود: راه فرهنگ، اقتصاد، جامعه پویا و 
مناطق  این  و  هستند  ها  مدرسه  قوی  ایران 
لذا مدرسه سازی  را می سازند  آینده کشور 

یعنی آینده سازی.
ویژه  به  کرد:  عنوان  پرورش  و  آموزش  وزیر 
کرمان  شوروئی  راضیه  خیرساز  هنرستان 
است  از مدرسه هایی  متمایز  و  بسیار ممتاز 
عنصر  شود،  می  ساخته  دولتی  هزینه  با  که 
همت این مدرسه را متمایز و ممتاز کرده و 
را  پروژه  این  پرورش  و  آموزش  پیشین  وزیر 

کلنگ زنی کرده است.
وی گفت: ویژگی دیگر این پروژه عشقی است 
که در سازنده و کسی که بیادش این مدرسه 
این عشق در  و  را ساخته مشاهده می شود 

کرمان متمایز از سایر مناطق است.

صحرایی تصریح کرد: حاج قاسم نماد عشق 
به مردم بود و تعجب آور نیست چنین عشقی 
را بین کرمانی ها ببینیم حاج قاسم جانش را 
که  داشت  می  اعلام  و  کرد  می  مردم  فدای 

مردم را از پدر و مادرم بیشتر دوست دارم.
وی خطاب به سازنده این هنرستان نیز گفت: 
شما مهر این بانوی فقید )راضیه شورویی( را 
در دل دانش آموزان کاشتید که این موضوع، 

هنر بسیار بزرگی است.
هرکسی  شد:  یادآور  پرورش  و  آموزش  وزیر 
در کار، سلوک، مرام و تصمیم خود عاشقانه 
اقدام کند محصول عشق او شکوفا می شود 
ایرانی  همسر  به  عشق  نتیجه  مدرسه  این  و 

است.
وی ادامه داد: تمام کشور یک دغدغه دارد و 
این  فرزندان  بخیری  عاقبت  و  آینده  هم  آن 
مزار  نگذارید  ها  پنجشنبه  است.  سرزمین 
این  و  باشد  خلوت  شورویی  خوشنام  بانوی 
خواسته من از مسئولان مدرسه است که این 

سنت را جاری کنند.
مدیرکل نوسازی مدارس استان کرمان گفت: 
از این خیر قدردانی می شود زیرا هنرستان 
خیرساز راضیه شوروئی کرمان را در منطقه 

محروم سیدی ساخته است.
رضا هدایتی افزود: یک سال قبل این پروژه 
هزینه  کامل  صورت  به  خیر  و  زنی  کلنگ 

ساخت و تجهیز این پروژه را متقبل شد.
متر فضای  و ۳۰۰  یکهزار  اینکه  بیان  با  وی 
طرح  این  در  کیفیت  بهترین  با  آموزشی 
احداث و آماده بهره برداری شده است افزود: 
بخشی از این هنرستان تجاری سازی شده تا 
هزینه های مدرسه از این محل پرداخت شود.

نام  به  بنا  این  نامگذاری  داد:  ادامه  هدایتی 
مرحومه شورویی سال های سال لبخند را بر 
هنرستان  این  و  آورد  می  آموزان  دانش  لب 
و  آموزش  برای  مناسب  فضایی  آنکه  ضمن 

ارتقای بانوان است.
صالحی همسر راضیه شورویی و خیر مدرسه 
ساز نیز در این آیین گفت: در شرایط سخت، 
روح مرحومه پشت این پروژه بود و اداره کل 
نوسازی مدارس و آموزش و پرورش شرایطی 
فراهم کرد که طبق استانداردهای مورد نظرم 
در  را  پروژه  زمین  دهیاری  و  شود  ساخته 
اختیار ما گذاشت که کمک خوبی به ساخت 

این هنرستان بود.
زمان  این  در  پروژه  این  اجرای  افزود:  وی 
کم ناشی از همکاری همه ارکان است و من 
هیچ زمان نمی توانستم این انرژی مثبت را 
دریافت کنم و ساختن مدرسه بهترین اتفاقی 

است که می تواند بیفتد.
وزیر آموزش و پرورش با حضور در روستای 
سیدی کرمان هنرستان ۱۲ کلاسه خیرساز 
راضیه شوروئی را با یکهزار و ۳۰۰ متر فضای 

آموزشی افتتاح کرد.
آبان   ۲۹ از  که  پروژه  این  ایرنا،  گزارش  به 
امروز  بود،  زنی شده  کلنگ  ماه سال ۱۴۰۱ 
بهره  به   ۱۴۰۲ ماه  دی  هفتم  پنجشنبه 

برداری رسید.
راضیه شورویی همسر یکی از خیران استان 
که  بود  هنرستان  این  سازنده  و  کرمان 
متاسفانه بر اثر بیماری کرونا جان خود را از 

دست داد.
وزیر آموزش و پرورش که دیشب وارد استان 
به  امروز  صبح  همچنین  بود  شده  کرمان 
همراه استاندار، جمعی از نمایندگان مجلس 
با  استانی  مسئولان  دیگر  و  اسلامی  شورای 
مقام  به  شهر  این  شهدای  گلزار  در  حضور 
و  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  سپهبد  شامخ 
مقدس  مکان  این  در  آرمیده  شهدای  سایر 

ادای احترام کرد.
باید  مدارس  برخی  در  ها  کلاس  زیاد  تراکم 

پیگیری شود
اینکه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر   
بوده  کشور  آینده  تصویر  آموزشی  نهاد  این 
است،  کم  بکوشیم  آن  تعالی  برای  چه  هر  و 
برخی  در  زیاد کلاس ها  تراکم  گفت: موضوع 
مدارس باید پیگیری شود از طرفی مقرر شده 
اموالی از آموزش و پرورش که در دست سایر 
دستگاه هاست، ظرف یک سال تعیین تکلیف 

شوند.
در  صحرایی  رضامراد  ایرنا،  گزارش  به 
پرورش  و  آموزش  شورای  جلسه  یازدهمین 
احداث  ضرورت  تبیین  ضمن  کرمان  استان 
سلیمانی  شهید  المللی  بین  و  ملی  اردوگاه 
در شهر کرمان، افزود: امیدواریم در پنجمین 

یعنی  سلیمانی  قاسم  شهید  شهادت  سالگرد 
دی ماه ۱۴۰۳، فاز اول اردوگاه افتتاح شود و 
در سه سال متوالی به تدریج اعتبارات تامین 

و دو فاز دیگر آن هم تکمیل شود.
سه  از  اردوگاه  این  ساخت  اعتبار  افزود:  وی 
استانی  اعتبارات  هم  شود،  تامین  باید  محل 
ظرفیت  از  هم  و  مولدسازی  اعتبارات  هم 
نمایندگان مردم شهرستان های کرمان و راور 
از  می توانند  که  اسلامی  شورای  مجلس  در 

شرکت های صنعتی - معدنی کمک بگیرند.
کرمان  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بسته رونق  دارد، موضوع  زیادی  ظرفیت های 
دستور  در   ۱۴۰۲ دی  پایان  تا  باید  استان 
شده  انجام   ۲۳ ماده  کارهای  گیرد،  قرار  کار 
محل تامین اعتبار هم مشخص شده و ۱۰۰ 
درصد زمین در نظر گرفته شده هم متعلق به 

اردوگاه است.
کل  اداره  فعلی  ساختمان  کرد:  اظهار  وی 
آموزش و پرورش استان کرمان بایستی ارزش 
افزایی و تجاری سازی شود و بخشی از عواید 

آن صرف ساخت اردوگاه شود.
اما  دارد  درد  کمی  تحول  گفت:  صحرایی 
هشت اقدام تحولی در آموزش و پرورش دولت 
تنگناها  همه  با  بندی  رتبه  داریم،  سیزدهم 
اجرا شد و ۲۶ درصد حقوق فعلی معلمان از 
رتبه  افزایش  است،  بندی  رتبه  اجرای  محل 
های تک رقمی و دو برابر شدن رتبه های برتر 
کنکور بویژه در استان کرمان، مدرسه سازی 
در  مدرسه  هزار   ۶ دولت  که  سازی  آینده  و 
است  کرده  تکمیل  یا  ساخته  حالا  تا  کشور 
و یک هزار مدرسه هم تا بهمن ۱۴۰۲ آماده 

می شود.
وزیر آموزش و پرورش افزود: در طرح شهید 
در  ورزشی  فضای  هزار   ۲ از  بیش  سلیمانی 
کشور ایجاد شده است، ساختارسازی یکی از 
اقدامات مهم این دولت است، سازمان توتک 
)تعلیم و تربیت کودک( تاسیس شد و آموزش 
تاسیس  شد،  مهدکودک ها  متولی  پرورش  و 
به  بخشی  انگیزه  برای  پژوهان  دانش  باشگاه 

نخبه ها از دیگر اقدامات دولت است.
نیرو  هزار   ۵۰ از  بیش  صحرایی،  گفته  به 
استخدام شده، معلم جدید با سازوکار جدید 
بسیار  فرهنگیان  دانشگاه  شده،  استخدام 
توسعه یافته و در توسعه متوازن هنرستان ها 
اقدامات اثربخشی انجام شده، دانش آموزان ما 

از دیپلم صاحب شغل می شوند.
درخشانی  اقدامات  کرد:  تاکید  صحرایی 
خائن  یا  گروهی  اما  شده  انجام  دولت  در 
هستند یا غافل و یا نمی خواهند یا نمی توانند 

پیشرفت ها را ببینند.
این  در  نیز  کرمان  استاندار  مهدی  محمد 
برای  همکاری  آماده  اینکه  بیان  با  نشست 
تغییر کاربری ها هستیم، افزود: در مولدسازی 
از  می توان  و  دارد  وجود  خوبی  ظرفیت های 
تکمیل  برای  نیاز  مورد  اعتبار  محل  این 

اردوگاه شهید سلیمانی تامین شود.
تصویب اعتباری برای اردوگاه شهید سلیمانی

کرمان  استان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
تصویب  درخواست  با  نشست  این  در  نیز 
گفت:  سلیمانی  شهید  اردوگاه  برای  اعتباری 
۱۶ اردوگاه فعال در استان کرمان داریم و در 
دانش  اسکان شبانه  امکان  آنها  از  هیچ کدام 

آموزان ندارند.
رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
پرورش  و  آموزش  اعتبار  گفت:  نیز  کرمان 
و  تومان  میلیارد   ۲۷ گذشته  سال  استان 
رسیده  تومان  میلیارد   ۴۳ حدود  به  امسال 

است.
محمدرضا وحیدی ادامه داد: در سال گذشته 
اختصاص  ها  اردوگاه  برای  تومان  میلیارد   ۲
یافت و امسال این عدد به ۷.۶ میلیارد تومان 
مبلغی  مولدسازی  محل  از  باید  که  رسیده 

تامین اعتبار کنیم.
نیز  کرمان  استان  نمایندگان  مجمع  رییس 
در این نشست گفت: عملیات اجرایی اردوگاه 
شهید سلیمانی آغاز شده است و آن را باید در 
چند فاز اجرا شود. وی با بیان اینکه عملیات 
شده  آغاز  سلیمانی  شهید  اردوگاه  اجرایی 
است، ادامه داد: اگر وزارت آموزش و پرورش 
انجام  اردوگاه شهید سلیمانی  اداری  کارهای 
ردیف  آینده  سال  بودجه  در  بتوانیم  تا  دهد 
لزوم  بر  کنیم.وی  تعریف  آن  برای  اعتباری 
راه اندازی اردوگاه های متمرکز تاکید کرد و 
افزود: به جزو منابع دولتی باید از کمک های 

بنگاه های اقتصادی استفاده کنیم.

 وزیر آموزش وپرورش: ویژگی های
 شهید سلیمانی را به نشان تبدیل خواهیم کرد

اخبار

آمادگی ایران برای ایجاد شهرک صنعتی 

مشترک در تاجیکستان

 وزیر نیرو با بیان اینکه در سال های اخیر حجم مبادلات 
تهران و دوشنبه بیش از ۱۰۰ درصد افزایش داشته است، 
فعالان  سرمایه گذاری  با  تاجیکستان  در  می توانیم  گفت: 
بخش خصوصی یک شهرک صنعتی را به فعالیت مشترک 
محصولاتی  پیشرفته،  فناوری های  از  و  دهیم  اختصاص 
تولید شود که پاسخگوی بازار تاجیکستان و منطقه باشد.

به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، »علی اکبر محرابیان« امروز 
در آیین اختتامیه شانزدهمین اجلاس کمیسیون مشترک 
و  ایران  صنعتی  و  فنی  تجاری،  اقتصادی،  همکاری های 
تاجیکستان در شهر دوشنبه، گفت: در حالی پانزدهمین 
که  شد  برگزار  گذشته  سال  در  کمیسیون  این  اجلاس 
هدف گذاری های مناسبی برای توسعه روابط همه جانبه 
در  تاجیکستان  و  ایران  دو کشور  بین  اقتصادی  ویژه  به 
دولت  عملکرد  و  هدف گذاری  طی  و  شد  تعیین  تهران 
اقتصادی  روابط  توجه  قابل  مردمی سیزدهم شاهد رشد 

بین دو کشور هستیم.
و  ایران  مشترک  همکاری   کمیسیون  ایرانی  رئیس 
 ۱۰۰ از  بیش  سالانه  دوره،  این  طی  افزود:  تاجیکستان 

درصد به حجم روابط بین دو کشور افزوده شده است.
محرابیان ادامه داد: با برقراری روابط سیاسی بسیار خوب 
بین دو کشور و سیاست راهبردی دولت سیزدهم مبنی 
بر توسعه روابط به ویژه با کشورهای مسلمان، منطقه و 

همسایه، می توانیم در فکر توسعه این روابط باشیم.
اولین  عنوان  به  ایران  اسلامی  جمهوری  داد:  ادامه  وی 
جمهوری   ۱۹۹۱ سپتامبر  نهم  انقلاب  که  کشوری 
تاجیکستان را به رسمیت شناخت و سفارت خود را در 
شهر دوشنبه باز کرد، سنگ بنای یک همکاری استراتژیک  

و راهبردی را با جمهوری تاجیکستان گذاشت.
تعمیق  و  رشد  شاهد  ساله  هر  اینکه  بیان  با  نیرو  وزیر 
دینی،  سوابق  کرد:  اظهار  هستیم،  کشور  دو  بین  روابط 
فرهنگی، زبان مشترک و برقراری تفاهم بسیار خوب بین 
مسئولان اهمیت این مساله را دوچندان می کند که باید 

حجم روابط اقتصادی نیز افزایش یابد.
ایران  مشترک  همکاری های  کمیسیون  ایرانی  رئیس 
ظرفیت همکاری های  اینکه  بر  تاکید  با  تاجیکستان  و 
اقتصادی دو طرف بسیار بالاتر از عدد روابط موجود است، 
ادامه داد: البته ما شاهد رشد قابل توجه این روابط طی 
دو تا سه سال اخیر بوده ایم، اما این عدد همچنان با در 
نظر گرفتن هدفگذاری ها و ظرفیت های مشترک بین دو 

کشور فاصله دارد.
وی تصریح کرد: بر این اساس خواستار این مهم هستیم 
بین دو  اقتصادی  روابط  برای توسعه  بلندی  که گام های 

کشور ایران و تاجیکستان برداشته شود.
در  خوبی  بسیار  ظرفیت های  شد:  یادآور  محرابیان 
تولیدات  تکنولوژی،  و  علم  فنی-مهندسی،  حوزه های 
صنعتی و مواردی از این دست وجود دارد و تحولات قابل 
داشته ایم؛  ایران  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  توجهی 
این امر به ما این ظرفیت را می دهد تا حجم مبادلات کالا، 

خدمات فنی-مهندسی و غیره را افزایش دهیم.
با دلیر  وی به مذاکرات پیشین خود در اجلاس گذشته 
جمعه و وزیر اقتصاد و صنعت جمهوری تاجیکستان اشاره 
کرد و گفت: در این مذاکرات مطرح شد که ما می توانیم 
فعالان بخش  با سرمایه گذاری  تاجیکستان  در جمهوری 
بین  مشترک  فعالیت  به  را  صنعتی  شهرک  خصوصی 
پیشرفته  فناوری های  از  و  دهیم  اختصاص  کشور  دو 
را  منطقه  و  تاجیکستان  بازار  که  تولید شود  محصولاتی 

پاسخگو باشد.
زمینه  این  در  عملیاتی  برنامه ریزی  اهمیت  بر  نیرو  وزیر 
تاکید کرد و گفت: بر این اساس معتقدم که شانزدهمین 

اجلاس بسیار مهم است.
ساخت  ایران  نمایشگاه  برگزاری  به  اشاره  با  محرابیان 
از  دوره  این  برگزاری  با  همزمان  تاجیکستان  کشور  در 
اجلاس، اظهار کرد: این نمایشگاه نقش مهمی دارد و امید 
است به واسطه دیدار و تعامل فعالان عرصه های مختلف 
اقتصادی دو طرف، شاهد امضای تفاهم نامه های همکاری 

باشیم.
موجب  تاجیکستان  و  ایران  بین  بانکی  مشکلات 

ناخشنودی بخش خصوصی شده است
گفت:  تاجیکستان  وزیر  نخست  با  دیدار  در  نیرو  وزیر   
مشکلات بانکی موجود بر سر راه توسعه روابط اقتصادی 
تجاری دو کشور که موجب ناخشنودی بخش خصوصی به 
ویژه در بخش صادرات خدمات فنی مهندسی و راه اندازی 

مشترک صنایع و تولید مشترک شده است.
در  محرابیان  اکبر  علی  نیرو،  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
دیدار با قاهر رسول زاده نخست وزیر تاجیکستان با اشاره 
اقتصادی  همکاری های  مشترک  کمیسیون  برگزاری  به 
وزیر  از  قدردانی  و  دوشنبه  شهر  در  کشور  دو  فرهنگی 
کمیسیون  تاجیکستانی  رییس  که  کشور  این  انرژی 
توسعه  و  گسترش  خواستار  است  کشور  دو  مشترک 

همکاری مشترک دو کشور شد.
راه  سر  بر  موجود  بانکی  مشکلات  به  اشاره  با  نیرو  وزیر 
موجب  که  کشور  دو  تجاری  اقتصادی  روابط  توسعه 
صادرات  بخش  در  ویژه  به  خصوصی  بخش  ناخشنودی 
و  صنایع  مشترک  راه اندازی  و  مهندسی  فنی  خدمات 
تولید مشترک شده است، افزود: توسعه همکاری های آبی 
و برقی دو کشور از گذشته آغاز شده و هم اکنون نیز در 
حال توسعه است، بنابراین ضروری است این همکاری ها 

در آینده ارتقاء یابد.
مساعد  زمینه  را  مشترک  کمیسیون  برگزاری  محرابیان 

تولید مشترک و توسعه اقتصادی دو کشور دانست.
نخست وزیر تاجیکستان هم در این دیدار با مثبت ارزیابی 
کردن توسعه حجم مبادلات تجاری دو کشور، استفاده از 
این ظرفیت را برای توسعه سایر روابط ایران و تاجیکستان 

ضروری توصیف کرد.
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 ورزشی
خبر

خبیری: هر چقدر در مورد سقف 
قراردادها صحبت کنیم بی فایده 

است

سقف  در  انقدر  گفت:  پرسپولیس  مدیره  هیت   
قراردادها صحبت کردیم و حاشیه درست شده بی 

فایده است.
مدیره  هیت  عضو  خبیری  ایرنا، حسین  گزارش  به 
برد مقابل نساجی اظهار داشت:  از  بعد  پرسپولیس 
خداراشکر یک بازی حساس را بردیم و این ۳ امتیاز 
خانگی که برایمان مهم بود را گرفتیم و به بازیکنان 
و کادرفنی تیم هم خسته نباشید می گویم. امیدواریم 

به زودی به جایگاه اصلی خودمان برگردیم.
بازیکن برای نیم فصل دوم  وی در خصوص جذب 
گل محمدی  یحیی  آخر  بازی  از  بعد  قطعا  گفت: 
لیست می دهد و مدیرعامل باشگاه هم اقدام می کند.

کرد:  خاطرنشان  قراردادها  سقف  مورد  در  خبیری 
آنقدر در این مورد صحبت کردیم و حاشیه درست 
شده بی فایده است. من یک سوال دارم چرا قرارداد 
۶ بازیکن سپاهان که مشکل دارد را ثبت کردند و 
چرا برای تیمشان بازی می کنند. خواهشمندم فقط 
مسئولان در این مورد پاسخگو باشند. الان هم همه 
هواداران سوالاتی در ذهنشان پیش آمده که جوابش 
را فقط مسئولان باید بدهند. اگر همه قانونی است 
را  پایبندی  متاسفانه  که  باشند  پایبند  همه  باید 

ندیدیم.

قرارداد آنچلوتی با رئال مادرید 
تا سال ۲۰۲۶ تمدید شد

»کارلو آنچلوتی« سرمربی ایتالیایی تا سال ۲۰۲۶ با 
تیم فوتبال رئال مادرید تمدید کرد.

که  انچلوتی«  »کارلو  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
قراردادش با باشگاه رئال مادرید در پایان فصل جاری 
به پایان می رسد با مدیران این باشگاه برای تمدید 
قرارداد به توافق رسیده است و طبق اعلام رسمی این 
باشگاه، مربی ایتالیایی قراردادش را تا سال ۲۰۲۶ با 

مادریدی ها تمدید کرد.

ساخت  درخصوص  جوانان  و  ورزش  وزیر 
تهران  در  ورزشی  فرهنگی  جدید  مجموعه 
از  یکی  عنوان  به  ورزشگاه  ساخت  گفت: 
کشور  ورزش  تاریخ  در  بزرگ  پروژه های 
بی سابقه است و از محل تهاتر نفت این کار 

انجام خواهد شد.
وزیر  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
هیئت  نشست  حاشیه  در  جوانان  و  ورزش 
دولت با اشاره به نهایی شدن توافقات انجام 
فرهنگی  برای ساخت مجموعه جدید  شده 
ساخت  داشت:  اظهار  تهران  در  ورزشی 
بزرگ است که  از پروژه های  ورزشگاه یکی 
در تاریخ ورزش کشور بی سابقه است. طرح 
از  اما  است  چینی  پیمانکار  با  پروژه  کلان 
استفاده  نیز  داخلی  پیمانکارهای  ظرفیت 

خواهد شد.
وی افزود: تمامی رشته های ورزشی می توانند 
زمانی که پروژه به مرحله بهره برداری رسید 
مسابقات بین المللی خود را در این مجموعه 

بزرگ ورزشی برگزار کنند.
هاشمی درخصوص تامین هزینه های ساخت 
این پروژه عظیم ورزشی گفت: از محل تهاتر 
یکی  این  و  انجام خواهد شد  کار  این  نفت 
هیچ  بدون  که  است  این  پروژه  محاسن  از 
دغدغه ای منابع مالی آن تامین شده است. 
ساخت  کار  طراحی  و  مشاوره  کار  از  بعد 

پروژه انجام می شود.
وی ادامه داد: در هر پروژه مخاطرات زمین 
شناسی مد نظر است و نگرانی در این زمینه 

وجود ندارد.
هاشمی درخصوص زمان بهره برداری از این 
قرارداد  اول،  مرحله  در  گفت:  هم  ورزشگاه 
مطالعات  طراحی  و  مشاوره  درخصوص 
از  بعد  و  است  پروژه  ساخت  پروژهشی 
طراحی، پیمانکار اجرایی مشخص می شود و 
در چند فاز این پروژه به بهره برداری خواهد 

رسید. تلاش داریم فاز اول پروژه 
به  سیزدهم  دولت  پایان  از  قبل 

بهره برداری برسد.
وجود  تضمینی  چه  این که  اما 
دارد که شرکت چینی در مرحله 
اجرا و ساخت پروژه از پیمانکاران 
است  سوالی  کند،  استفاده  ایرانی 
آن  به  پاسخ  در  ورزش  وزیر  که 
گفت: شرکت های چینی در زمینه 
ساخت ورزشگاه در دنیا سرآمدند 
و بیش از ۷۰ درصد از پروژه های 
چینی ها  توسط  دنیا  ورزشی 
  IPPR شرکت  می شوند.  ساخته 
ورزشی  پروژه   ۸۰ از  بیش  چین 
ورزشی  پروژه های  جمله  از  دنیا 

ساخته  را  جهانی  جام  ورزشگاه  و  المپیک 
است. اما یکی از شرط های ما این است که 
استفاده  داخلی  پیمانکاران  تمام  از ظرفیت 
شود و صحبت هم شده که از ظرفیت نیروی 

انسانی داخلی هم استفاده شود.
واکنش  در  و جوانان همچنین  وزیر ورزش 
شده  ایجاد  حاشیه های  و  نگرانی ها  به 
خوردو  واردات  مصوبه  ابطال  درخصوص 
اداری  عدالت  دیوان  توسط  فوتبالیست ها 
جمهوری  رئیس  حقوقی  معاونت  گفت: 
و  ارائه  را  لازم  توضیحات  خصوص  این  در 
خصوص  این  در  لازم  اقدامات  کرد  تاکید 
انجام شده تا نگرانی های ایجاد شده برطرف 
شود. ضمن این که دغدغه رشته های دیگر از 
جمله کشتی و رشته های المپیکی که برای 
باید  هم  می کنند  افتخارآفرینی  کشورمان 

مورد توجه قرار گیرد.
آخرین  خصوص  در  هاشمی  کیومرث 
کرد:  عنوان  آزادی  ورزشگاه  وضعیت چمن 
وضعیت  در  آزادی  ورزشگاه  چمن  وضعیت 
خوبی است و دربی با بهترین شکل ممکن 

روی همین چمن برگزار شد.
وزیر ورزش درخصوص پیشنهاد مطرح شده 
درخصوص ساخت شهرک مدال هم گفت: 
این پیشنهاد وزارت ورزش به دولت بود که 
کرد  موافقت  این طرح  کلیات  با  هم  دولت 
را  زمین شهرک  ورزش  وزارت  مقرر شد  و 
تامین کند و وزارت مسکن و شهرسازی نیز 
کار ساخت و ساز آن را انجام دهد. مقدمات 
دولت  کمیسیون های  در  و  فراهم شده  کار 
بتوانیم در یک دوره  تا  درحال برسی است 
۴ ساله خدمات را به مدال آوران برتر داشته 
دولت  توسط  آن  آیین نامه  باید  البته  باشد. 
مصوب شود که مشخص شود که این مصوبه 

به چه افرادی تعلق خواهد گرفت.
به  باشگاه ها  نامه  به  واکنش  در  هاشمی 
به  اعتراض  در  فوتبال  فدراسیون  رای 
هم  باشگاه ها  بودجه  سقف  نشدن  رعایت 
توسط  که  است  موضوعی  این  کرد:  عنوان 
و  است  پیگیری  درحال  فوتبال  فدراسیون 
دغدغه  ولی  نمی شویم  آن  جزئیات  وارد  ما 
و نگرانی از این بابت وجود ندارد. فدراسیون 
متولی فوتبال کشور است و باید مر قانون را 

باشگاه  آن  و  باشگاه  این  بین  و  دهد  انجام 
فرقی وجود ندارد.

وزیر  حضور  کشور؛  قهرمانی  فرنگی  کشتی 
ورزش و رئیس فدراسیون کشتی در سالن 

مسابقات
فدراسیون  رئیس  و  جوانان  و  ورزش  وزیر   
فرنگی  کشتی  مسابقات  محل  در  کشتی 

قهرمانی کشور حاضر شدند.
فرنگی  کشتی  رقابت های  ایرنا،  گزارش  به 
و   ۶۷،۷۲،۸۲،۹۷ اوزان  در  کشور  قهرمانی 
هاشمی،  کیومرث  شد.  آغاز  ۱۳۰کیلوگرم 
وزیر ورزش و جوانان و علیرضا دبیر رییس 
مسابقات  در سالن  امروز  فدراسیون کشتی 
رقابت  شاهد  نزدیک  از  تا  یافتند  حضور 

فرنگی کاران باشند.
المللی  بین  داور  کریمی  ابراهیم  همچنین 
کشتی نیز از دنیای قضاوت خداحافظی کرد. 
علاوه بر کریمی هادی علیزاده پورنیا فرنگی 
کار قمی که نشان طلا و نقره قهرمانی آسیا 
را در کارنامه دارد پس از شکست در دیدار 
رده بندی وزن ۷۷کیلوگرم برابر محمدرضا 
مختاری از دنیای قهرمانی خداحافظی کرد.

کیومرث هاشمی: ساخت ورزشگاه جدید یک 
پروژه بزرگ و بی سابقه است

خبر

تن هاخ مشتاقانه منتظر همکاری با 
مدیریت جدید

6

اریک تن هاخ پیش از بازی مقابل ناتینگهام از کار با مالکان 
جدید یونایتد سخن گفت.

اریک تن هاخ در  از ساکرنت،   نقل  به  و  ایسنا  به گزارش 
نشست خبری قبل از دیدار با ناتینگهام گفت: در دیدار قبل 
یک بار دیگر نشان دادیم که این تیم چقدر قوی است. ما 
می توانیم با هر تیمی رقابت کنیم،   وقتی  بازیکنانمان از 
مصدومیت برگردند شرایط بهتر از قبل خواهد شد.  ما ثابت 
کردیم، علیرغم همه ناکامی ها هنوز حرف های زیادی برای 
گفتن داریم. از تعداد امتیازات راضی نیستیم ولی باید رو به 
جلو حرکت کرد.   مقابل لیورپول، آرسنال و استون ویلا ما 
پا به پا رقابت کردیم و می توانیم هر تیمی را شکست دهیم.

او در بخش بعدی صحبت هایش گفت:  من تا اینجا روی 
بازیها تمرکز کرده ام، بنابراین به بحث مدیریت جدید وارد 
نمی شوم.   در روزها و هفته های آینده بیشتر با مدیریت 
جدید صحبت خواهم کرد.   من فکر می کنم این تغییر و 
تحول چیز خوبی است و ما واقعا مشتاقانه منتظر همکاری 
هستیم. مدیریت جدید می خواهد با من در این باشگاه کار 
کند و من می خواهم با آنها کار کنم.   مهم نیست که چه 

کسی مدیر است بلکه باید مسیر درست را برویم.

معرفی و آموزش چوگان به نسل جوان 
به عنوان میراث فرهنگی ایران

جوانان،  و  ورزش  وزارت  بانوان  ورزش  توسعه  معاون 
میراث  عنوان  به  را  چوگان  رشته  آموزش  و  معرفی 

فرهنگی کشور، به نسل جوان مورد تاکید قرار داد.
به نقل از وزارت ورزش و جوانان، مریم کاظمی پور در 
حاشیه آئین ملی چوگان ایران، از این رشته ورزشی به 
عنوان میراث ارزشمند ناملموس ایرانیان برای جهان نام 
برد که به ثبت یونسکو رسیده است و گفت: ورزش هایی 
که ریشه در فرهنگ این سرزمین دارند باید به نسل 

جدید معرفی، آموزش و انتقال داده شوند.
تیمی مهیج و مفرح  وی تصریح کرد: چوگان ورزش 
ایرانی است که به  دلیل هیجان بالا، در میان طرفداران 
محبوبیت دارد و در این برنامه نیز شاهد برگزاری این 
بم  جدید  ارگ  در  تماشاگران  استقبال  و  مسابقات 

هستیم.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 1402/08/13 مورخ   140260301022004744 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی بهنام محبی فرزند ودود به شماره شناسنامه 4900386340 
صادره از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 338/82 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 28 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 124 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ذبیح اله محمدیاری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022003335 مورخ 1402/06/11 و 
رای اصلاحی شماره 140260301022004748 مورخ 1402/08/13هیات رسیدگی به اسناد 
عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
حمید عزیزی فرزند قاسم به شماره شناسنامه 3197 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 85/65 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 8821 فرعی 
مفروز از قطعه دوم افرازی تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی فاطمه جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 1402/08/14 مورخ   140260301022004775 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
 200 شناسنامه  شماره  به  ضیاالدین  فرزند  آیین  نیک  کمال  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
صادره از شیراز بصورت یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 728/8 متر مربع مشاع از ششدانگ 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی اله وردی فرامرزی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 1402/08/08 مورخ   140260301022004655 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
به  رسیدگی  هیات   1402/08/29 مورخ   140260301022005065 شماره  اصلاحی  رای  و 
اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
مالکانه متقاضی حسن حسینی فرزند محمد به شماره شناسنامه 23233 صادره از تهران نسبت 

به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 230 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
171 فرعی مفروز از قطعه 188 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی مصطفی سیاح مقدم محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 1402/08/27 مورخ   140260301022005027 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
 27177 شناسنامه  شماره  به  محمد  علی  فرزند  بختیاری  لیلا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی 
صادره از تهران نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
11/51 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 4 تفکیکی از 127 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن امینی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 1402/08/27 مورخ   140260301022005026 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی کلثوم سعیدخانلو فرزند محمد به شماره شناسنامه 9 صادره از 
ساوه نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 11/51 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 4 تفکیکی از 127 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسن امینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004831 مورخ 1402/08/17 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی احمدعلی شاهیان فیروزآبادی فرزند علی به شماره 
از  به مساحت 3310/88 مترمربع مشاع  باغ  از شهریار بصورت یک  شناسنامه 17 صادره 
اصلی  از 118  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  مجزی شده  و  مفروز  ششدانگ 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قنبر جعفری محرز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 

به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004194 مورخ 1402/07/19 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدکریم میری فرزند خان نازار به شماره شناسنامه 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  به ششدانگ یک  نسبت  نورآباد  از  4208211776 صادره 
مساحت 77/44 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسینعلی بهارلو محرز 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022004247 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/07/24هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سیده سارا میردامادی تهرانی فرزند 
قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  تهران  از  صادره   40557 شناسنامه  شماره  به  نوراله  سید 
بنای احداثی به مساحت 401/11 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی  با  زمین 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 125 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی حسین تاجیک محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022005016 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/08/27هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
به  مالکانه متقاضی محمد سهرابی فرزند غلامحسین  انتقال عادی و تصرفات  تاکید  بر  مبنی 
شماره شناسنامه 498 صادره از فامنین نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 280/36 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 642 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی اسماعیل عمیدی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /09 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/10/07

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206002869 شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  مختار  فرزند  شفاعی  پاکیزه  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
شناسنامه 4265 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 102/53 
متر مربع پلاک 1201 فرعی از 149 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 171 فرعی از 149 
اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای شعبانعلی ربیعی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/22     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/07

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206002881 شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی نظری فرزند رضا بشماره شناسنامه 
پلاک  مربع  متر   60 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   912
25463 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3591 فرعی از 142 اصلی واقع 
در حسن آباد خریداری از مالک رسمی آقای اکبر قره گوزلی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/22     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/07

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206003034 شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  امراله  فرزند  احمدی  سهیلا  خانم  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
شناسنامه 4 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 166/52 متر 
 149 از  فرعی   138 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   149 از  فرعی   1202 پلاک  مربع 
است.  گردیده  محرز  محمدی  محمد  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  صالحیه  در  واقع  اصلی 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/22     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/07

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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خبر

معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی: انسان امروزی 

نمی تواند از کتابخوانی لذت ببرد

 معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی یکی 
فراموشی  را  ادبیات  حوزه  در  امروز  تهدیدهای  از 
لذت خواندن متن اعلام کرد و گفت: لذت بردن از 
کتاب خوانی نیاز به آموزش دارد، انسان امروزی رنج 
امید  می ماند.  محروم  لذت  این  از  و  نمی پذیرد  را 
است که این جایزه و رویداد بتواند ادبیات مبتنی بر 
سختی های آموختن را که در پی آن لذت خواندن 

است، ترویج دهد.  
احمدوند  یاسر  ایرنا،  کتاب  خبرنگار  گزارش  به 
چهارشنبه شب در آیین اختتامیه شانزدهمین جایزه 
ادبی جلال آل احمد در تالار وحدت با تاکید بر اینکه 
ارزیابی  به  احتیاج  امروز  جهان  در  ادبیات  وضعیت 
درست دارد، افزود: تردیدی نیست که ادبیات لزوما 
متعهد است، البته تعهد به مسائل مختلف متفاوت 

است.
وی با بیان اینکه این روزها ادبیات با دو تهدید مواجه 
لذت  فراموشی  تهدیدها  از  یکی  داد:  ادامه  است، 
دارد.  آموزش  به  نیاز  لذت  این  است،  متن  خواندن 
جایگزین  را  دریافت  امروزی  جهان  در  حالیکه  در 
یاد گرفتن کردیم، در نتیجه از خواندن متون لذت 
نمی بریم و با متن ارتباط برقرار نمی کنیم. آموزش 
رنج دارد، انسان معاصر رنج را نمی پذیرد و از لذت 

خواندن محروم می ماند.
احمدوند آسیب دیگر در حوزه ادبیات را از بین رفتن 
قوه خیال پردازی انسان معاصر دانست و بیان کرد: 
مواردی که مرزهای خیال و واقعیت را از بین می برد، 
خیال پردازی را تقویت نمی کند و قوه خیالپردازی را 
سلب می کند. انسانی که قوه خیال پردازی را از دست 

می دهد، از بخشی از لذت ادبی محروم است.
ارشاد اسلامی  و  وزیر فرهنگ  فرهنگی  امور  معاون 
با  ارتباط خوبی  اینکه جامعه هنوز هم  بر  تاکید  با 
ادبیات برقرار نکرده است، ادامه داد: آمارهای متنوع و 
خوبی ارائه می شود، اما حقیقت نشانگر فاصله جامعه 
رویداد  و  این جایزه  امید است که  است.  ادبیات  از 
بتواند ادبیات مبتنی بر سختی های آموختن را که در 

پی آن لذت خواندن است، ترویج دهد.

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه 
افزود: جلال  بزرگ می دارند،  را  مردم جلال 
که  زمانی  و  است  مقاومت  نماد  آل احمد 
جلال را نماد قرار دادیم باید سبک زندگی، 
فرهنگی و فکری او در جامعه گسترده شود. 
این شیوه ای است که از برگزاری این رویداد 

دنبال می کنیم.
محمدمهدی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
شانزدهمین  اختتامیه  آیین  در  اسماعیلی  
وحدت  تالار  در  آل احمد  جلال  ادبی  جایزه 
جلال  تولد  سالگرد  یکصدمین  به  اشاره  با 
آل احمد ادامه داد: جلال در دهه ۴۰ در دوره 
خمینی  امام  نهضت  تولد  شد،  واقع  ویژه ای 
)ره( در آن زمان اتفاق افتاد. آثار جلال در آن 

دوره محور جامعه بود.
بزرگ  را  جلال  مردم  اینکه  بیان  با  وی 
می دارند، توضیح داد: او نماد مقاومت است و 
زمانی که جلال را نماد قرار دادیم باید سبک 
زندگی، فرهنگی و فکری او در جامعه گسترده 
شود. این شیوه ای است که که از برگزاری این 

رویداد دنبال می کنیم.
در  اسلامی،  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  گفته  به 
اساس  بر  وابسته  نظریه های  اقتصاد،  حوزه 
عدم اصلاح است. در این دولت تلاش می شود 
حوزه فرهنگ حوزه غالب باشد و مدیران قبل 
فرهنگی  دغدغه  باشند،  متخصص  اینکه  از 

داشته باشند.
وی افزود: در نظریه اصالت فرهنگی به نشاط 
قابل  باقی مشکلات هم  و  فرهنگی رسیدیم 

حل است.
اینکه  بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
شانزدهمین  در  تومانی  میلیون   ۴۰۰ جایزه 
دوره جایزه جلال به چند برگزیده اعطا شده 
است، گفت: مسیری که آغاز شده پردرخشش 
در  جلال  که  دغدغه هایی  همه  بود.  خواهد 
برطرف  یادگاری گذاشته  به  ما  برای  آثارش 

خواهد شد.

مجوز  هزار   ۱۰ سالانه   
صادر  کشور  در  تئاتر 

می شود
ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
سالانه  گفت:  اسلامی 
مجوز  هزار   ۱۰ از  بیش 
صادر  کشور  در  تئاتر 
می شود و همین موضوع، 
آشکار  مصادیق  از  یکی 
نهادهای  تعامل پذیری 

متولی است.
نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
رسانی  اطلاع  پایگاه  از 
در  فقیه  ولی  نماینده 
محمد  رضوی،  خراسان 
اسماعیلی در دیدار با آیت 
الله سید احمد علم الهدی 
ما  باور  افزود:  مشهد  در 
این است هنر در صورتی 

را  مردم  و  جامعه  فکری  چهارچوب های  که 
رعایت کند، در هر شکل مورد قبول است و از 

آن استقبال خواهد شد.
از  بیش  اخیر  سال   ۲ طی  داد:  ادامه  وی 
۳۰ فیلم با محوریت انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس ساخته شده است و به طور خاص در 
جشنواره امسال بیش از ۱۷ اثر سینمایی فاخر 
فیلم سازان  همت  و  ارشاد  وزارت  حمایت  با 

مستقل و دغدغه  مند حضور خواهد داشت.
دینی  باورهای  به  مردم  گفت:  فرهنگ  وزیر 
ما  اگر  و  ارزش های خود دل بسته هستند  و 
فیلم خوب بسازیم، مردم می روند و با اشتیاق 
این  از  نمونه  یک  می برند.  لذت  و  می بینند 
موضوع، همین انیمیشن "بچه زرنگ" است 
بر  هم اکنون  رضوی  فرهنگ  محوریت  با  که 
پرده سینماها نمایش داده می شود و تاکنون 
و  داشته  فروش  ریال  میلیارد  از ۵۰۰  بیش 
آثار سینمایی غیرطنز  از پرفروش ترین  یکی 

تاریخ سینمای ایران شده است.
ولی فقیه در خراسان رضوی هم در  نماینده 
این دیدار راهبرد مهم وزارت ارشاد را توسعه 
فرهنگ دینی در جامعه دانست و اظهار کرد: 
فضای مدیریتی وزارت فرهنگ، مناسب ترین 
همگرایی  و  فکری  وحدت  ایجاد  برای  فضا 

فرهنگی در جامعه است.
هر  افزود:  الهدی  علم  احمد  سید  الله  آیت 
آگاه  باید  کشور  فرهنگی  دستگاه  از  گوشه 
ایران  در  آنان  سیاست گذاری های  که  باشند 
اسلامی باید بر بستر مبانی انقلاب، ارزش های 

دینی و باورهای مردم باشد.
محوری  ترین  از  یکی  داد:هنر  ادامه  وی 
آن  اهمیت  که  است  نرم  جنگ  بسترهای 
در سراسر کشور و به خصوص کلانشهرهایی 
همچون  معنوی  و  فرهنگی  هویت  با 
بیشتر درک شود چنان  باید  مشهدالرضا)ع( 
زیارتی ویژه ای دارد که  اقتضائات  که مشهد 

باید به آن توجه کرد.
نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی گفت: 
اگر این ابزار در خدمت جریان انقلاب اسلامی 
باشد،  مشهدالرضا)ع(  زیارتی  کارکردهای  و 
آن وقت است که اهمیت مضاعف پیدا می کند 
و گره بزرگی از شرایط موجود باز می کند. به 
همین ترتیب، باید هنرمندان دغدغه اسلام و 
انقلاب داشته و فضای هنری کشور به گونه ای 
باشد که هنرمند دینی بتواند در آن با قدرت 

فعالیت کند.
علم الهدی افزود: فضای هنری، فضای تهدید 
و ارعاب نیست. هنرمند فرزند این ملت است 
و باید به صورت هدفمند هنرمندیابی کرد تا 
گمنامی  از  ملت  متدین  و  انقلابی  فرزندان 
لطافت  با  فضای  در  بتوانند  و  شوند  خارج 
ساحت های  سایر  و  موسیقی  تئاتر،  سینما، 
هنر، باتقوای خود تأثیر چشمگیر بر اطرافیان 

و جامعه بگذارند.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: جلال یکی از 
نقاط نهضت مقاومت است

خبر

خزاعی: ۱۰ هنرستان سینما و فیلمسازی 
تا پایان سال احداث می شود

 رئیس سازمان سینمایی با بیان اینکه ۳۲ هنرستان دخترانه و ۳۱ 
هنرستان پسرانه در حوزه سینما و فیلمسازی فعالیت می کنند، گفت: 
تا پایان سال ۱۰ هنرستان جدید نیز احداث می شوند و این نشان از 
ارشاد  نزد وزارت فرهنگ و  اهمیت هنرستان های دخترانه و پسرانه 

اسلامی دارد.
به گزارش ایرنا، محمد خزاعی در آیین اختتامیه جشنواره بین المللی 
فیلم رشد افزود: تشکر می کنم از دست اندرکاران قدیمی ترین  جشنواره 
دوره  این  خلاقانه  و  متفاوت  نگاه  با  کردند  که تلاش  ایران   سینمای 

جشنواره را برگزار کنند.
وی ادامه داد: تحول در نظام آموزشی ما بدون پیوند خوردن با زبان 
تصویر امکان پذیر نیست و احیای جشنواره رشد می تواند به احیای 

فیلم های آموزشی در کشور کمک کند.
خزاعی با اشاره به اهمیت چشنواره فیلم رشد اظهار کرد: جشنواره رشد 
مهم ترین بستر برای نمایش کارکردهای تصویر در نظام تعیلم و تربیت 

است، تاثیر یک تصویر یا فیلم  می تواند چندین برابر یک کتاب باشد.
وی خاطرنشان کرد: امروز آموزش در دنیا مبتنی بر مدیاهای تصویری 

است و جهان جدیدی در تکنولوژی نظام آموزشی شکل گرفته است.
خزاعی ادامه داد: به قول اندیشمندی، اگر می خواهید بدانید کشوری 
توسعه می یابد یا نه ؟نمی خواهد سراغ فناوری ها، کارخانه ها  و ابزار و 
آلات تکنولوژیکی که استفاده  می  کنند  بروید. اینها را به راحتی می توان 
خرید یا کپی کرد مانند خیلی از کشورهای منطقه؛ برای دیدن  توسعه به  
سراغ پیش دبستانی ها و دبستان ها بروید و ببینید آن ها چگونه و 
چه چیزی آموزش می دهند؟ اگر کودکان را پرسشگر، خلاق، صبور، 
نظم پذیر ، خطرپذیر، دارای روحیه گفتگو، تعامل و مشارکت جمعی و 
همکاری بار آوردند آن کشور توسعه خواهد یافت، و آن بچه ها، انسان 
ها و شخصیت هایی خواهند شد که می توانند توسعه  ایجادکنند. به 
گفته وی، مشکل امروز ما مشکل آموزش نیست تربیت است که باید 
از همه ظرفیت های جدید تصویری و سینمایی برای حل این مشکل 

استفاده کرد.
نظیری  بی  انسانی  ظرفیت نیروی  ما  شد:  یادآور  خزاعی 
داریم که کشورهای منطقه  در حسرت آن هستند، باید از همه این ظرفیت 
های انسانی در عرصه سینمای ، کوتاه، بلند، مستند و پویانمایی و 

ظرفیت دانش اموزی برای توسعه آموزشی »تصویرمحور« بهره  گرفت.
وی تصریح کرد: آموزش و پرورش وقتی موفق می شود که تکنولوژی 

های تصویری مدرن خود را گسترش و توسعه دهد.
رییس سازمان سینمایی خاطرنشان کرد: مصوبه شورای عالی سینما در 
خصوص همکاری سازمان سینمایی کشور و وزارت آموزش و پرورش در 
قالب توافقنامه همکاری می تواند افق روشنی را برای سینمای کودک  
و نوجوان و دانش آموزان ترسیم نماید که  نمونه آن را در اکران فیلم 

سینمایی بچه زرنگ شاهد بودیم.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۰۱۹ هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای نورالدین پنجهء سرخه ریزی فرزند اسماعیل بشماره شناسنامه ۵ 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱8۶/۶۰ متر مربع پلاک ۲۵۴۷۹ 
فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۴۲ اصلی واقع در الهیه خریداری از مالک رسمی 
آقای اکبر ابراهیمی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۰۲۰ هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حجت فرزانه مسجدلو فرزند حسین بشماره شناسنامه ۲ و خانم 
مرضیه ولی وند اقدم فرزند علی بشماره شناسنامه ۱۵۷۰۲8۴۹۳8 هر کدام نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۷۵ متر مربع پلاک ۲۵۴8۰ فرعی از 
۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای 
ذبیح اله قیدر محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
مالکیت  اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول  انقضای مدت مذکور  بدیهی است در صورت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲        تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۶۱۳ هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای سیدحسین جعفری نژاد فرزند سیدعلی بشماره شناسنامه 8  نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۹۶/۲۹ متر مربع پلاک ۵۱۲۶ فرعی از 
۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰ فرعی ۱۴۱ اصلی واقع در گلستان خریداری از مالک 
رسمی آقای حسن دهقانی محمدآبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۰۳8 هیات 
بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  دولت جمهوری اسلامی با نمایندگی دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی شناسه ملی ۱۲۵۳۵۳ به مساحت ۴۷۵۷/۳8 متر مربع پلاک ۲۴۵۰ فرعی 
از ۱۳۵ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۱۲ فرعی ۱۳۵ اصلی واقع در نسیم شهر خریداری 
از مالک رسمی آقای یداله علی مددی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲         تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۰۱8 هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
الوارس فرزند عوض بشماره شناسنامه ۱8۲۲  واراسته  گلتاج  خانم  بلامعارض متقاضی   مالکانه 
مربع پلاک ۱۲۰۴  متر  به مساحت ۳۵/۰8  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  به ششدانگ یک  نسبت 
فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳8 فرعی ۱۴۹ اصلی واقع در صالحیه خریداری 
از مالک رسمی آقای محمدرضا غلامی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲       تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲8۷۲ هیات 
بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای یونس ساقی فرزند اسداله بشماره شناسنامه ۷۶ نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳۱۷/۳۰ متر مربع پلاک ۱۲۰۰ فرعی از 
۱۴۹ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۷۵ فرعی از ۱۴۹ اصلی واقع در صالحیه خریداری از 
مالک رسمی آقای شیرمحمد محمدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲         تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱8۵۰ هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
شناسنامه ۱۹۲  بشماره  عباسعلی  فرزند  احمدی  محمدابراهیم  آقای  متقاضی   بلامعارض  مالکانه 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۳۹/۱۳۲ متر مربع پلاک ۲۲۲۳ 
فرعی از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی 
آقای اسداله رضایی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۹/۲۲      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷  

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
و  مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۲8۶ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۰۹  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رای اصلاحیه ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۴۲۵ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۱۵ هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
سکینه  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
مبرهنی دوزدوزان فرزند نصراله به شماره شناسنامه ۲۷۳۰ صادره از تهران بصورت یک قطعه 
زمین مشاعی بدون درج اعیان به مساحت ۲۴۰۹ مترمربع مشاع مفروز و مجزی شده از ششدانگ 
یک قطعه زمین پلاک ۳۰۵۶ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۴ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی بهروز میرزایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه  تاریخ  از  مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۱۰ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

و  مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۲۲۵ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۰۶  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رای اصلاحیه ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۴۲۵ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۱۵ هیات رسیدگی به اسناد عادی 
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه علی شیرمحمدی 
فرزند نباتعلی به شماره شناسنامه ۴۲۱ صادره از خدابنده نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
از پلاک ۶۴۲ فرعی  ازقسمتی  و مجزی شده  مفروز  مترمربع  به مساحت ۱۱۲/۶۴  احداثی  بنای 
مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
اسماعیل عمیدی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۱۰ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۳8۲ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۱۳ هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی محمد هیزجی فرزند ولی اله به شماره شناسنامه ۵ صادره از همدان نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۳۷/۱۹ مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 
۲۴۳۴ فرعی مفروز ازقسمتی از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی مجتبی مرادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۱۰ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۵۰۲۱ مورخ ۱۴۰۲/۰8/۲۷ هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی غلام محبی نیا فرزند ابراهیم به شماره شناسنامه ۳۱88 صادره از تالش 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۳۱/۲۰ مترمربع مفروز و مجزی 
شده ازقسمتی از پلاک ۵۳ فرعی مفروز ازقسمتی از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی هاشم مولائی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۷ /۱۰ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

اگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
به  نظر  به شماره وارده ۱۷۴۱۳ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۰۵ اعلام داشته  آقای یوسف رضوانی نسب 
اینکه پلاک ثبتی ۶۰۱۵ فرعی از ۱۱۵ اصلی )که عبارتست از سند مالکیت شش دانگ یک آپارتمان 
به مساحت ۷۲/۰8 متر مربع قطعه ۴ به شماره پلاک فوق به نام یوسف رضوانی نسب ثبت و سند 
مالکیت به شماره ۷۴۹۵۴۱ ه ۹8 صادر و تسلیم شده است که به علت اسباب کشی مفقود گردیده 
لذا نقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت مذکور را نموده است لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت 
مصوب ۱۳8۰/۱۱/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
آقای مرتضی محمودی فر )مالک( طبق درخواست به شماره وارده ۱8۳۴۲ مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۱۶ 
اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۶88۵ فرعی از ۱۶۵ اصلی )که عبارتست از سند مالکیت 
شش دانگ یک قطعه زمین به مساحت ۱۷۹/۵ متر مربع به حروف یکصد و هفتاد و نه و پنج دهم 
متر مربع قطعه ۱۷۰ تفکیکی پلاک ۶88۵ فرعی از ۱۶۵ اصلی با سریال چاپی ۰۱8۵۹۴۹ سری ب 
سال ۱۳8۵ به نام امیر رفیعی ذیل ثبت ۱۳۶۱۶۹ صفحه ۷۳ دفتر ۵۹۶ ثبت و صادر شده است 
سپس مع الواسطه برابر سند قطعی ۶۵۰۹۰ – ۱۳۹۴/۰۷/۰۴ دفتر اسناد رسمی ۱۲ رباط کریم 
به آقای مرتضی محمودی فر منتقل گردیده است که به علت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین 
نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۱۳8۰/۱۱/8 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی 
حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا 

سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهدشد.
بابک احمدی رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آق. ثبت(
نظر باینکه آقای داریوش قارلقی تقاضای سند مالکیت المثنی راطی شماره وارده ۱۶۶۹۴ تاریخ 
۱۴۰۲/۰8/۲۵ اعلام داشته ، با توجه به اینکه پلاک ثبتی ۳۷۱۰ فرعی از ۱۱۵ اصلی عبارتست 
از ) سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن بمساحت 8۰/۴8 متر مربع قطعه 
۱۵۳۱ تفکیکی ذیل ثبت ۱۰8۲۵۵ در صفحه ۵۴۱ دفتر جلد ۴۱۱ املاک بشماره پلاک ۳۷۱۰ 
از اصلی مذکور بشماره سریال چاپی  فرعی از ۱۱۵ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۰۴۱ فرعی 
۲۰۱۹8۴ سری الف 8۳ بنام داریوش قارلقی ثبت ، صادر و تسلیم گردید( بعلت جابجایی مفقود 
نموده است در همین  را  المثنی پلاک مذکور  مالکیت  تقاضای صدور سند  نامبرده  لذا   . گردیده 
راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۰8/۱۱/۱۳8۰ مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده و یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این 
آگهی ظرف مدت ۱۰ روز به این اداره مراجعه وضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی مفقودی سند مالکیت

آقای علی عزتی پلنگ دره ای به شماره ملی ۲۶۶۰۲۱۴8۴۰ بعنوان نماینده شرکت صرافی ملت 
مصدق  استشهادیه  تسلیم  با  مورخه ۲۷/۰۹/۱۴۰۲  شماره ۱۹۱۵8  به  وارده  درخواست  طبق 
دفترخانه اسناد رسمی شماره ۱۶۳۰ تهران با اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی در آن به مساحت ۱۱۹/۳۳ / یکصد و نوزده متر و سی و سه سانتیمتر قطعه ۳ تفکیکی 
به شماره پلاک ۳۱8۱ فرعی از ۱۵۳ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۵۳۴ فرعی از اصلی واقع 
در نصیر شهر جزء حوزه ثبتی رباط کریم ذیل دفتر الکترونیکی ۱۴۰۲۲۰۳۰۱۰۲۲۰۰۹۹۷۱ به 
شماره سریال ۹۱۹۶88 سری ب سال ۰۱ بنام صرافی ملت ثبت و صادر و تسلیم گردیده است که 
طبق درخواست متقاضی بعلت عدم تحویل سند از اداره پست بعلت نامعلومی مفقود گردیده است 
نماینده مالک طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده 
است لذا مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا 
چنانچه شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود 
میباشد از تاریخ انتشار به مدت ۱۰ روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت 
وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود .
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ۱۳۹۵۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۱۰۰۵ هیات 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی خانم روضه فلاحی فرزند پاشامرحوم بشماره شناسنامه ۱۰۲8۱ نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۲۲/۵۷ متر مربع قسمتی از پلاک ۴۱ 
فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای حمیدرضا ملائی مهرجردی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۰/۰۷            تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۲۳

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



طرح  گفت:  مرکزی  بانک  کل  رییس 
است  زیادی  ماه های  مرزی  برون  ریال 
بررسی  حال  در  مرکزی  بانک  در  که 
درخواست  آن  شدن  اجرایی  با  و  است 
به  ریالی  صادرات  برای  صادرکنندگان 

افغانستان و عراق حل می شود.
محمدرضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
فرزین رئیس کل بانک مرکزی در حاشیه 
نشست شورای دولت و بخش خصوصی 
خراسان رضوی، گفت: این موضوع یکی 
برای  مشهدی  تجار  درخواست های  از 
اجرایی  با  که  بود  افغانستان  به  صادرات 
شدن طرح ریال آف شور پاسخ داده شده 
خارجی  ارز  جای  به  می توانند  تجار  و 
بهره  مرزی  برون  ریال  از  صادرات  برای 

گیرند.
برون  ریال  طرح  مقررات  داد:  ادامه  وی 
و  شده  تدوین  مرکزی  بانک  در  مرزی 
تاکنون یک یا دو بانکی اجرای این طرح 
را آغاز کرده اند و بزودی در کل بانک های 

کشور عملیاتی خواهد شد.
رئیس کل بانک مرکزی به سایر توافقات 

نشست  این  در 
افزود:  و  کرد  اشاره 
تکالیف  قطع  بطور 
در  بانک  این 
تسهیلات  خصوص 
تسهیلات  و  ازدواج 
پایان  تا  فرزندآوری 
کامل  طور  به  سال 
و  شد  خواهد  اجرا 
تمام  بانکی  سیستم 
آنجا  از  پرداخت،  خواهد  را  تسهیلات 
این  صف  در  مانده  متقاضی  تعداد  که 
تسهیلات در خراسان رضوی زیاد است، 
در  متقاضیان  حجم  از  که  شد  مقرر 
صف ها کاسته شده و تسهیلات به همه 

آنان پرداخت شود.
مطرح  دیگر  مشکل  کرد:  اضافه  فرزین 
شده در این نشست در خصوص تعیین 
بانک ها  رؤسای  از  برخی  سنگین  وثایق 
برای تسهیلات خرد بود که این موضوع 
در  و  شده  بررسی  مرکزی  بانک  در 
برابر پرداخت  خصوص متخلفین که در 
طلب  سنگینی  وثایق  خرد  تسهیلات 
خواهد  انجام  جدی  پیگیری  کرده اند، 

گرفت.
خراسان  بالای  ظرفیت  به  اشاره  با  وی 
رضوی در جذب سرمایه گذاران خارجی 
تسهیل  خصوص  در  توافقاتی  گفت: 
شرایط برای جذب سرمایه گذار خارجی 
با مسؤولان  نرخ آن در نشست مزبور  و 

خراسان رضوی انجام گرفت.

 آغاز صادرات ریالی
گزارش به افغانستان و عراق

جمهور  رئیس  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون   
حمایت  و  ویژه  توجه  با  و  اکنون  علم  بنیاد  بودجه  گفت: 
یافته  افزایش  گذشته  سال  برابر   ۱۰ حدود  علمی،  معاونت 

است.
هفته  گرامیداشت  آیین  در  فیروزآبادی  دهقانی  روح الله 
دانشگاه  برتر  پژوهشگران  از  قدردانی  و  فناوری  و  پژوهش 
معاونت  افزود:  شد،  برگزار  نفت  پژوهشگاه  در  که  علامه 
کنند،  هماهنگ  نهاد  نیست،  اجرایی  نهاد  یک  لزوما  علمی 
سیاستگذار و جریان ساز است که در سالهای مختلف به ابعاد 

مختلفی از این ماموریت توجه شده است.
اثرگذار  اینکه در این دوره چهار ماموریت جدی  با بیان   وی 
و  اندیشه  حوزه  یکی  گفت:  شده،  تعریف  معاونت  این  برای 
و  فناوری  حوزه  سوم  و  علم  حوزه  دوم  است،  ورزی  اندیشه 

چهارم اقتصاد دانش بنیان است.
دهقانی فیروزآبادی با بیان اینکه یکی از نقدهای جدی به معاونت 
علمی و بنیاد نخبگان در سال های گذشته این بوده که دو دستگاه 
آن  در  مهندسی  علوم  و  تجربی  علوم  بیشتر  گذشته  سالهای  در 
برای  که  تعاریفی  و  جایگاه ها  داشت:  اظهار  است،  بوده  پرنگ 
یا  نشده  دیده  درست  چندان  است  انسانی  علوم  حوزه  نخبگان 
داشته  انسانی  علوم  دانشگاه های  است  ممکن  که  اثرگذاری هایی 
باشند مانند دانشگاه های علوم پزشکی و علوم مهندسی دیده نشده 

است.
دانشگاه های  به  نگرش همسان  گفت:  رییس جمهور  علمی  معاون 
های  بحث  و  مهندسی  علوم  دانشگاه های  با  مشابه  انسانی  علوم 
کارآفرینی و شرکت دانش بنیان و خلاق، نگاه اشتباهی است که به 

دانشگاه و محیط و فضای آن آسیب خواهد زد.
انسانی  علوم  تجاری سازی  زمینه  در  بحث های مختلفی  افزود:  وی 
مطرح می شود که جفای بزرگی به حوزه علوم انسانی است. حتی 
بحث  کاربردی سازی و کاربست علوم انسانی مطرح می شود که باز 
هم از نظر من جفا به علوم انسانی به حساب می آید، از این جهت 

که علوم انسانی را صرفاً محدود به کاربرد می کند.
دهقانی فیروزآبادی ادامه داد: این پلتفرمی که با عنوان اثربخشی 
علوم انسانی در چهار محور در موافقنامه ای به ارزش ۲۰۰ میلیارد 
تومان با دانشگاه به مدت دو سال بسته ایم که هزینه های آن هم 
پرداخت می شود، در همین پارادایم فکری است که دانشگاه های 

علوم انسانی چگونه می توانند اثربخش باشند.
بحث  از  اثربخشی  این  داشت:  بیان  جمهور  رییس  علمی  معاون 
مرجعیت علمی و تولید علم و اندیشه های جدید شروع می شود 
و  مدیریت  مشاوره،  کارآفرینی،  مثل  های  بحث  به  است  ممکن  و 

امثال آن ختم شود.
در  که  نداریم  انتظار  قطع  طور  به  گفت:  فیروزآبادی  دهقانی 
لزوما  مهندسی  دانشگاه های  مشابه  انسانی  علوم  دانشگاه های 
اندیشه  ایجاد شود. مجموعه های فکری،  بنیان  دانش  شرکت  های 
آن  به  که  است  چیزی  آن  دقیقاً  تحلیلگری  و  سازی  مدل  ورزی، 

نیاز داریم.
وی افزود: بزرگ ترین جایی که در آن ضعف داریم و به آن توجه 
ضعف  فناوری  حوزه  در  معتقدم  زیرا  است  انسانی  علوم  نکردیم، 
خاصی نداریم. در حوزه های فنی مهندسی علوم پزشکی و غیره در 

اندازه کافی و بیشتر از متوسط دنیا پاسخ داریم.
دهقانی فیروز آبادی افزود: این در حالیست که سوالات اساسی ما 
امروز ما مسائل اجتماعی،  بی پاسخ مانده است، بزرگترین مسائل 
اقتصادی، حکمرانی و سیاسی است. بررگترین سوالات بی پاسخ ما 
و بزرگترین مسائل امروز این کشور مسائلی هستند که ریشه آنها و 

راه حل های آنها در دانشگاه های علوم انسانی است.
حتماً  معاونت  دوره  این  در  که  قصه  این  به  داریم  باور  گفت:  وی 
باید به دانشگاه های علوم انسانی به عنوان خاستگاه اندیشه ها، علوم 
و فناوری های حوزه علوم انسانی ضریب ویژه داد و منتظر اتفاقات 

بزرگ در آینده نزدیک باشیم.
معاون رئیس جمهور افزود: اکنون شاهد این هستیم که حمایت های 
۴۰ میلیونی و ۳۰ میلیونی و ۵۰ میلیونی سال گذشته بنیاد علم، 
امسال به گرنت های ۵۰۰ میلیونی تا چند میلیارد تومانی رسیده 
حمایت  و  ویژه  توجه  با  علم  بنیاد  بودجه  اکنون  گفت:  وی  است. 
و  یافته  افزایش  گذشته  سال  برابر   ۱۰ به  نزدیک  علمی  معاونت 
کشورهای  با  مشترکی  های  برنامه  همچنین  و  متعدد  های  برنامه 

مختلف انجام می دهد.

بودجه بنیاد علم نسبت به سال گذشته ۱۰ 
برابر شده است

نوشتار

 معاون اول رییس جمهور بر لزوم تقویت همکاری های متقابل میان دولت و دانشگاه ها 
تاکید کرد و گفت: دولت ریل گذاری اهداف خود را با هدایت و جهت گیری هایی که 

دانشگاه ها تعیین می کنند، دنبال خواهد کرد.
به گزارش گروه علم و آموزش ایرنا، محمد مخبر روز چهارشنبه در حاشیه نشست 
هیات امنای دانشگاه تربیت مدرس اظهار داشت: همکاری میان دولت و این دانشگاه 
متقابل است و ظرفیت های بسیار بزرگی در دانشگاه تربیت مدرس وجود دارد، هم 
به لحاظ اساتید فرهیخته و نخبه و هم ماموریت های مهمی که برای این دانشگاه 

تعریف شده است.
وی افزود: تمامی تصمیماتی که در نشست قبلی هیات امنای دانشگاه تربیت مدرس 
به تصویب رسیده بود در فاصله بین این دو نشست به مرحله عملیاتی رسیده است و 
دانشگاه توانسته است در مدت معقولی به این تصمیمات مهم جامه عمل بپوشاند که 

نشان از ظرفیت و قوت بالای این دانشگاه دارد.
معاون اول رییس جمهور تصریح کرد: ما به دانشگاه تربیت مدرس احتیاج داریم و این 
دانشگاه را حمایت خواهیم کرد و امیدواریم دانشگاه نیز به عنوان موتور پیشران توسعه 
کشور به دولت کمک کند و دولت ریل گذاری اهداف خود را با هدایت و جهت گیری 
هایی که دانشگاه تعیین می کند، دنبال خواهد کرد و قطعا این ظرفیت در دانشگاه 
تربیت مدرس وجود دارد و امیدواریم هم دولت به دانشگاه و هم دانشگاه به دولت به 

صورت متقابل کمک خواهند کرد.
شصت و یکمین نشست هیات امنای دانشگاه تربیت مدرس با حضور مخبر معاون اول 
رییس جمهور، سیدمحمد حسینی معاون امور مجلس رییس جمهور و سایر اعضای 

هیات امنا در سالن شورای دانشگاه برگزار شد.
به گزارش دانشگاه تربیت مدرس، فرهاد دانشجو رییس این دانشگاه نیز نشست هیات 
در خصوص  اساسی  موارد  نشست  این  در  و گفت:  کرد  ارزیابی  مثبت  بسیار  را  امنا 
به  جلسه  دستورات  از  بسیاری  و  شد  مطرح  ساختاری  موارد  و  حسابرسی  بودجه،  

تصویب رسید.
و  کارکنان  واحد مسکونی  پنج هزار  کلیات طرح  این نشست موضوع  در  افزود:  وی 
خوابگاه دانشجویان متاهل تایید و تصویب شد. همچنین پذیرش دانشجو در واحد بین 
المللی اروند،  حضور شرکت های موفق دانش بنیان در پارک علم و فناوری و بسیاری 
از موارد دیگر به عنوان نقاط قوت دانشگاه مطرح و از سوی اعضای هیات امنا مورد 

حمایت و تحسین قرار گرفت.
رییس دانشگاه تربیت مدرس از تصویب راه اندازی مرکز بین المللی پژوهشی ریاضی 
در این دانشگاه خبر داد و اظهار داشت: در این نشست راه اندازی مرکز بین المللی 
برای  خوبی  ثمره  مرکز،  این  اندازی  راه  قطعا  و  رسید  تصویب  به  ریاضی  پژوهشی 
دانشگاه و کشور خواهد داشت. علم ریاضی یک علم پایه و مهم است و هرچه بهای 

بیشتری به آن داده شود قطعا در آینده ثمرات آن را خواهیم دید.
دانشجو یادآور شد: معاون اول رییس جمهور در این نشست دانشگاه تربیت مدرس را 
دانشگاهی دارای توانمندی و ظرفیت های بالا عنوان کرد که به عنوان موتور پیشران 
توسعه کشور می تواند همکاری های متقابلی با دولت داشته باشد و به دولت کمک 

کند.
وی همچنین از کمک ها و حمایت های موثر رییس جمهور به عنوان رییس هیات 
امنای دانشگاه تربیت مدرس، مخبر معاون اول رییس جمهور، محسن رضایی عضو 
مجمع تشخیص مصلحت نظام، محمدعلی زلفی گل وزیر علوم، غلامحسین اسماعیلی 
رییس دفتر رییس جمهور، علی بهادری جهرمی و همه اعضای هیات امنای دانشگاه 
تربیت  از دانشگاه  ایام  بلکه در تمامی  امنا  بعد نشست هیات  نه فقط در قبل و  که 

مدرس حمایت می کنند، تشکر کرد.

اشاره  دانشگاه  امنای  هیات  های  حمایت  اهمیت  به  مدرس  تربیت  دانشگاه  رییس 
های  تلاش  نتیجه  مدرس  تربیت  دانشگاه  در  شده  حاصل  توفیقات  کرد:  تصریح  و 
ارزشمند اعضای هیات علمی، کارمندان و دانشجویان این دانشگاه است و قطعا در کنار 
این سه رکن مهم، رکن چهارم دانشگاه نیز هیات امنای آن است که همواره حامی ،  

همراه و کمک کننده دانشگاه تربیت مدرس است.
در دیدار وزیر نفت عراق مطرح شد؛

مخبر: متعهد به حفظ تمامیت ارضی عراق هستیم
 معاون اول رئیس جمهور، ارتباطات تهران-بغداد را در بهترین و بالاترین سطوح خود 
دانست و گفت: جمهوری اسلامی ایران خود را متعهد و علاقه مند نسبت به امنیت، 

حاکمیت و تمامیت ارضی عراق می داند.
با  السواد« وزیر نفت عراق  ایرنا، محمد مخبر در دیدار »حیان عبدالغنی  به گزارش 
نفت،  حوزه های  در  همکاری  فراوان  و  مشترک  زمینه های  وجود  با  اینکه  به  اشاره 
کشور  دو  اقتصادی  مناسبات  تاکنون  »های تک«  فناوری های  و  صنایع  کشاورزی، 
همپای مناسبات سیاسی رشد نیافته است، گفت: باید توافقات بین دو کشور هرچه 

سریع تر اجرایی و عملیاتی شود.
معاون اول رئیس جمهور به اشتراکات همه جانبه و فراوان دو کشور به لحاظ فرهنگی، 
مذهبی، سیاسی و اقتصادی اشاره و خاطرنشان کرد: کمتر کشورهایی همانند ایران و 

عراق را می توان پیدا کرد که در مولفه های گوناگون اینچنین مطابقت داشته باشند.
با تبریک و تسلیت شهادت سردار بزرگ اسلام سید رضی موسوی  مخبر همچنین 
به جبهه مقاومت، تاکید کرد: این شخصیت ارزشمند حق بزرگی بر محور مقاومت و 
سابقه طولانی در مبارزه با جریان های تکفیری از جمله داعش داشت و بدون شک 

انتقام خون این شهید توسط رزمندگان اسلام گرفته خواهد شد.
عراق  دولت  موقع  به  و  خوب  بسیار  مواضع  از  قدردانی  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
نسبت به فجایع غزه تاکید کرد: جنایات رژیم صهیونیستی دل هر انسانی را به درد 
می آورد و با همکاری آزادگان جهان باید این جنایات هرچه زودتر متوقف شود و علت 
عصبانیت آمریکا و رژیم صهیونیستی و انتقام گرفتن از زنان و کودکان فلسطینی به 

دلیل شکسته شدن هیمنه آنها در جهان است.
حیان عبدالغنی السواد وزیر نفت عراق نیز در این دیدار هدف از سفر خود را گامی 
بزرگ در تحکیم بیش از پیش از گذشته روابط دو کشور و همچنین عملیاتی کردن 
بر  علاوه  باید  کرد:  تاکید  و  توصیف  گاز  و  نفت  حوزه  های  طرح  ویژه  به  توافقات 
و  تعمیق  اقتصادی دو کشور  روابط  بالای دینی، مذهبی و سیاسی، حتما  مناسبات 
گسترش یابد و توسعه روابط همه جانبه بین دو کشور مهم ترین هدف دولت عراق 

است.
ایرانی در بخش  با طرف  ای  و سازنده  بسیار خوب  افزود: مذاکرات  نفت عراق  وزیر 
های سرمایه گذاری در مرزهای مشترک، بهره برداری و استفاده از تجارب جمهوری 
از شرکت های  و  شد  انجام  پتروشیمی  و  گاز  نفت،  پالایش  بخش  در  ایران  اسلامی 
انرژی در  ایرانی در حوزه نفت و گاز برای سرمایه گذاری و توسعه حوزه  متخصص 

عراق دعوت بعمل آمد.
ایران و  انرژی بین  وی به برگزاری و تشکیل کمیته های مشترک و تخصصی حوزه 
نفت خام،  ها درخصوص  این کمیته  در  تاکید کرد:  و  اشاره  ایران  به  عراق در سفر 
بازسازی و ساخت پالایشگاه ها در عراق، سرمایه گذاری در بخش گاز عراق، حفاری 
و اکتشاف چاه های دریایی و خشکی نفت و گاز، مذاکرات و توافقات در حال بررسی 

و انجام است.
و  خوب  بسیار  های  موفقیت  و  تجارب  ایران  اسلامی  جمهوری  کرد:  تاکید  السواد 
میادین  به  توجه  با  که  دارد  ها  پالایشگاه  ساخت  و  نفت  استخراج  در  ارزشمندی 

مشترک نفتی و گاز زمینه های همکاری کاملا آماده و مهیا است.
در  جداگانه  کمیته   ۷ تشکیل  به  اشاره  با  دیدار  این  در  نیز  نفت  وزیر  اوجی  جواد 
راستای توسعه همکاری  مشترک نفت، گاز، پتروشیمی و بخش انرژی در سفر وزیر 
نفت عراق به ایران، ادامه داد: توسعه میادین مشترک نفت و گاز، حفاری و اکتشاف 
میادین نفت و گاز و بازسازی و تعمیرات پالایشگاه ها از جمله زمینه های همکاری و 
توافقات دو کشور در این کمیته ها است. وی افزود: درخصوص صدور خدمات فنی و 
مهندسی ۶۰ شرکت توانمند داخلی ایرانی به طرف عراقی توافق شده است و همچنین 
»سند آموزش« در حوزه نفت و گاز و انرژی برای رشد علمی دانشجویان عراقی در 

دانشگاههای ایران به امضا رسیده است.

تأکید معاون اول رییس جمهور بر تقویت همکاری  دولت 
و دانشگاه ها گزارش

 معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور گفت: رویکرد دولت بر حسب 
دستور رییس جمهور این است که از ظرفیت جامعه نخبگانی برای اداره بهتر و حل مسایل 

کشور، استفاده موثری داشته باشیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، داود منظور پس از پایان نشست با روسای دانشگاه ها، اعضای هیات 
علمی و نخبگان دانشگاهی گیلان در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در تمام برنامه هایی که 

تدوین می کنیم لازم است تا ارزیابی جامعه نخبگانی از برنامه ها را داشته باشیم.
وی افزود: بیش از ۲ سال از روی کار آمدن دولت سیزدهم می گذرد و طبیعتا بازخوردی که 
ما از ارزیابی نخبگان از سیاست ها، برنامه ها، کارآمدی و اثربخشی  اقدامات دولت می گیریم 
بسیار حایز اهمیت است که باقی مانده عمر دولت را با بهترین سرعت و اثربخشی حداکثری 

پشت سر بگذاریم.
رییس سازمان برنامه و بودجه کشور اضافه کرد: معتقدیم که نخبگان می توانند نظام مسایل 

کشور را بیش و بهتر از دیگران تحلیل کنند، تشخیص و راه حل ارایه دهند.
وی ادامه داد: بنابراین در تمام حوزه های علمی، بهداشتی، درمان، زیرساخت، آموزشی و 
مسایل اجتماعی و فرهنگی باید بنگریم که مهمترین نظام مسأله های ما در سطح ملی و 

استانی چیست، چه کردیم و چه باید بکنیم.
رییس سازمان برنامه و بودجه کشور نشست با روسا، اعضای هیات علمی و نخبگان دانشگاهی 
را نشست خوبی عنوان کرد و افزود: در این جلسه در همه حوزه ها مطالب ارزشمندی ارایه 
شد که می توان از مجموعه این گفت و گوها در سطح استان و ملی استفاده حداکثری 

داشته باشیم.
اساتید بهترین مشاوران امین هستند

استاندار گیلان نیز گفت: اساتید و نخبگان دانشگاهی بهترین مشاوران امین هستند که 
می توانند نقطه نظرات بسیار کاربردی و راهبردی ارایه دهند.

اسدالله عباسی در جمع خبرنگاران با بیان اینکه اساتید دانشگاه ها به موضوعات و مسایل نگاه 
علمی دارند، اظهار کرد: همه کارها باید بر اساس دانش باشد بنابراین توجه به نگاه علمی 

اساتید به مسایل اهمیت دارد.
وی در جلسه نشست با روسای دانشگاه ها، هیات علمی و نخبگان دانشگاهی نیز با بیان اینکه 
قطار توسعه در گیلان حرکت کرده است، افزود: با توجه به شرایط در گذشته و متوقف بودن 

بسیاری از امور، موجب شد تا وظیفه ما سنگین تر شود.
عباسی با اشاره به تلاش دولت مردمی برای حل مشکلات و با بیان اینکه برای رفع عقب 
ماندگی ها در گیلان نهایت تلاش می شود، اضافه کرد: پروژه های نیمه تمام افتتاح شده بود 

که برای تکمیل آنها اقدام می شود.
نماینده عالی دولت در گیلان یادآور شد: در دولت سیزدهم کلنگ هیچ پروژه ای در استان به 
زمین زده نشد و اگر موردی بوده مربوط به بخش خصوصی است چون همه تمرکز بر اتمام 

پروژه های نیمه تمام است.
وی اظهار کرد: نشست های مختلف با اساتید دانشگاهی و نخبگان را با کیفی ترین جلسات 
عنوان کرد و ادامه داد: این جلسات باید ماهانه و با موضوعات اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی و 

سیاسی برگزار شود و این مهم باید در دستور کار قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در گیلان بیان کرد: تمرکز کار ما به سمت نگاه علمی دانشگاهی است و 

از نقطه نظرات و زاهکارهای اساتید و نخبگان استفاده می کنیم.
وی با اشاره به ۸۰ شرکت دانش بنیان در گیلان گفت: حق این استان وجود این تعداد شرکت 

دانش بنیان نیست این آمار باید به بیش از ۲۰۰ مورد برسد.

معاون  با  جلسه  در  گیلان  دانشگاهی  نخبگان  و  علمی  هیات  اعضای  روسا،  از  تعدادی 
رییس جمهور به بیان نقطه نظرات خود در موضوعات مختلف پرداختند.

ظرفیت اقتصادی گیلان از کشاورزی به ترانزیت در حال تغییر است 
 معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه  و بودجه کشور با بیان اینکه ظرفیت گیلان در 
طرح توسعه هفتم از کشاورزی به ترانزیت در حال تغییر است گفت: این استان بر روی ظرفیت 
جدیدی در بخش ترانزیت منطقه ای، کریدورهای جاده ای و ریلی تغییر مسیر داده که با بهره 
برداری از طرح های در حال پیگیری این منطقه برای کشور ثروت و درآمد ایجاد خواهد کرد.  
به گزارش ایرنا، داود منظور در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه استان با بیان اینکه گیلان 
باید در اقتصاد دریا نقش پررنگ تری ایفا کند، افزود: ظرفیت های بندرگاهی، حمل و نقل 
دریایی و شیلات باید با جدیت دنبال شود و در موضوع صنایع کشاورزی و تبدیلی نیز ادارات 

کل صنعت، معدن و تجارت و جهاد کشاورزی باید واحدهای راکد را احیا کنند.
وی ادامه داد: در احیای واحد های راکد، باتوجه به آنکه استانداری گیلان احیای این واحدها 
را در دستور کار دارد باید موضوع صنایع تبدیلی و کشاورزی و صنایع با فناوری بالا در بخش 
صنعتی تمام تلاش خود را به کار گیرند تا در کنار کشاورزی در صنعت نیز به نقاط شایسته 

دست یابیم.
منظور تاکید کرد: قطب علمی و فرهنگی استان هم در حال شکل گیری است و اجرای پروژه 
بیمارستان ۴۲۱ تختی لاکان نشان می دهد که ظرفیت خدمات پزشکی در استان به خوبی 

در حال تقویت و توسعه است.
وی یادآور شد: در موضوعات توسعه گردشگری به ویژه گردشگری طبیعت نیز اقدامات خوبی 

در حال انجام است که نیاز به کار بیشتر دارد.
معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور توجه به ظرفیت کشاورزان را 
بسیار حائز اهمیت دانست و افزود: واردات بیش از نیاز برنج موجب شد قیمت برنج ایرانی 
نه تنها افزایش پیدا نکند بلکه کاهش یابد، این امر کشاورزان را دچار مشکل کرده که باید 
به بازارسازی کمک شود، فروشگاه های زنجیره ای و مباشران بخش خصوصی برنج باقی مانده 

کشاورزان را خریداری کنند.
وی اظهار کرد: در بخش چای هم اعتباراتی تخصیص یافت و جلساتی برای چای سنواتی 
و چای انبار شده برگزار شد که نیاز به تعیین تکلیف دارد و باید طبق برنامه ای با نظارت 
استانداری انجام شود تا کشاورزان دغدغه فروش نداشته باشند و محصول خود را با قیمت 

مناسب و سود آوری به فروش برسانند.
وی تاکید کرد: در بخش شیلاتی پرورش ماهی، آبزی پروری، پرورش ماهی در قفس نیز در 

برنامه هفتم هدف گذاری هایی شده است.
منظور یادآور شد: اقدامات بزرگی در استان به همت دستگاه های اجرایی در حال انجام است 
و طی ۲ سالی که از عمر دولت می گذرد اقدامات بسیاری که زمین مانده بود به بهره برداری 

رسید.
معاون رییس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور فرصت باقی مانده تا پایان دولت 
اول سیزدهم را فرصت مغتنم و مناسبی دانست که تعداد بیشتری از تعهدات بجا مانده از سفر 

رییس جمهور در سفرهای استانی بویژه طرح های نیمه تمام تکمیل شود.
وی خاطر نشان کرد: در موضوع فاضلاب از ۱۲ طرح جمع آوری فاضلاب در حال اجرای استان 

مقداری عقب ماندگی وجود دارد که باید به کار سرعت بخشید.
وی با تاکید براینکه باید پوشش جمعیت بهره بردار از فاضلاب در استان افزایش یابد، یادآور 
شد:با چند تدبیر و اقدام پروژه هایی که بتواند شبکه های ایجاد شده را به خط اصلی وصل کند 

می توان بهره مندی مردم از این پروژه ها را سرعت داد.
منظور اضافه کرد: مساله فاضلاب با توجه به آلودگی که در آب ها ایجاد می کند باید به صورت 
ویژه دنبال شود، این موضوع ازپروژه های زیست محیطی، زیربنایی و چند وجهی است و ما 

آمادگی لازم برای تقویت اعتبارات متناسب با پیشرفت پروژه را داریم.
وی اظهار کرد: امسال برای تکمیل پروژه های نیمه تمام ۱۰۰ همت تا پایان سال اختصاص 
خواهیم داد. معاون ربیس جمهور و رییس سازمان برنامه و بودجه کشور با اشاره به اهمیت 
لایروبی تالاب انزلی نیز گفت: حفظ تالاب بسیار مهم بوده و لایروبی آن از پروژه های بسیار 

مهمی است که باید با قدرت بیشتری انجام شود.
وی در ادامه نرخ مشارکت گیلان در پاییز ۱۴۰۲ را ۴۴.۵ درصد اعلام کرد و گفت: این نرخ از 

سایر استانهای و میانگین کشوری نیز بالاتر است.
وی یکی از نشانه های خروج از رکود را افزایش نرخ مشارکت دانست و افزود: یافتن فرصت 
های شغلی نرخ مشارکت را افزایش می دهد باید در بخش بانوان نیز مشارکت بیشتری در 

بخش اشتغال ایجاد کنیم.

رویکرد دولت بهره مندی از ظرفیت جامعه 
نخبگانی برای اداره بهتر کشور است نوشتار

با  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر   
علم  پردیس های  شکل گیری  بر  تأکید 
مختلف  صنایع  همکاری  با  فناوری  و 
گفت: این امر با همکاری وزارت صنعت، 
معدن و تجارت به توانمندی دانشگاه ها 
کنار صنایع و ایجاد فرهنگ سالم منجر 

می شود.
سومین  در  زلفی گل«  »محمدعلی 
محوریت  با  دانش بنیان  صنعت  رویداد 
فناوری  زیست بوم  و  کوچک  صنایع 
به  دانشگاه ها  وقتی  گفت:  ارم  هتل  در 
به  دانشگاه  هر  و  شوند  متصل  صنایع 
عنوان مرجع توسعه یک صنعت انتخاب 
شود، این موضوع نه  تنها موجب توسعه 
فناوری می شود؛ بلکه فرهنگ کار تیمی 

و گروهی را فراهم می کند.
افزود:  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
باید تلاش کنیم نظام های علمی مانا را 
پایدار کنیم و وزارت صمت کمک کند 

که این پردیس ها شکل بگیرد.
و  هزار   ۷ از  بیش  داد:  ادامه  گل  زلفی 
۱۵۰ انجمن علمی در دانشگاه ها داریم 
کنند  برقرار  ارتباط  صنایع  با  اگر  که 

شاهد پویایی صنعت خواهیم بود.
بزرگ ترین  اینکه  به  اشاره  با  وی 
گفت:  است  بیکاری  نرخ  کشور،  مشکل 

درصورتی   دانشجویان 
که جذب صنعت شوند 
آنان  بیکاری  مشکل 

حل خواهد شد.
کرد:  عنوان  گل  زلفی 
میزان  به  صنعتی  هر 
دانشجویان  توانمندی 
این  که  کند  بورسی  را 
کاهش  به  منجر  امر 
مهاجرت و افزایش آمار 

اشتغال می شود.
وی با اشاره به اینکه دانشگاه ها در همه 
و  نوآوری  پیشروان  موتور  دنیا  جای 
فناوری هستند گفت: در این امر شکی 
نیست در کشور ما دانشگاه ها مرجعیت 
به واسطه فرهنگ شایسته  ساز هستند 
دارد  آرزو  ایرانی  خانواده  هر  ما،  جامعه 
که فرزندش وارد دانشگاه شود. از این رو 
هر خانواده سعی می کند در سبد خانوار 
برای آموزش سهم آموزش داشته باشند.

افزود:  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر 
جهاد  با  ما  دانشگاه ها  علمی  بحث  در 
علمی رتبه های برتری در منطقه داریم 
کسانی  تمام  هستند  مرجع  دانشگاه ها 
شرکت های  و  شهرک ها  مؤسس  که 
دست پرورده  هستند  دانش بنیان 

دانشگاه ها هستند.
موتور  دانشگاه ها  کرد:  تأکید  وی 
هستند،  صنعت  و  فناوری  پیشروان 
و  نوآوری  با  دانشگاه ها  دانش آموخته 
می دارند.  نگه  سرپا  را  صنعت  اختراع، 
محل  بهترین  دانشگاه ها  اینکه  ضمن 
در  نوآوری  هستند  سرمایه گذاری  برای 
برگزاری رویدادهای صنعتی دانش بنیان 
رفاه  و  دانشگاه ها  علمی  مرجعیت 

اجتماعی را تقویت می کند.

وزیر علوم: پردیس های فناورانه با همکاری 
صنایع تشکیل شود خبر
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